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تراژدی مشهد
سیل خراسان رضوی از نمای نزدیک ؛ 

مهره های احمدی نژاد
در پاستور و بهارستان

یونس رنجکش 
ویدیویی از هنر کونگ فو بازی استانداری از دولت سیزده 
در شبکه های اجتماعی منتشر و سوژه شدکه دیدنی بود 
،مقامی عالی با تیپ نسبتا رسمی و شکمی به جلو افتاده در 
سالنی که بینندگانی از جماعت گویا مدیران بودند  و کفی 

و دستی که حالی داشت!.
اقای  رزمی  انجام حرکات  نه  است  اشکال  مورد  انچه 
استاندار بلکه رفتار شومنی مدیرانی است که بدون در نظر 
گرفتن جایگاه خویش دست به هر کاری در هر جایی می 
زنند وگرنه انجام ورزش با لباس و در جای خودش چندان 

هم مورد اشکال نیست.
اما در سوی دیگر خبرها این روزها از گشت های ارشاد 
مدیران باز سروصدا بلند شده است و در حال و هوای 
فضای رسانه ای وزیر محکوم شده در اختلاس چای 
دبش دولت اصولگرای سیزده عده ای می کوشند تا ابرو و 

اعتبار رفته دولت را برگردانند.
در این شرایط مستحصلی دولت و دولتمردان ناکارامد انچه 
بیش از همه جلوه می کند نمایش های شعاری است که 
در خبرها از پبشنهاد  برکناری ده مدیر استانی در شمال 
کشور  از زبان معاون رییس جمهور به گوش می رسد که 
البته با تغییر استاندار خود به خود برخی مدیران خواهند 

رفت.
هرچند اصلاح امور و کنار گذاشتن نا اهلان از سکان 
هدایت و مدیریت اجرایی امری واجب و ستودنی است 
اما گره کار این دولت و کارگزاراتش خودشان هستند و 
تفکری که به خالص سازی روی اورده  و هر چقدر هم در 
جمع خویش خالص تر می شوند جز ابروریزی نمی ماند 
،مانتد انچه تشت رسوایی ها در این روزها به صدا در اورده 

است و  در هر گوشه و کناری دیدنی و شنیدنی است.
 مردم گرفتار در هزار پیچ و خم اقتصاد و فرهنگ جامعه 
خویش حالا مانده اند که ببیند از این مدیران کونگ فو باز 
و شومنی هایی که به راه می افتد ایا در این یکسال باقی 
مانده از دولت سیزده ابی گرم می شود یا باید در انتظار 

معجره تغییر دیگری باشند!

آگهی مناقصــه عمومی یک مرحله ای خدمات نظافت عمومی و جمع آوری و 
حمل و نقل پســماند شهرستان رضوانشهر  با ارزیابی کیفی فشرده

شماره مناقصه: 2003005181000003 
مبلغ سپرده شرکت در مناقصه به شرح فوق می باشد که می بایست به صورت ضمانت نامه بانکي )مدت اعتبار سه ماه(یا به صورت 
وجه نقد به حساب شماره 0105585407005  بانک ملی به نام شهرداری رضوانشهر واریز و ارائه گردد. شرکت کنندگان می بایست 
دبیرخانه شهرداری  به  مقرر  موعد  در  و  داده  قرار  الف  پاکت  در  در سامانه  ستاد  بارگذاری  را ضمن  مناقصه  در  سپرده شرکت 

رضوانشهر به نشاني فوق الذکر تحویل نمایند. 
•مدت اعتبار پیشنهادهای مناقصه : سه ماه از تاریخ بازگشایي پیشنهاد قیمت ) با قابلیت تمدید 1 ماهه دیگر(

•هزینه انتشار آگهي به عهده برنده مناقصه می باشد.
•بدیهي است شرکت در مناقصه و ارائه پیشنهاد به منزله قبول شرایط شهرداری است.

•مدت قرارداد : به مدت یک سال
•ارائه رضایت نامه کتبي از مدیریت پسماند شهرداری رضوانشهر توسط شرکت کنندگانی که دارای قرارداد با شهرداری می باشند 

الزامي می باشد در صورت عدم ارائه پاکت پیشنهادی آنان بازگشایي نخواهد شد.
•پیمانکاران می بایست تواني مالی پرداخت حداقل 2 ماه حقوق کارگران خود بدون دریافت صورت وضعیت را داشته باشند.

•سایر شرایط و اطلاعات در اسناد مناقصه مندرج میباشد .
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گذار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکتهای الف: رضوانشهر- 

شهرداری رضوانشهر013-44624243

شهرداری رضوانشهر از ردیف کد اعتباری پیش بیني شده در بودجه سال 1403 در نظر دارد مناقصه عمومي یک مرحله ای با ارزیابي کیفي فشرده، عملیات 
نظافت عمومی و جمع آوری و حمل ونقل پسماند شهرستان رضوانشهر برابر فهرست بهای پایه را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.

 کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایي پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
به آدرس  WWW.SETADIRAN.IRانجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران دارای گواهی نامه صلاحیت از اداره کل کار، تعاون و رفاه 
اجتماعي به استناد دستورالعمل شماره  96127 مورخ 1400/6/8 وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعي و با داشتن اساسنامه مرتبط با موضوع مناقصه، مراحل 

ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهي امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.
•تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تاریخ 1403/02/26 می باشد.

•مهلت دریافت اسناد مناقصه از سایت: از 1403/02/26 لغایت 1403/03/07 از ساعت 08:00 صبح  الی 14:30
•مهلت ارسال پیشنهاد مناقصه: از روز دوشنبه 1403/03/07 لغایت روز دوشنبه 1403/03/21 تا ساعت 14:30

•ساعت، روز و محل بازگشایي اسناد ارزیابي کیفي: راس ساعت 12:00 ظهر روز  سه شنبه مورخ 1403/03/22 در دفتر کار شهردار رضوانشهر به 
نشاني رضوانشهر- شهرداری رضوانشهر و پیشنهادهای واصله مناقصه گران دارای حداقل امتیاز ارزیابي کیفي ساعت 12:00 صبح روز چهارشنبه مورخ 

1403/03/23 در همان محل خواهد بود. حضور شرکت کنندگان در جلسه بازگشایي مالی مزبور بلامانع است.

 نوبت دوم

عنوان پروژه

نظافت عمومی و جمع آوری و حمل ونقل 
پسماند شهرستان رضوانشهر

7٩,453,3٩6,5003,٩72,66٩,825

مبلغ تضمین شرکت در مناقصه به ریال برآورد به ریال



درحاشیه دومین جایزه ملی جوانی جمعیت

عکس

رویداد
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سیل خراسان رضوی از نمای نزدیک ؛ تراژدی مشهد

   یکشنبه  30 اردیبهشت 1403
 شماره 6764

2
 مرکز رسانه قوه قضائیه اعلام کرد: حساب  های منتسب به رئیس عدلیه در این شبکه ها و سکوها، هیچگونه ارتباطی با شخص 
رئیس قوه قضائیه و قوه قضائیه ندارند. مادامیکه این شبکه های اجتماعی برای عموم مردم به موجب مقررات مسدود باشند، 
ریاست قوه قضائیه نیز همانند مردم در آنها هیچگونه فعالیتی نخواهد داشت به گزارش ایلنا، مرکز رسانه قوه قضائیه اعلام کرد: 
در پی انتساب برخی از حساب های کاربری در شبکه های اجتماعی مسدود به رئیس قوه قضائیه، مجدداً به اطلاع می رساند، 

حجت الاسلام و المسلمین محسنی اژه ای رئیس دستگاه قضا، در شبکه های اجتماعی و سکوهای مجازی )پلتفرم( مسدودشده 
)فیلتر( دارای هیچ حساب کاربری نیست و حساب  های منتسب به رئیس عدلیه در این شبکه ها و سکوها، هیچگونه ارتباطی با 
شخص رئیس قوه قضائیه و قوه قضائیه ندارند. شایان ذکر است، مادامیکه این شبکه های اجتماعی برای عموم مردم به موجب 

مقررات مسدود باشند، ریاست قوه قضائیه نیز همانند مردم در آن ها هیچگونه فعالیتی نخواهد داشت.

تعطیلی شنبه ها با دو چالش 
قانون  اساسی و نظر مراجع 

برای شورای نگهبان

مهره های احمدی نژاد 
در پاستور و بهارستان

نگاه
یادداشت

بعد از ظهر  نیم  و   3 ساعت  حدود  پیش زمینه ای  هیچ  »بدون 
ساعت  انگار  شد.  تاریک  تاریک  آسمان  اردیبهشت  بیست وپنجم 
9 شب بود. آسمان چنان باصلابت و پرقدرت می بارید که امکان 
سلیمان نوری  رضا  را  این  ماند.«  زیرش  لحظه  یک  نداشت 
می گوید، یکی از فعالان شهری خراسان که چگونگی شکل گیری 
سیل را در مشهد به چشم خود دیده است، همان طور که بسیاری 
تکان دهنده  این سیل  ایران  پرجمعیت  دومین کلان شهر  مردم  از 

و ویرانگر را دیده اند.
سیل  در  چگونه  که  می دهد  شرح  مشهد  ساکنان  از  دیگر  یکی 
اتومبیل خود  کمربندی جنوبی کوهشاد گرفتار شد و نمی توانست 
او در همان  او کمک کرد که زنده ماند.  به  را کنترل کند و خدا 
به دست در شبکه های مجازی  بود که تصاویرش دست  مسیری 
شهرداری  بحران  مدیر  گفته  به  که  اتومبیل هایی  می چرخید. 

کارتنی بودند نه آهنی.
شیراز   1398 نوروز  بی محابای  سیلاب  تداعی کننده  وضعیت  این 
اصول  نادیده گرفتن  مدیران،  بی تدبیری  بحث  دیگر  بار  و  بود 
که  سوء مدیریتی  کشید.  میان  به  را  کوه خواری  و  شهرسازی 
بسیاری از بچه هایی را که از مدرسه به خانه برمی گشتند، گرفتار 
کرد و گفته می شود، بیشترین مفقودین کودکان هستند. از طرف 
دیگر رسانه های رسمی از 8 فوتی و 12 مفقودی خبر می دهند. هر 
چند جواد خدایی، معاون امور عمرانی استانداری خراسان رضوی 
می گوید: »تا امروز فقط 7 فوتی و 3 مفقودی از سوی ستاد بحران 

تایید شده است.«
درازی  راه  سیل  این  جان باختگان  تعداد  رسمی  اعلام  تا  هنوز 
داده  را  آن ها  رایگان  تدفین  قول  کشور  وزیر  حال  این  با  مانده 
در  مشهد  در  بارندگی  هنوز  که  اینجاست  اساسی  مساله  است. 
جریان است و زنگ های هشدار همچنان بلند است. در این میان 
استاندار خراسان رضوی، مدیر بحران شهرداری  این زنگ ممتد، 
مشهد را عزل کرده است. مدیری که اظهارنظرهایش در کتمان 
بلکه  برانگیخت،  را  مردم  تعجب  تنها  نه  مشهد  بحرانی  وضعیت 
باعث شد استانداری وارد عمل شود. ارزیابی های اعضای شورای 

شهر مشهد تا امروز بر ضعف عملکرد شهرداری صحه گذاشتند.
می شود؟  عزل  هم  مشهد  شهردار  آیا  که  اینجاست  اما  سوال، 
قرار  بررسی  مورد  زودی  به  موضوعات  »این  می گوید:  خدایی 
بارندگی ها  که  چرا  شود،  برطرف  بحران  این  فعلا  باید  می گیرد. 
ادامه دارد و اقدامات اساسی برای جلوگیری از خسارات از سوی 

ارگان ها و نهاد های مختلف در جریان است.«
خراسان  استاندار  با  تلفنی  تماس  در  اردیبهشت   27 رئیس جمهور 
را  استان  این  سیل زدگان  به  امدادرسانی  وضعیت  آخرین  رضوی 
این  در  را  امکانات  همه  بسیج  برای  لازم  دستورات  و  پیگیری 
زمینه  در همین  وزیر کشور هم  وحیدی،  احمد  کرد.  زمینه صادر 
به  باید  استانداری ها  »همه  کرد:  تاکید  تلویزیونی  برنامه ای  در 
بحران  ستاد های  و  کنند  توجه  هواشناسی  سازمان  هشدار های 

تشکیل جلسه بدهند.«
با  تلفنی  تماس  در  هم  رئیس جمهور  اول  معاون  مخبر،  محمد 
استاندار خراسان رضوی آخرین وضعیت حادثه سیل را بررسی و 
بر بسیج امکانات و دستگاه های اجرایی و امدادرسان برای کمک 
به آسیب دیدگان تاکید کرد و با اشاره به تشکیل جلسه ستاد های 
بحران توسط مکان هایی که هشدار دریافت می کنند، گفت: »باید 
بازدید های میدانی صورت گرفته و مکان هایی که نیاز به لایه روبی 

دارند این عمل به موقع انجام شود.«
خدایی با توجه به هشدار های داده شده می گوید: »دو روز گذشته 
ستاد بحران تشکیل دادیم. تذکرات لازم به زودی اعلام می شود. 
ممنوعیت های شهری عنوان شده و محور های گردشگری هم تا 
دوشنبه تعطیل می شود. شهرداری در این مدت مکلف است بنا ها 

و سازه های مانع حرکت آب را تغییر دهد.«
بحران  با  مربوطه  ارگان های  و  نهاد ها  او،  گفته های  اساس  بر 

همچنان در حال فعالیت و اجرای اقدامات پیشگیرانه هستند.
بحرانی  موقعیت  در  شهر  و  فرورفته اند  شوک  در  مشهد  ساکنان 
مدت  این  در  نمی رفت.  خساراتی  چنین  انتظار  است.  گرفته  قرار 
تعدادی از اعضای شورای شهر مشهد نحوه عملکرد شهرداری را 
زیر سوال بردند. مجید دبیریان، عضو شورای شهر مشهد می گوید: 
»ما از شهردار مشهد و مدیرکل هماهنگی انتظار داشتیم که قبل 
از وقوع سیل در صحنه حاضر باشند. متاسفانه دوستان بعد از وقوع 
این گلایه وجود دارد و پیگیری  را به منطقه رساندند.  سیل خود 
آیا شهردار مشهد ترک فعل کرده  داد که  انجام خواهیم  را  لازم 

است یا خیر! باید گزارش ها را کامل تهیه کنیم.«
جمع بندی این عضو شورای شهر نشان می دهد: »آن چیزی که من 
از  و سیل  انجام شده  درست  می شناسم، ساخت وساز ها  منطقه  از 

مناطق باز رخ داده است.
تشابه این سیل با شیراز این است که از ارتفاع آب سرازیر شده و 

فقدان آب بند ها این حجم از خسارت را وارد کرده است.«
شهر  شورای  نظارت  کمیسیون  عضو  بیگلو،  حاجی  موسی الرضا 
کمربند  ساخت  و  غیرمجاز  ساخت وساز های  درباره  هم  مشهد 
جنوبی در کوهشاد می گوید: »کوه ها را تراش دادند و جاده ای در 
کوه احداث کرده اند. ما بار ها تذکر دادیم اتفاقی که در این مناطق 
کار  می گفتند  برخی  است.  بوده  شورا  نظر  از  خارج  گرفته  شکل 
خوبی رخ داده، اما از نظر محیط زیست، ما اعتقاد داشتیم هر کاری 
که می خواهد در مشهد انجام شود، باید با مطالعه کارشناسی انجام 
شود.« نظر او درباره احتمال ترک فعل شهرداری این است: »در 
قضایی  مراجع  باشد  گرفته  صورت  کوتاهی  اگر  شهری  مدیریت 

ورود می کنند.«
از  پیش  مشهد  وضعیت  درباره  شهری  فعال  سلیمان نوری،  رضا 
مردم  به  آیا هشدار های لازم  اینکه  و  می دهد  توضیح  سیل  بروز 
از  نشان  هواشناسی  پیش بینی های  »اگرچه  نه؟  یا  بود  شده  داده 
این  در  شهری  مدیران  متاسفانه  اما  می داد،  شدید  بارندگی  بروز 
زمینه هشدار های لازم را به مردم ندادند. در حالی که من چنین 
در  که  اینجاست  جالب  بودم.  ندیده   1389 سال  از  را  بارندگی 
عمل  بهتر  بخشدار  و  دهیار  کلات،  همچون  کوچک  روستا های 
کردند و مانع بیرون آمدن مردم شدند، اما در شهر مشهد عملکرد 

بسیار ضعیف بود.«
خود  برنامه های  نیشابور  شهرداری  که  است  »جالب  می گوید:  او 
اما  کرد،  لغو  بارندگی  هشدار  دلیل  به  را  میراث فرهنگی  هفته  در 
تردد  باعث  که  را  خود  مهم  برنامه های  حتی  مشهد  شهرداری 
دیدید  اگر  بود.  نکرده  کنسل  می شد،  شهر  در  مردم  تجمع  و 
سوی  از  پیشنهاد  شد  لغو  فردوسی  بزرگداشت  برنامه  که 
که  بود  بسیار  نمونه ها  این  از  شهرداری.  نه  بود  میراث فرهنگی 
به  خود  شود،  تهیه  بارندگی ها  از  پس  شفافی  گزارش های  اگر 
افتاد شهادت می دهند.« اتفاق  کوتاهی هایی که در سیل مشهد 

این  از  ناشی  وسیع  خسارات  عامل  مهم ترین  کلام  یک  در  او 
عملکرد  ضعف  و  می داند  شهری  مدیریت  بی تدبیری  را  سیل 
فعال  این  مربوطه.  ارگان های  و  نهاد ها  در هماهنگی  فرمانداری 
گسترده  کوه خواری  را  مشهد  سیل  بروز  عوامل  از  یکی  شهری 
باید  که  بود  کرده  عنوان   92 سال  در  انقلاب  »رهبر  می داند: 
جلوی کوه خواری در مشهد گرفته شود و در دوره ای هم گرفته 
و  گرفت  شدت  روند  این  گذشته  سال  دو  در  متاسفانه  اما  شد، 
هم  آستان  برای  و  یافت  افزایش  کوه  پای  در  ساخت وساز ها 
دیوار هایی کشیدند بدون هیچ مسیری برای عبور سیلاب ها. اگر 
همان زمان به حرف رهبر عمل می کردند امروز شاهد بروز این 

نبودیم.« اتفاقات 
عامل  کوه خواری ها  آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  هم  خدایی 
که  است  »طبیعی  می گوید:  بود،  مشهد  در  بحران  این  اصلی 
چنین  بروز  برای  عاملی  عملکرد  نحوه  و  طبیعت  در  مداخلات 
زمینه  این  در  کاملی  بررسی های  باید  حال  این  با  است  حوادثی 

بگیرد.« صورت 
با  رضوی  خراسان  هفته  این  جمعه  نماز  در  علم الهدی  احمد 
خدا  »شکر  می گوید:  استان  در  اخیر  بارندگی های  به  اشاره 
که  بابرکتی  و  مفید  این بارندگی های  بابت  می آوریم  به جا  را 
عطش  و  خشکی  از  ما  شهر  تا  شد  نازل  ما  بر  کرامت  دهه  در 
تاسف بار  نقطه  حال،  این  با  کند.  پیدا  نجات  خشکسالی  از  ناشی 
دست رفتن  از  به  که  بود  سیلی  ناگوار  حادثه  اخیر  بارندگی های 
فریمانی  برادران  از  جمعی  و  شهر  این  در  ما  عزیزان  از  شماری 
منجر شد. این داغی که برای خانواده ها به وجود آمد، اسباب تاثر 
وقوع  که  باشید  داشته  توجه  باید  عزیزان  شما  اما  بود،  تاسف  و 
این سیل یک بلای طبیعی بود که متولیان امر را غافلگیر کرد.« 
در عزای همشهریان خود  تنها  نه  از مردم مشهد  بسیاری  اکنون 
هستند، بلکه همچنان با خسارات سیل دست وپنجه نرم می کنند. 
انقلاب  میدان  و  معابر  و  سیدی  منطقه  از  شده  منتشر  تصاویر 
تاثربرانگیز است، به خصوص وقتی پیکر پیرمرد 70 ساله روستای 
سرغایه از میان گل ولای بیرون کشیده شد و مسوولان توانستند 

یک مفقودی را کم کنند.

تشخیص  مجمع  عضو  فقط  حاضر  حال  در  اسبق  رئیس جمهور 
مصلحت نظام است اما نزدیکان او در دولت و مجلس هستند.

»محمود  شخص  اینکه  به  باتوجه  امروز،  آرمان  گزارش  به 
مجمع  عضو  تنها  و  نیست  پستی  هیچ  دارای  احمدی نژاد« 
در  او  به  نزدیک  نفرات  ولی  می شود  محسوب  نظام  تشخیص 
ادامه این گزارش به  دولت و مجلس حضوری پررنگ دارند. در 
دارند  بهارستان حضور  و  پاستور  در  او که  به  نزدیک  چهره هایی 

اشاره خواهیم کرد.
نزدیکان  از  و  اصولگرا  سیاسی  فعال  امیری فر«،  »عباس 
نزدیک  افراد  تعداد  اینکه  به  پاسخ  در  دهم  و  نهم  دولت های 
که  کرده،  پیدا  افزایش  دولت  در  اندازه ای  به  احمدی نژاد  به 
است؟  احمدی نژاد  دوم  دولت  رئیسی  می گیرد  شکل  گمانه  این 
تومانی تحویل گرفته  40 هزار  به خبرآنلاین گفت: »فرزین دلار 
اما الان دلار حدود 62 هزار تومان ]در حال حاضر قیمت ارزش 
بقایی  و  مشایی  کنار  آخر  لحظه  تا  فرزین  است.  داشته[  کاهش 
با  ماه  بهمن  در  حسینی  شمس الدین  و  فرزین  اینکه  کما  بود 
شخص مشایی دیدار داشتند و مشورت کردند. فرزین که همین 
باید  چرا  دارد  ارتباط  احمدی نژاد  به  نزدیک  افراد  با  هم  الان 
مدیریت  را  مرکزی  بانک  کسی  چه  شود؟  مرکزی  بانک  رئیس 
هم  فرزین  و  کنند  عوض  را  او  که  است  خاندوزی  اگر  می کند؟ 
این  به  را  دلار  قیمت  بگیرد  قرار  رأس  در  فردی  که  کند  تغییر 

اندازه نرساند و مردم را اذیت نکند.«
احمدی نژاد  شخص  نفوذ  بنابراین  که  سوال  این  به  پاسخ  در  او 
است  مشخص  »بله،  داد:  ادامه  دارد؟  واقعیت  رئیسی  دولت  در 
عامل  مدیر  الان  بود  با مشایی  آخر  لحظه  تا  آشتیانی  اینکه  کما 
و…  اوجی  مرتضوی،  صولت  شهرکی،  امیدی  شده،  دخانیات 
ارتباط  او  با  هم  هنوز  بودند،  احمدی نژاد  مدیران  و  وزرا  همگی 
دارند و هیچ وقت هم اعلام برائت نکردند، تنها کسی که اعلام 
برائت از احمدی نژاد کرده بنده بودم اما هیچ کدام از افراد مذکور 
اعلام برائت از احمدی نژاد نکردند و امیدوار هستند که او بیاید. 
حسینی هم وزیر ارشاد احمدی نژاد بود اما تاکنون اعلام برائت از 
را روشن کنند و طی  بهتر است تکلیف  احمدی نژاد کرده است؟ 

مصاحبه و خبری بگوید که با احمدی نژاد ارتباط دارد یا خیر.«
و  باهنر  چون  چهره هایی  کرمان  استان  انتخابات  نتیجه  در 
اما در برخی  نیاوردند  پورابراهیمی کاندیداهای شهر کرمان رأی 
عفاف  لایحه  سرسخت  مدافع  بم  جمله  از  استان  این  شهرهای 
نایب  عبدالرضا مصری  ابقا شد.  این سمت  در  باردیگر  و حجاب 
رئیس مجلس یازدهم و از وزرای احمدی نژاد نیز در مرحله دوم 
در  حضورش  باردیگر  و  گرفت  را  کرمانشاه  مردم  رأی  بالاخره 
پارلمان  در  نژاد  احمدی  وزیر  تنها  او  اما  کرد.  تمدید  را  پارلمان 
استان  نمایندگان  از  نیز  حسینی  الدین  و شمس  نیست  دوازدهم 
مجلس  نمایندگی  بر  که  است  رامسر  انتخابیه  حوزه  و  مازندران 
همچنان  هم  بابایی  حاجی  حمیدرضا  زد.  خواهد  تکیه  همچنان 
در مجمع نمایندگان استان همدان حضور خواهد داشت و مقصد 
و  تقی پور  رضا  بود.  خواهد  بهارستان  او  آمدهای  و  رفت  اصلی 
حوزه های  از  که  هستند  نژاد  احمدی  وزرای  دیگر  نیز  نیکزاد 

انتخابیه تهران و اردبیل در پارلمان دوازدهم حضور دارند.

به یغما رفتنِ دارایی های کارگران در شستا
سوی  از  شستا  از  تفحص  و  تحقیق  گزارش  از  رونمایی  با 
نمایندگان مجلس در 25 اردیبهشت ماه، دم خروسِ حقایقِ تلخ 
از زیر قبای غیرشفاف سازمان تامین اجتماعی بیرون زد؛ بند های 
ارجاع شده و خضریان، رییس  این گزارش که به قوه قضاییه 
هیات تحقیق و تفحص از شستا، از سرفصل های آن پرده برداری 
کرده، نشان از اختلاس، رانت و پنهانکاری گسترده در شستا دارد.

مدیران سازمان تامین اجتماعی هیچ زمان، فساد و رانت خواری 
سازمان  سرمایه گذاری  »شرکت  نداشته اند؛  قبول  را  شستا  در 
تامین اجتماعی« که از محل دارایی های تاریخی کارگران ایجاد 
شده، قرار بوده عصای دست تامین اجتماعی باشد و برای این 
مدیریت  دلیل  به  اما  باشد،  داشته  سودآوری  بیمه گر،  صندوق 
غیرشفاف، رانتی و سیاسی و از آن مهم تر به علتِ عدم نظارت 
نمایندگان صاحبان اصلی این دارایی ها یعنی کارگران، به »وبال 
گردنِ تامین اجتماعی و بیمه شدگان« بدل شده است؛ اما تامین 
اجتماعی تا پیش از انتشار گزارش تحقیق و تفحص، هیچ زمان 

در هیچ دولتی، این استحاله ی دردناک را قبول نداشته است.
کمی به عقب برگردیم؛ در روز های پایانی تیرماه 1402، وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی در پاسخ به گزارشی پیرامون وضعیت 
شرکت سرمایه گذاری سازمان تامین اجتماعی )شستا( با عنوان 
»عصای دست تامین اجتماعی به وبال گردن تبدیل شده است«، 
جوابیه یا به عبارت بهتر تکذیبیه ای در چند بند صادر کرد. در این 
جوابیه با تاکید بر بازده مورد قبول شستا طی سنوات فعالیت آمده 
است »از آنجایی که شستا و بیش از 50 درصد از شرکت های 
تابعه آن بورسی می باشند، گزارشات آن ها بطور منظم در سایت 
کدال و همچنین وبسایت شرکت قرار داشته و در دسترس عموم 
است«. در ادامه روابط عمومی وزارت کار در خصوص واگذاری 
توجیه  عدم  بهانه  به  شستا  در  اقتصادی  واحد های  تعطیلی  یا 
اقتصادی تاکید کرده که »این موضوع در مجموعه شستا صحت 
نداشته و طی 10 سال اخیر همواره تلاش و تاکید مدیران شستا 
بر احیا کردن و نگهداری واحد های اقتصادی بوده حتی اگر توجیه 

اقتصادی نداشته باشد«.
اکید  تکذیبیه ی  متن  در  ایجابی  پاراگراف  این  مهم تر،  همه  از 
وزارت کار است: »روند رشد مبلغ فروش و سودآوری گروه شستا 
نشان می دهد که طی 11ساله اخیر از رشد قابل قبولی برخوردار 
است. بطوری که میانگین رشد درآمد ها 27… و رشد سود خالص 

31 درصد طی 11 سال اخیر است که نه تنها توانسته تورم را 
پوشش دهد بلکه توانسته موجب افزایش دارایی های بیمه شدگان 
افراد  بیمه شدگان طی سالیان سال دست  لذا دارایی های  شود؛ 
را  بیمه شدگان  دارایی های  ارزش  تنها  نه  بوده که  امانت داری 
افزایش داده اند بلکه سودآوری قابل قبولی را از این محل کسب 

نموده اند«.
می بینیم،  شستا  تفحص  و  تحقیق  از  که  گزارشی  با  اما  حالا، 
تکذیبیه ی وزارت کار مانند بادکنکی در معرض فشار سنگین، 
می ترکد و اعتبار خود را از دست می دهد؛ هرچند قبل از انتشار 
اجتماعی،  تامین  سازمان  نامتوازن  وضعیت  هم،  گزارش  این 
همچنین  و  زیرمجموعه هایش  و  شستا  در  نجومی  حقوق های 
امکانات مزدی و رفاهی ناچیز مستمری بگیران، همه و همه نشان 
می داد که شستا نه تنها سودآور نیست و برای تامین اجتماعی 
درآمدزایی ندارد، بلکه به دلیل مدیریت اشتباهِ دهه های اخیر در 

سراشیب حضیض افتاده و به محملی برای سودجویی »برخی« 
بدل شده.

گزارش اخیر تحقیق و تفحص شستا که البته بازه زمانی 1392 
تا 1399 را دربرمی گیرد، از واقعیت های تلخی حکایت دارد که 
در بستر مهم ترین سرمایه های تاریخی کارگران در جریان است؛ 
گزارش شواهد مختلفی از فساد مالی را مطرح می کند از جمله 
اینکه »واردات کُک و زغالسنگ سال ها در انحصار یک شخص 
بوده« یا اینکه »شرکت ذوب آهن سالی 150 میلیون دلار زیان 
با این مساله خضریان توضیح داده  به بار می آورد«؛ در ارتباط 
بین  و کک  زغال سنگ  واردات  افزایش  از  ناشی  »زیان  است: 
سال های 1397 تا 1400 به نسبت سال های 1392 تا 1396 به 
طور متوسط و بدون محاسبه هزینه های حمل و تعرفه واردات 
و… در حدود 5…14 هزار میلیارد تومان است. به غیراز افزایش 
واردات تحمیل شده، تأمین زغال سنگ و کک متفاوت از نقطه 

بهینه کیفی مورد نیاز واقعی، به طور متوسط سالیانه حداقل 150 
میلیون دلار برای ذوب آهن زیان به دنبال داشته است!«

موارد بعدی اینکه، »یک حلقه شبه امنیتی در اپراتور رایتل چنبره 
وضعیت  به  و  کرده  ساقط  انتفاع  حیز  از  را  شرکت  این  و  زده 
پایانی دهه 90  یا »در سال های  امروز رسانده است«  اسفناک 
شمسی، اختلاس 16 میلیون دلاری در کشتیرانی اتفاق افتاده«، 
داشته است« و  میلیون دلاری  »پتروشیمی غدیر تخلفات 59 
»پول 2 میلیون یورویی ویلموتس از جیب مردم یا همان کارگران 

کشور پرداخت شده است« ..
برباد  این »میلیون دلارها« و »میلیون یوروها«  اگر  به راستی 
نمی رفت و به جیب اختلاسگران و قدرتمندان سرازیر نمی شد، 
چقدر امروز زندگی کارگران و بازنشستگان کشور بهتر بود؟ آیا 
 10 حقوق  با  باید  کشور  بازنشسته  خانواده  میلیون  چند  بازهم 
میلیون تومانی روزگار می گذراندند و ماه ها منتظر وام 20 میلیون 

تومانی می ماندند؟!
گزارش می گوید:  این  به  اشاره  در  کارگری،  بازنشسته  مروتی، 
»مشخص است که در دهه های اخیر، سرمایه ها و دارایی های 
کارگران به تاراج رفته است؛ این گزارش مربوط به دوران دولت 
روحانی ست؛ در دولت روحانی، گزارش فساد مالی شستا در دوران 
احمدی نژاد منتشر شد و لابد چند سال دیگر کاشف به عمل 
از دارایی های ما  می آید که در دولت فعلی هم میلیون ها دلار 
با این میلیون دلار هایی که اختلاس شده  به یغما رفته است. 
می شد  بخشیده اند،  آن  و  این  به  و  کرده اند  خاصه خرجی  یا 
دستمزد  می شد  کرد،  فراهم  امکانات  کلی  بازنشستگان  برای 
افزایش داد که در هفته های آخر ماه در  آنقدر  را  بازنشستگان 

حسرت یک کیلو میوه نباشند.«.
این اوضاع گرانی، فقط 10 میلیون حقوق  بازنشسته ای که در 
و یک  ماه جیبش خالی ست  از هفته دوم هر  ماهانه می گیرد، 
کیلو میوه نمی تواند بخرد و به خانه ببرد، آن وقت در یکی از 
دلار  میلیون   16 قلم  یک  شستا،  زیرمجموعه  شرکت های 
اختلاس صورت می گیرد؛ حال چطور دولت ها که چتر مالکیت 
زیرمجموعه هایش  و  اجتماعی  تامین  سر  بر  سالهاست  را  خود 
پهن کرده اند، می توانند مدعی باشند که برای کارگران »امانتدار 

خوبی« بوده اند؟!
گزارش: خبرگزاری ایلنا

مجلس شورای اسلامی با اضافه شدن تعطیلی روز 
شنبه و دو روزه شدن تعطیلات ) جمعه و شنبه( موافقت 
تأیید  به  نیاز  قانون  به  این مصوبه  کرد ولی تبدیل 

شورای نگهبان دارد.
  هر چند احتمال رد این مصوبه به تعطیلی شنبه در 
جوامع یهودی نسبت داده شده و تشبه با کفار اما دین 
یهود در قانون اساسی به رسمیت شناخته شده و در 
مواردی چون ختنه و حرام بودن گوشت خوک نیز 

مسلمانان و یهودیان اشتراک دارند.
  مشکل در جای دیگری است. اصل 17 قانون اساسی 
تصریح می کند: » مبدأ تاریخ رسمی کشور، هجرت 
پیامبر اسلام  )صلی الله علیه واله و سلم ( است و تاریخ 
هجری شمسی و هجری قمری هر دو معتبر است اما 
مبنای کار ادارات دولتی هجری شمسی است . تعطیل 

رسمی هفتگی روز جمعه است« .
  بنا بر این رد مصوبه نه به خاطر نظر مراجع  که برخی 
تلویحا موافقت و بعضی مانند آیت الله سبحانی مخالفت 
کرده اند- بلکه به سبب اصل 17 محتمل است هر چند 
می توان تفسیر کرد که تعطیلی شنبه نقض و نفی 
تعطیلی روز جمعه نیست بلکه اضافه بر آن است و 
در اصل 17 نیامده تعطیل رسمی هفتگی منحصر به 
روز جمعه است و با تعطیل شدن شنبه جمعه کماکان 

تعطیل است.
  هر چند در صورت رد این مصوبه می توان دو پرسش 

طرح کرد:
عبارت  از  بارها  اساسی 58  قانون  در  که  این  اول   
مجلس شورای ملی استفاده شده بود اما در دوره اول 
مجلس شورای ملی جمهوری اسلامی دومین مصوبه 
شورای  مجلس  به  ملی  شورای  مجلس  نام  تغییر 
اسلامی بود که مرحوم دکتر سحابی گفت: مجلس 
نمی تواند نص قانون اساسی را تغییر دهد اما چون رهبر 
فقید انقلاب تعبیر مجلس شورای اسلامی را به کار 
برده  بود تأیید و مجلس شورای اسلامی شد. همین 
که در قانون اساسی 68 یا در بازنگری تغییر به عنوان 
مجلس شورای اسلامی را گنجاندند به این معنی بود 

که می دانستند مصوبه مجلس کافی نبوده است.
دوم این که اگر مجلس ششم تعطیلی روز شنبه را 
باد  به  را  اصلاح طلب  نمایندگان  آیا  می کرد  اضافه 
انتقاد نمی گرفتند و حتی انگ صهیونیست را بر آنان 
را  شنبه ها  تعطیلی  که  فعلی  مجلس  نمی نشاندند؟ 
تصویب کرده اما از این اتهامات برکنار مانده چون 
گذشته  نکهبان  متعدد شورا  از صافی های  آن  اکثر 
اختیار  در  کرسی ها  اکثریت  اقلیت،  مشارکت  با  و 

اصول گرایان است.
  این نکته هم قابل ذکر است که اعلام تعطیلی روز 
کارشناسان  و  داشته  مثبتی  بازتاب  جامعه  در  شنبه 
معتقدند می تواند فضای جامعه را تغییر دهد و حتی 

باعث رونق برخی مشاغل شود.
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زری خوشکام درگذشت/ لیلا حاتمی به سوگ مادر نشست
زهرا خوشکام بازیگر قدیمی سینما و همسر علی حاتمی از دنیا رفت.

به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، زهرا خوشکام جمعه 28 اردیبهشت ماه در 77 سالگی درگذشت.
این هنرمند متولد سال 1326، بیشتر فعالیت هایش در دهه 50 خورشیدی بود  و در سال های اخیر در فیلم هایی همچون »شعله ور«، »طلاخون«، »در دنیای تو ساعت چند است« و »سیمای زنی در دوردست« بازی کرده بود.

 یکشنبه  30 اردیبهشت  1403او در سریال های »هزاردستان« و »سلطان صاحبقران« به کارگردانی همسرش علی حاتمی نیز بازی داشت.
 شماره 6764

تقویت زبان سینمای سیاسی با فیلم کوتاهسینما جهان
را  فیلمش  گذشته  سال  که  مدرسه«  »مدیر  کوتاه  فیلم  کارگردان 
ناآرامی های سال 1401 در جشنواره فیلم کوتاه  از  بر پایه بخشی 
سیاسی  فیلم   10 سالی  اگر  می گوید:  بود،  کرده  رونمایی  تهران 

کوتاه تولید شود، زبان بیان سینمایی  سیاسی تقویت می شود.
میکاییل دیانی که این روزها فیلم کوتاهش با نام »مدیر مدرسه« 
در  اینکه  به  پاسخ  در  می شود،  داده  نمایش  آنلاین  اکران  در 
این  پیش  از  بیش  رشد  و  شده  تولید  کوتاه  فیلم های  انبوه  میان 
با  هایی  فیلم  وجود  چقدر  گذشته،  سال  چند  در  سینمایی  گونه 
را  جامعه  در  داده  رخ  اتفاق های  از  برگرفته  و  مختلف  ژانرهای 
داستانی  سینمای  اینکه  از  پیش  من  گفت:  ایسنا  به  می داند  لازم 
خاطر  به  مستندهایم  هم  عموما  و  بودم  مستندساز  کنم،  شروع  را 
سبقه ژورنالیستی ام با سوژه های اجتماعی ملتهب گره می خورد. در 
ایران  جوانان  انجمن سینمای  فیلمسازی  دوره  در  تحصیلم  دوران 
نام مریم اسمی خانی  به  در دفتر تهران استاد بسیار خوبی داشتیم 
واقعی  سوژه های  و  است  درام  لایزال  منبع  واقعیت،  می گفت  که 
دارند.  دراماتیک  فیلمنامه های  خلق  برای  بالایی  جذابیت  همیشه 
من چه در تجربه مستندسازی و چه زمانی که سینمای داستانی را 
شروع کردم این موضوع برایم اولویت بود که از اتفاق های رخ داده 

پیرامون خودمان برای خلق ایده و قصه استفاده کنم.
وی ادامه داد: خاطره جمعی جامعه از رخداد نیز به دیده شدن اثر 
توسط  رخداد  واقعیت  لمس  البته  کند.  می  کمک  آن  به  توجه  و 
فیلمی  بتواند  که  کند  می  سخت  فیلمساز  برای  را  کار  مخاطب 
بسازد تا جهانش برای مخاطب باورپذیر باشد اما در کل به نظرم 
با  فیلم هایی  به  که  دارند  بالایی  ظرفیت  هم  اجتماعی  اتفاق های 
با  شدن  ساخته  صورت  در  هم  و  شوند  تبدیل  مختلف  ژانرهای 

استقبال و اقبال مخاطبین و منتقدین طرف خواهند شد.
روی  پیش  را  مشکلاتی  چه  حوزه  این  در  اینکه  درباره  دیانی 
سیاسی  و  اجتماعی  دغدغه های  با  فیلم  ساخت  برای  فیلمسازان 
می بیند، گفت: در سینمای کوتاه قبلا می گفتند اجازه ساخت فیلم 
سیاسی داده نمی شود اما من وقتی ساختم اصلا این مسئله اجازه 
دادن یا ندادن مطرح نبود؛ جایی هم در جشنواره چهلم فیلم کوتاه 
سفارش  کسی  نه  و  شدم  منع  نه  فیلم  ساختن  برای  گفتم  تهران 
تولید اثر داده بود؛ صرفا یک دغدغه شخصی بود اما شاید مهمترین 
در  خودسانسوری  نوعی  فضاست-   همین  به  ناظر  -که  مسئله 
که  آثار  برخی  تولید  در  رادیکالیسم  همچنین  و  است  فیلمسازان 

محصول عدم تولید و قلقگیری این جنس از آثار است. اگر سالی 
بیان سینمایی  سیاسی  زبان  تولید شود،  کوتاه  فیلم سیاسی  تا   10
از  خارج  فیلم  آنکه  برای  هم  لازم  ظرافت های  و  می شود  تقویت 
فضای  نشود  تولید  فیلم  وقتی  اما  می آید  بوجود  نیاید  خود  فضای 
سیاسی  مسائل  کردن  بیان  برای چگونه  فیلمسازان  الاذهانی  بین 

به زبان سینما شکل نمی گیرد.
اینکه مهم ترین بازخوردهایی که از مخاطبان فیلم  او در پاسخ به 
»مدیر مدرسه« گرفته چه بود و اگر می خواست یک بار دیگر این 
من  داد:  توضیح  خیر،  یا  می داد  آن  در  تغییراتی  آیا  بسازد  را  فیلم 
اقلیت  و  سخت  طیف  یک  داشتم.  مخاطب  و  بازخورد  جنس  سه 
دیگر  اقلیت  سخت  طیف  یک  می دانستند،  حکومتی  را  فیلم  که 
که فیلم را ضدامنیت می دانستند و یک دامنه گسترده مخاطب که 
فیلم را پسندیده بودند و فیلم را به حرکت ظریف روی لبه تیغ که 
سالم هم از آن عبور کرده تشبیه می کردند. اما برای من مهم تر از 
اکران  اکثریت تماشاگران و نظراتی که حالا در  بود که  این  همه 
در  باید  گوید  می  فیلم  که  است  این  می شود  تکرار  هم  عمومی 
را  متقابل  و درک  گفتگو  و  داشت  تربیتی  نگاه  نوجوان  با  مواجهه 
تجویز می کند و اینکه این موضوع از این فیلم فهم شده برای من 

خیلی با ارزش است.
وی ادامه داد: طبیعتا یک فیلم بعد از تولید، فرزند فیلمسازش است 
و من این فرزند را همین طور که هست دوست دارم. این محصول 
قرار  دوباره  اگر  هم  بازخوردها  این  از  بعد  است.  من  نگاه  و  ذهن 
بود ساخته شود تغییری در فیلم پیدا نمی شد یا شاید نهایتا در حد 

اصلاح یکی دو دیالوگ بود.
جامعه  قشر  کدام  صدای  را  مدرسه«  »مدیر  اینکه  درباره  دیانی 

فیلم  این  من  گفت:  می داند،   1401 سال  ناآرامی های  ماجرای  در 
و  تربیت  حوزه  دغدغه مندان  خصوصا  و  جامعه  اکثریت  صدای  را 
پرورش می دانم که می گویند باید با نسل جدید حرف زد، حرفشان 
را شنید و به یک درک متقابل و بینانسلی رسید. موضوع فراموش 
شده تربیت و دغدغه فعالین حوزه تعلیم و تربیت خصوصا آنها که 
دارند  را  جامعه  آحاد  برای  برابر  فرصت  و  آموزشی  عدالت  مطالبه 
ما  از جامعه  بزرگی  بیان شده و فکر می کنم بخش  فیلم  این  در 
ما  رویه  که  آن همذات پنداری می کنند  با  بینند  می  را  فیلم  وقتی 

باید این مدلی باشد.
کارگردان فیلم کوتاه »مدیر مدرسه« درباره وضعیت اکران آنلاین 
گفت:  شرایط  از  رضایت  ابراز  با  اینترنتی  پلتفرم های  در  فیلم 
کرده  زده  شگفت  را  من  می دهند،  پخش  دوستان  که   آمارهایی 
و  نقدها  مجازی،  فضای  در  شده  منتشر  مطالب  همه  البته  است. 
در  که  نکته هایی  از  یکی  خوانم.  می  هم  را  ها  پلتفرم  در  نظرات 
روزهای  در  بازدیدها  افزایش  داد،  دلگرمی  من  به  آنلاین  اکران 
همدیگر  به  را  فیلم  این  دیدن  مخاطبان  انگار  که  بود  مختلف 
تولید  تیم  به  این جهت خیلی حس خوبی  از  پیشنهاد می دادند و 
هم دست داده است. اساسا تا چند سال پیش سینمای کوتاه یک 
فیلم  تماشای  بستر  آنقدر  داشت.  شدن  دیده  حوزه  در  جدی  فقر 
جشنواره  های  اولویت  اقتضای  به  فیلمسازان  بود،  محدود  کوتاه 
های خاص خارجی فیلم می ساختند که حداقل در آن جشنواره ها به 
نمایش در بیاید. پلتفرم ها هم خیلی فیلم کوتاه را جدی نمی گرفتند 
ولی در دو سه سال اخیر این رویه تغییر کرده و اکران آنلاین هم 
اگرچه  است؛  شده  کوتاه  فیلم  شدن  دیده  برای  جدی  بستر  یک 
من هم مثل عموم فیلمسازان دوست دارم روی پرده سینما فیلمم 
که  کوتاه  فیلم  های  پاتوق  با  امروز  نیز  موضوع  این  که  ببینم  را 
یافته  امکان  می شود،  برگزار  کشور  سراسر  در  همزمان  بصورت 

است.  
یا  مدرسه«  »مدیر  فیلم  قصه  آیا  اینکه  درباره  پایان  در  دیانی 
داستانی مشابه آن را در سینمای بلند ادامه می دهد؟ گفت: مسئله 
نسل  های  دغدغه  و  مسائل  و  موضوعات  اساسا  و  تربیت  و  تعلم 
بلند  نوجوان برای من خیلی جدی است و حتما اگر بخواهم فیلم 
بسازم یکی از اولویت هایم در این حوزه است البته که امروز ترجیح 
می دهم کمی تجربه داستانی ام را با فیلم کوتاه دیگری بالا ببرم و 

بعد از آن به سراغ سینمای بلند بروم.

جنیفرلوپز و بن افلک از هم جدا شدند
موسیقی

یکی از پژوهشگران عرصه موسیقی نواحی در تشریح 
دبیری  و  طراحی  از  خود  های  فعالیت  ترین  تازه 
نخستین رویداد ملی »آوای مادرانه و لالایی ایران« 
توسط شورای فرهنگ عمومی کشور در جزیره قشم 

خبر داد.
موسیقی  نوازنده  و  پژوهشگر  بلوکی  شش  دامون 
تشریح  ضمن  مهر  خبرنگار  با  گفت وگو  در  نواحی 
کرد:  بیان  خود  موسیقایی  های  فعالیت  ترین  تازه 
بود  گرفته  انجام  که  هایی  ریزی  برنامه  براساس 
»آواهای  ملی  رویداد  نخستین  اخیر  روزهای  طی 
مادرانه و لالایی ایران« در جزیره قشم برگزار شد 
برنامه  این  علمی  و مشاور  دبیر  عنوان  به  بنده  که 
امور  معاونت  با همراهی  رویداد  این  داشتم.  حضور 
شورای  حمایت  جمهوری،  ریاست  خانواده  و  زنان 
فرهنگ عمومی کشور و همراهی اداره کل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی قشم و همراهی سازمان مناطق آزاد 
قشم برگزار شد و دربرگیرنده اتفاقات خوبی بود که 
امیدوارم ادامه پیدا کند.وی افزود: این رویداد در 2 
بخش سمینار و کنفرانس های تخصصی و اجراهای 
لالایی و آواهای مادرانه برگزار شد. در بخش سمینار 
سودابه سالم با موضوع »لالایی و موسیقی کودک«، 
و  مادرانه  های  واژه  »گل  موضوع  با  مهدوی  رضا 
تانیا  اسلام«،  دین  در  مادرانه  آواهای  قدسی  نقش 
ها و لالایی های  مویه  »آواها،  با موضوع  شکری 
مناطق کردنشین«، آتوسا مومنی با موضوع »لالایی 
موضوع  با  رفیع  رضا  جهانی«،  ناملموس  میراث  و 
»لالایی ها و شروه های حوزه کهگیلویه و بویراحمد 
و نقش مرحوم پروین بهمنی به عنوان مادر لالایی 
های ایران در بسط فرهنگ لالایی«، رضا شکری با 
موضوع »آواهای مادرانه مناطق کردنشین« و و بنده 
با موضوعات »ابعاد مختلف لالایی های مادرانه و 
بررسی جنبه های موسیقایی آن در اقوام« ،»بررسی 
ادبیات فولکلوریک ایران و لالایی ها در حوزه علم 
روانشناسی« و »جایگاه لالایی ها در موسیقی اقوام 
ایرانی« سخنرانی هایی را ایراد کردند. این در حالی 
فکری  پرورش  کانون  مدیران  از  تعدادی  که  است 
درباره  توضیحاتی  ارائه  به  نیز  نوجوانان  و  کودکان 
آواهای  و  پیرامون لالایی  خود  موسیقایی  تولیدات 
اجرایی  بخش  درباره  بلوکی  پرداختند.شش  مادرانه 
این رویداد هم توضیح داد: اجرای آواهای مادرانه از 
استان هرمزگان، مناطق قشقایی، بختیاری، مناطق 
مناطق  و  بویراحمد  و  کهگیلویه  منطقه  کردنشین، 
را  رویداد  این  اجرایی  های  بخش  کشور  شمال 
تشکیل می داد. البته ما یکسری کارهای ضبط شده 
هم داریم که در بخش اجرایی در قالب یک برنامه 
به  بهمنی  پروین  مرحوم  پاسداشت  با  مرتبط  ویژه 
عنوان مادر لالایی های ایران پیش روی مخاطبان 
قرار می گیرد. البته باید این توضیح را بدهم که این 
رویداد در دوره اول عمدتا جنبه پژوهشی داشته و در 
قالب جشنواره تعریف نمی شود چرا که حین اجراها 
ما علاوه بر توضیحات موسیقایی توسط هنرمندانی 
چون پرور قوی دل مباحثی را نیز در حوزه عروسک 
های اقوام ایران مطرح می کردیم که در کنار نمونه 

های موسیقایی ارائه می شد.

جزییات یک رویداد 
متفاوت موسیقایی »منبع  یک  که  کرد  ادعا  تاچ«  »این  مجله 

آگاه« به آن ها گفته است که رابطه این زوج 
ادعا  منبع  این  است.  رسیده  پایان  به  هنری 
به دو دهه صبر کردند  نزدیک  کرد: »آن ها 
تا دوباره با هم باشند، اما در نهایت نتوانستند 

رابطه را حفظ کنند.به گزارش خبرآنلاین، بن افلک و جنیفر لوپز در میان 
با  انظار عمومی  در  است که  روز  ازدواجشان، 47  در  تنش  از  گزارش هایی 
خود  از  عکسی  مشهور  زوج  این  که  باری  آخرین  نشده اند.  دیده  همدیگر 
منتشر کردند، به 30 مارس بازمی گردد که دست در دست هم در خیابان های 

نیویورک سیتی قدم می زدند.
به گزارش فرارو به نقل از ایندیپندنت؛ جنیفر لوپز، خواننده 54 ساله، اخیراً 
فیلم  تبلیغ  بر  علاوه  او  است.  گذرانده  نیویورک  شهر  در  را  زیادی  زمان 
جدیدش در نتفلیکس به نام »اطلس«، به عنوان یکی از برگزارکنندگان مت 

گالا امسال، در پله های موزه متروپولیتن نیز حضور داشته است.
بر  فیلمی  بود،  عنکبوتی«  زن  »بوسه  فیلمبرداری  مشغول  همچنین  لوپز 
اساس موزیکال مشهور برادوی در سال 1993 که بر اساس رمان انقلابی 
مانوئل پویگ در سال 1976 ساخته شده است. در این فیلم، دییگو لونا بازیگر 

سریال Andor نیز حضور دارد.
در همین حال، گزارش شده است که بن افلک، کارگردان برنده اسکار، 51 
ساله، در حال فیلمبرداری »حسابدار 2« در ساحل غربی است و همچنین در 
مراسم شوخی پردازی )Roast( تام بریدی در 5 می شرکت کرده است. 
عدم حضور آن ها در انظار عمومی و انجام ملاقات های عمومی به صورت 

انفرادی، باعث ایجاد شایعات زیادی شده است.
روز چهارشنبه، مجله »این تاچ« ادعا کرد که یک »منبع آگاه« به آن ها گفته 

است که رابطه این زوج هنری به پایان رسیده است.
با هم  تا دوباره  به دو دهه صبر کردند  نزدیک  ادعا کرد: »آن ها  این منبع 
باشند، اما در نهایت نتوانستند رابطه را حفظ کنند. آن ها همیشه به یکدیگر 
عشق خواهند ورزید، اما او نمی تواند او را کنترل کند و او نمی تواند او را تغییر 

دهد. هیچ راه ممکنی برای ادامه این رابطه وجود نداشت. »
این منبع آگاه به مجله گفت که بن افلک از خانه مجللشان خارج شده است 

تا »بر کار و فرزندانش تمرکز کند. »
در همین حال، وبسایت TMZ نیز گمانه زنی کرده است که بن افلک به 
طور دائم در خانه خود در برنت وود اقامت دارد و ادعا می کند که این خبر را با 

عکسی از او که با سرعت از خانه اش دور می شود، تایید کرده است.
این زوج مشهور - که اولین زوج قدرتمند بودند که نامشان را ترکیب کردند و 
»بنیفِر« نامیده شدند - یک رابطه عاشقانه عمومی پر فراز و نشیب داشته اند 
که از سال 2001 آغاز شد، زمانی که آن ها در فیلم »جیلی« با نقدهای منفی 

روبرو شدند.
این زوج برای 18 ماه مورد توجه عمومی قرار گرفتند. مجلات زرد در آن 
زمان هر حرکت آن ها را پوشش دادند، از بازی در فیلم دیگری به نام »دختر 
جرسی« تا فیلمبرداری موزیک ویدیوی مشهور جنیفر لوپز به نام »جنی از 

بلاک. »
چهار ماه بعد، آن ها از هم جدا شدند، اما همچنان با هم در ارتباط بودند و 
از یکدیگر به نیکی یاد می کردند. بن افلک در برنامه تلویزیونی »لایو« در 
سال 2008، زمانی که از او درباره این رابطه پرسیده شد، اظهار داشت که 
هیچکدام از آن ها چنین توجه شدیدی را پیش بینی نکرده بودند. او گفت: »ما 
عاشق هم شدیم، هیجان زده بودیم و شاید بیش از حد در دسترس بودیم.«

بعداً در سال 2017، جنیفر لوپز نیز با افلک هم عقیده شد و به مجله ووگ 
رابطه  طول  در  زرد  رسانه ای  پوشش  توسط  است  کرده  احساس  که  گفت 

پرشور آن ها »پاره پاره« شده است.
هر دوی آن ها وارد روابط دیگری با افراد مشهور شدند.

از سر گرفتند. سال  را  رابطه خود  دوباره  قدرتمند در سال 2021  این زوج 
بعد، آن ها در ژوئیه در لاس وگاس دیده شدند و سپس در اوت یک مراسم 
برگزار  ساوانا، جورجیا  از  خارج  در  افلک  بن  ملک 87 هکتاری  در  باشکوه 

کردند.

تعیین و  قانون  نامه  آیین  ماده 13  و  قانون  ماده 3  آگهي موضوع 
تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي حوزه 
برابر راي شماره 140260318003012040    ثبتي شهرستان فومن 
- 1402/12/24  هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  فومن    
تصرفات مالکانه و بلامعارض   متقاضي   آقای محمد سرو پائین  فرزند 
ماشااله در ششدانگ یک  قطعه  مزروعی  محصور به مساحت 478/30      
مترمربع      به شماره پلاک 2251       فرعي مفروز و مجزي شده  از 
پلاک شماره  15     فرعي  از سنگ اصلی 71   واقع در    شپول کنار    

بخش  24 گیلان محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در 
صورتي که اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  بدیهي 
است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي اقامه  

دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/16
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/2/30

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده 
م- الف :169

****
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف 
ثبتي  فاقد سند رسمي حوزه  اراضي و ساختمانهاي  ثبتي  وضعیت 
 - شماره 140260318003011844    راي  برابر  فومن  شهرستان 
1402/12/17  هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي 
و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  فومن    تصرفات 
مالکانه و بلامعارض   متقاضي   خانم فاطمه  مومنی  کلاشمی فرزند  
هادی  در ششدانگ یک  قطعه زمین  مشتمل بر  یک  خانه   به 
مساحت 250/02      مترمربع      به شماره پلاک 3159       فرعي 
مفروز و مجزي شده  از پلاک شماره  172     فرعي  از سنگ اصلی 62   

واقع در    کلاشم    بخش  24 گیلان محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در 
صورتي که اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  بدیهي 
است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي اقامه  

دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/16
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/2/30

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده 
م- الف :189

***

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف 
ثبتي  فاقد سند رسمي حوزه  اراضي و ساختمانهاي  ثبتي  وضعیت 

شهرستان فومن
برابر راي شماره 140260318003011614  - 1402/12/12  هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   
متقاضي   خانم معزز  امدادی  مهدی محله  فرزند  حسین در ششدانگ 
یک  قطعه   زمین مشتمل بر  بنای  احداثی ) خانه ( به  مساحت 539      
مترمربع      به شماره پلاک 670       فرعي مفروز و مجزي شده  از 
پلاک شماره  154     فرعي  از سنگ اصلی 63   واقع در    گل افزان     

بخش  24 گیلان محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در 
صورتي که اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  بدیهي 
است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي اقامه  

دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/16تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/2/30

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده 
م- الف :172

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف 
ثبتي  فاقد سند رسمي حوزه  اراضي و ساختمانهاي  ثبتي  وضعیت 

شهرستان فومن
برابر راي شماره 140260318003011800  - 1402/12/15  هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   
متقاضي   آقای محمدرضا  شفائی  فرزند  نصیر  در ششدانگ یک  
قطعه  زمین  مشتمل بر  یک باب  خانه مسکونی به مساحت 1093/14      
مترمربع      به شماره پلاک 66       فرعي مفروز و مجزي شده  از 
پلاک شماره  3     فرعي  از سنگ اصلی 12   واقع در    گراف کو     

بخش  24 گیلان محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در 
صورتي که اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  بدیهي 
است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي اقامه  

دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/16تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/2/30

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده 
م- الف :167 

***

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف 
ثبتي  فاقد سند رسمي حوزه  اراضي و ساختمانهاي  ثبتي  وضعیت 

شهرستان فومن
برابر راي شماره 140260318003011858 - 1402/12/17  هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   
متقاضي   آقای محسن  فلاح  علیسرائی   فرزند محمد  در ششدانگ 
یک باب  خانه  مسکونی  و سه باب  انباری به مساحت 1461/95      
مترمربع      به شماره پلاک 44       فرعي مفروز و مجزي شده  از 
پلاک شماره  1و2و3 متصل بهم   فرعي  از سنگ اصلی 29    واقع 

در    علیسرا بخش  24 گیلان محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در 
صورتي که اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  بدیهي 
است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي اقامه  

دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/16تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/2/30

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده 
م- الف :184

***
آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف 

وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي
برابر راي   شماره 140260318004010969 مورخه  1402/12/7  
موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  
سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ،  تصرفات        فاطمه قیامی  

گیاشی    فرزند  شرینعلی    مورد تایید قرار گرفت .
به مساحت 669/10    احداثی   بنای  با  زمین مشجر  1-ششدانگ  
مترمربع به  شماره   پلاک  فرعي 106  مجزی  از پلاک 6 الی 1 
فرعی    از اصلي  49    واقع  در  کندلات      بخش  18 گیلان   از 
مالکیت       بانو  ام البنین  صفری   و غیرو   به آدرس  شهرستان 
رودبار -   کندلات   -محرز گردیده است .لذا  به منظور  اطلاع  عموم 
مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند از تاریخ  
انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  
تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  
دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  در 
صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول  اعتراض  طبق مقررات  

سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/16

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/2/30رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  
انوش اکبري م- الف : 1975

***

دعوتنامه جلسه تشکیل  مجمع عمومی عادی سالیانه نوبت اول  شرکت تعاونی  
مصرف  فجر  محمدیه  کارکنان  دولت شهرستان  تالش

نوبت اول  

  
شرکت تعاونی  مصرف  فجر  محمدیه  کارکنان  دولت 

شهرستان  تالش

 روز چهارشنبه  مورخ  1403/3/30  در محل  مسجد  صاحب  الزمان   واقع در تالش   میدان  امام علی )ع( در ساعت 
15  عصر برگزار می شود .

از کلیه  سهامداران دعوت میشود  جهت اتخاد  تصمیم  نسبت به  موضوعات  ذیل ، دراین جلسه  حضور  بهم رسانند .
توضیح :

درمجامع  عمومی  یک مرحله ای  هر یک از اعضای تعاونی  میتواند  نماینده  تام الاختیاری ) از میان اعضاء تعاونی  یا 
خارج  از آنان ( برای حضور  در مجمع  و اعمال  رای تعیین  نماید . تعداد آراء  وکالتی   هر عضو  و هر  شخص غیر 
عضو  تنها  یک رای  خواهد بود  . همراه  داشتن  اصل یا کپی کارت ملی  و دفترچه  عضویت  الزامی  است  و از اعضا 
فاقد  کارت  ملی و دفترچه عضویت  رای گیری  بعمل نخواهد آمد . تحویل  کپی  کارت  ملی  و شناسنامه  و گواهی  
عدم سوء پیشینه  و تکمیل  فرم  درخواست عضویت  بازرسی  برای  نامزدها حداکثر تا 5  روز  از تاریخ   نشر  آگهی  

مرحله  اول الزامی  است .
دستورجلسه:

1-استماع گزارش  هیئت مدیره  شرکت و بازرسان  از عملکرد شرکت 
2- تصویب  ترازنامه  و حساب سود و زیان  سالهای  1401 و 1402  شرکت  پس از  گزارش  بازرس  یا بازرسان 

3-  تعیین  خط و مشی  و برنامه  تعاونی و تصویب  بودجه  سال جاری  شرکت 1403 
4-   تصمیم  گیری  درباره  فروش  داراییهای  شرکت پس از  گزارش  توسط  هیئت مدیره 

5-  انتخاب   بازرسان   اصلی و علی البدل  شرکت  برای  یک سال مالی
6-گردش عملیات  سرمایه  و تعداد اعضا  شرکت 

7-  تعیین  روزنامه  کثیرالانتشار  برای  درج اگهی  های شرکت 
8- اتخاذ  تصمیم  درباره   انحلال  یا ادامه  فعالیت  شرکت پس از  ارایه  گزارش  توسط  هیئت  مدیره 

9-  دادن وکالت  به آقای  سیروس  خودکاری  جوکندان  مدیر عامل  شرکت  برای  انجام  امور ثبتی  و اداری  شرکت 

تاریخ انتشار 1403/2/30

سهم 38 میلیاردی کتابفروشان از فروش در نمایشگاه کتاب
به گفته سخنگوی نمایشگاه کتاب تهران کتابفروشان 38 میلیارد تومان 

کتاب فروخته اند.
به گزارش خبرنگار فرهنگی خبرگزاری تسنیم،  نهمین نشست خبری علی 
رمضانی سخنگوی سی و پنجمین نمایشگاه بین المللی کتاب تهران عصر 
جمعه 28 اردیبهشت ماه با حضور محمد خلج، مدیرکمیته مالی و اداری 
نمایشگاه کتاب و محمد احمدی معاون فنی و بازرگانی شرکت ملی پست 
ایران  برگزار شد.رمضانی در ابتدای این نشست با اشاره به تلاش های 
شرکت ملی پست در ارسال به موقع بسته های پستی نمایشگاه به دست 
مردم،  به پروژه نظرسنجی روز نهم نمایشگاه اشاره کرد و گفت: در پاسخ به 
این سوال که در طول سال کتاب های خود را از چه محلی تامین می کنید، 
60 درصد مردم نمایشگاه حضوری و فیزیکی را انتخاب کردند و این 
موضوع بیانگر جایگاه ویژه نمایشگاه کتاب تهران در میان مخاطبان است.

سخنگوی نمایشگاه بین المللی کتاب تهران در ادامه  به میزان فروش کتاب 
تا پایان روز نهم در بخش حضوری اشاره کرد و گفت: تا شب گذشته 
279 میلیارد تومان فروش را تجربه کردیم که 194 میلیارد تومان از طریق 
درگاه های رسمی و 85 میلیارد تومان از طریق درگاه های غیررسمی و کارت 
به کارت بوده است.وی ادامه داد: در بخش مجازی هم 146 میلیارد تومان 

فروش داشتیم که 108 میلیارد تومان سهم ناشران و 38 میلیارد تومان سهم 
کتابفروشان بود.در نتیجه مجموع فروش بخش حضوری و فیزیکی 425 
میلیارد تومان بود، در حالی که سال گذشته کل میزان فروش نمایشگاه 
در هر دو بخش 401 میلیارد تومان بود.وی با اشاره به نسخه های فروش 
رفته گفت:  نسخه های بخش مجازی 870 هزار نسخه بود که در475 هزار 
بسته ساماندهی شده است.رمضانی همچنین به آمار هیئت رسیدگی به 
تخلفات اشاره کرد و گفت: این هیئت، 7 رای صادر کرد که اغلب تخلفات 
شامل عدم رعایت ضوابط پوشش در غرفه، فروش کتاب سایر ناشران، 
فروش کتاب بدون مجوز، عدم اعمال تخفیف 10 درصد و عرضه کتاب 

غیر موضوع سالن بود.
وی گفت: احکام صادره شامل توقیف و درج در پرونده و اخذ تعهد از 
متخلفان، تعطیلی پنل فروش مجازی، محرومیت از تسهیلات دولتی به 

مدت یکسال و کاهش 50  درصدی غرفه در سال آینده بود.
در ادامه این نشست، محمد خلج مدیر کمیته اداری و مالی نمایشگاه به 
نصب 1800 دستگاه کارت خوان در سطح نمایشگاه، اشاره کرد و گفت: 
در این زمینه روزانه 250 نیروی مستمر توسط شرکت سداد حضور دارند و 

خدمات رسانی می کنند .

دستگاه های  روی  گذشته  روز  تا  تراکنش  هزار  حدود 800  گفت:   وی 
کارتخوان، به ثبت رسیده است  تا کنون 165 هزار دانشجو و طلاب و 20  
هزار نفر از اعضای هیات علمی و اساتید برای دریافت بن کارت ثبت نام 
کردند. به گفته خلج، مرحله سوم پرداخت وجه ناشران در بخش مجازی 
نمایشگاه کتاب تهران نیز فردا انجام می شود.در ادامه این نشست، محمد 
احمدی نیز در سخنانی گفت: شرکت پست به عنوان شبکه ارتباطی تلاش 
کرد تا ارتباط موثری با فعالان و سیاستگذاران حوزه کتابخوانی داشته باشد. 
همزمانی نمایشگاه مجازی با حضوری به لحاظ عملیاتی و اجرایی، یک کار 
بسیار گسترده و منحصربفرد و جذاب برای شرکت ملی پست و وزارت ارشاد 
است.وی ادامه داد: با توجه به تجارب موجود با وجود اینکه کار فیزیکی 
سخت است، امسال روال منسجم و کارآمدی را برای افرادی که دسترسی 
حضوری به نمایشگاه را ندارند فراهم کردیم. احمدی  با اشاره به بیشترین 
آمار  عرضه کتاب به پست گفت  طی این ایام، استان تهران با 290 هزار، 
قم با  75 هزار و خراسان رضوی 40 هزار کتاب عرضه کنندگان کتاب 
به سازمان پست بودند، از منظر توزیع نیز سه استان تهران با 150 هزار، 
اصفهان با 40 هزار و خراسان رضوی با 39 هزار مرسوله پرمقصدترین 

بودند.



 

رشت-معین:جلسه بررسی احداث رینگ 90 متری شهر رشت با حضور »رحیم شوقی« شهردار رشت برگزار شد.به گزارش معین به نقل از مدیریت ارتباطات شهرداری رشت، ظهر چهارشنبه جلسه بررسی احداث رینگ 90 متری شهر رشت با حضور 
»رحیم شوقی« شهردار رشت برگزار شد.پروژه رینگ 90 متری جنوب غربی رشت و در حد فاصل میدان گیل تا بلوار لاکان با هدف کنترل و کاهش ترافیک شهری در شورای عالی کشور به تصویب رسیده است.

احداث رینگ 90 متری سبب می شود ترافیک به جریان اصلی تردد داخل شهر وارد نشده و کاهش ترافیک شهری را به دنبال دارد. 
اجرای فاز اول پروژه رینگ 90 متری به طول حدودا 3 کیلومتر از میدان گیل تا مسکن مهر در حال انجام بوده و بخشی از اراضی توسط شهرداری رشت  تملک شده است.
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با حضور شهردار رشت برگزار شد؛جلسه بررسی اجرای فاز اول پروژه رینگ ٩0 متری شهر رشت از میدان گیل تا مسکن مهر4

خبر

امام جمعه رشت از منتخبان مردم 
از  خواست  دوازدهم  مجلس  در 
دخالت در عزل و نصب  مدیران 
بپرهیزند و افزود: نماینده ها باید 

بر وظایف خود متمرکز شوند.
به گزارش ایرنا، آیت الله رسول 
فلاحتی در خطبه های این هفته 

نماز جمعه در جمع نمازگزاران رشت در مصلی امام خمینی)ره( اظهار کرد: اعمال 
فشار و تهدید برای عزل و نصب مدیران در پرونده های شما ثبت خواهد شد 

ضمن آنکه رهبر انقلاب نیز شما را از این امر نهی کرده است.
وی اظهار کرد : اگر نماینده ای فساد مدیریتی را مشاهده کرد می تواند موارد را به 

مراکز نظارتی اعلام کرده و به نماینده دولت در استان مشاوره دهد.
وی تصریح کرد: در این دوره 174 نماینده جدید به مجلس شورای اسلامی 
راه یافتند که باید برای مشکلات اقتصادی و معیشتی که دشمنان به نظام وارد 

کرده اند، تصمیم گیری کنند.
وی اضافه کرد: نمایندگان این دوره از مجلس باید بیش از پیش پایبند به 

ارزش های اسلامی بوده و دشمن شناس باشند.
وی خطاب به منتخبان مردم در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: برنامه های 
اصلی از فرعی را جدا کرده و به اصل برنامه ها پرداخته و به قانون اساسی کشور 

پایبند باشید و منافع کشور و مصالح مردم را در نظر بگیرید.
آیت الله فلاحتی از نمایندگان مجلس خواست: برای بهبود ساختار بودجه تلاش 

کنند.
وی افزود: بودجه کشور بیمار است و با وجود تذکرات رهبر انقلاب توجه کافی 
به این مساله صورت نگرفته لذا نمایندگان مجلس باید اصلاح ساختار بودجه را 

در دستور کار خود قرار دهند.
وی در ادامه با اشاره به بیانات رهبر معطم انقلاب در خصوص اهمیت مساله 
مراکز  برخی  از  ناخوشایندی  های  گزارش  گفت:  در کشور  کاهش جمعیت 
دریافت می شود که نشان می دهد استان گیلان در مساله فرزندآوری و رشد 

جمعیت در رده های پایین جدول قرار دارد.
وی با بیان اینکه گفتمان سازی دولتهای پیشین به گونه ای بوده که امروزه 
خانواده های متمول نیز تمایلی به داشتن بیش از 2 فرزند ندارند، گفت : برای 
گفتمان سازی در این بخش باید توصیه و ترویج به فرزند آوری و تحکیم خانواده 

مورد توجه قرار گیرد.
امام جمعه رشت، ترویج و تبلیغ برای ازدواج آسان، اصلاح نگرش و رفتار خانواده 
در رابطه با فرزندآوری، استفاده از سیاست های تشویقی افزایش جمعیت، ترویج 
فرهنگ اعتماد، حسن ظن به خدای سبحان، اصلاح برداشت های نادرست از 
نقش زنانگی و مادری و افشای برنامه ریزی های نظام سلطه برای در دست 
گرفتن سرنوشت ملتها را از دیگر مواردی دانست که باید در گفتمان سازی 

جمعیت به آن توجه کرد.
وی در بخشی دیگر از خطبه ها با اشاره به گرامیداشت روز سوم خرداد گفت: این 

روز، روز عزت ایرانیان است و این عزت تا ابد ماندگار خواهد بود.
آیت الله فلاحتی به سخنرانی رئیس جمهور در بین کشاورزان استان مازندران 
اشاره کرد و افزود: آیت الله رئیسی به استانداران شمال کشور دستور داد نیاز 
برنج کشور و میزان تولید این محصول را شناسایی کرده و سپس برای واردات 

این محصول تصمیم گیری کنند.
وی اظهار کرد: برنج محصولی راهبردی شمال کشور است به همین منظور 
تصمیم گیری مسئولان برای واردات این محصول باید به گونه ای باشد که نفع 

تولید کننده و مصرف کننده در آن لحاظ شود.  

معاون باغبانی وزارت جهاد کشاورزی به توجه دولت سیزدهم به صنعت چای و افزایش 
قیمت برگ سبز این محصول گفت: حمایت دولت از چایکاران و کارخانجات مربوطه 

با قاطعیت ادامه دارد.
به گزارش خبرنگار ایرنا، محمد مهدی برومندی در حاشیه بازدید از باغ چای شهرستان 
رودسر در جمع خبرنگاران اظهار کرد: ابتدای دولت سیزدهم قیمت هر کیلو برگ سبز 
چای 65 هزار ریال بود که امسال به 180هزار ریال افزایش یافته است ضمن اینکه سال 

گذشته هم هر کیلو برگ سبزچای 139هزار ریال بود.
وی با بیان اینکه تقریبا همه مطالبات سال گذشته چایکاران پرداخت شده است، افزود: با 

دستور و تاکید رئیس جمهور واردات چای نیز محدود شد.
وی عنوان کرد: به طور متوسط سالانه 65 تا 80 هزار تن چای خشک وارد کشور می شد 

اما پارسال برای نخستین بار طی این سالها 42 هزار تن چای خشک وارد کشور شد.
معاون باغبانی وزارت جهاد کشاورزی بیان کرد: از طرفی یک کار بسیار خوب در وزارت 
آنکه  انجام شد،  استانداری گیلان  با  وزارتخانه  این  تعامل  در سایه  جهاد کشاورزی 
همه وارد کنندگان چای ملزم شدند به ازای هر میزان واردات چای به همان میزان از 

کارخانجات استان چای خریداری کنند.
وی اظهار کرد: بر این اساس کارخانجات به ازای واردات هر کیلو چای خشک از گیلان 
مجوز واردات 2 کیلوگرم واردات چای خشک را دریافت کردند و به این ترتیب حدود 
12 هزار تن چای خشک موجود در کارخانجات از استان خارج شد و در چرخه مصرف 

داخلی قرار گرفت.
قیمت خرید برگ سبز چای متناسب با هزینه هاست

استاندار گیلان با اشاره به توجه دولت به صنعت چای گفت: دولت قیمت برگ سبز چای 
را متناسب با هزینه ها تعیین کرده و حتی برخی کارخانجات برگ سبز را متناسب با نوع 

کیفیت بیشتر از قیمت تعیین شده خریدای می کنند.
اسدالله عباسی با بیان اینکه واردات چای نیز به دستور رئیس جمهور محدود شد، اظهار 
کرد: چای خشک به اندازه نیاز کشور وارد می شود و پارسال حدود 42 هزار تن چای 

واردات شد که در طول سال های گذشته بی سابقه بود.
وی تاکید کرد: کارخانجات با دلگرمی، برگ سبز چای را خریداری کنند و با تولید چای و 

بسته بندی آن زنجیره ارزش ایجاد کرده و با کیفیت بالا به بازار عرضه کنند.
نماینده عالی دولت در گیلان به چایکاران قول مساعد داد تا قیمت برگ سبز چای 
بیشتر از نرخ تعیین شده باشد و از آنان خواست تا ضمن اصلاح باغات چای، برگ سبز 

با کیفیت تولید کنند.
وی اظهار کرد: هفته آینده در نهاد رئیس جمهور در مورد برنج و چای نشست برگزار می 

شود و از کشاورزان با تمام توان حمایت خواهیم کرد.
بر اساس آخرین آمار در استان های گیلان و مازندران بالغ بر 55 هزار چایکار وجود 
دارد؛ وسعت باغ های چای این 2 استان حدود 25 هزار هکتار است؛ برداشت برگ سبز 
چای هر ساله در سه چین بهاره، تابستانه و پائیزه صورت می گیرد.سالانه حدود 30 هزار 
تن چای خشک استحصال می شود، مصرف چای در کشور طور میانگین حداکثر 100 

امام جمعه رشت:نماینده ها در عزل و نصب  
مدیران دخالت نکنند

معاون وزیر جهاد کشاورزی:
حمایت دولت از چایکاران تداوم دارد

خبرادبی

با حضور کارکنان و جامعه هدف بهزیستی 
گیلان برگزار شد؛

مراسم استقبال بهزیستی گیلان از کاروان 
خادمین آستان قدس رضوی)ع(

2۱ هزار نفر در گیلان از خدمات فوریت های 
دارویی هلال احمر برخوردار شدند

صاعقه جان یک مسافر را در تالش گرفت

آیین  کرامت،  دهه  مناسبت  به 
و  خادمین  کاروان  از  استقبال 
پرچم متبرک حرم مطهر رضوی 
)ع( در اداره کل بهزیستی گیلان 

برگزار شد.
از  نقل  به  معین  گزارش  به 
روابط عمومی بهزیستی گیلان، 

صبح روز بیست و هفتم اردیبهشت ماه؛ آیین استقبال از کاروان خادمین و 
پرچم متبرک حرم مطهر رضوی )ع( به  مناسبت دهه کرامت با حضور “آریا 
طوفانی” مدیرکل بهزیستی گیلان، معاونین، کارکنان و جمعی از فرزندان 
خانه های شبانه روزی و مددجویان در اداره کل بهزیستی گیلان برگزار شد.

آریا طوفانی مدیرکل بهزیستی گیلان؛ درآیین استقبال از خادمین و پرچم 
بارگاه مطهر امام رضا)ع( با بیان اینکه حضور خادمین مطهر حرم رضوی)ع( و 
برپایی برنامه های فرهنگی مذهبی، موجبات خیرات و برکات در جامعه است 
اظهار کرد: حضور خادمین آستان مقدس رضوی در نقاط مختلف کشور و 
مراکز خدمت رسان باعث می شود که توفیق زیارت نصیب بسیاری از کسانی 

شود که توان حضور در بارگاه ملکوتی امام رضا)ع( راندارند.
وی اذعان داشت: بهزیستی گیلان در حال حاضر 48هزار معلول را تحت 
پوشش دارد که 3هزار نفر از این تعداد در مراکز مراقبتی توانبخشی تحت 
نظارت بهزیستی گیلان و یا در منازل بستری هستند و حضور خادمین حرم 
مطهر رضوی)ع( در این مراکز موجبات خورسندی و رضایت این توانخواهان 

را فراهم می آورد.
طوفانی ابراز امیدواری کرد تا از ظرفیت آستان مقدس رضوی)ع( در جهت 
اعزام جامعه هدف بهزیستی به مشهد مقدس و زیارت حضرت امام رضا)ع( 
استفاده شود و گفت: بسیاری از مددجویان و فرزندان خانه های شبانه روزی 
هنوز به زیارت امام رضا)ع( مشرف نشدند که در همین راستا بهزیستی استان 
بر خود تکلیف و وظیفه می داند تا با اتخاذ تمهیدات لازم، مددجویان تحت 
حمایت بهزیستی استان را به مشهدمقدس و زیارت امام رضا)ع( اعزام نماید.

مدیرکل بهزیستی گیلان درپایان از حضور خادمین آستان مقدس رضوی)ع( 
ابراز  در اداره کل بهزیستی گیلان و مراکز تحت نظارت قدردانی کرد و 
امیدواری نمود تا با حمایت های دامنه دار مسئولین و بهره مندی از ظرفیت 
آستان قدس رضوی)ع( موجبات توانمندی و رفاه نیازمندان و جامعه هدف 

بهزیستی فراهم شود.
گفتنی است خادمین حرم مطهر رضوی)ع( از ابتدای دهه کرامت در مراکز 
تحت نظارت بهزیستی شهرستانهای گیلان حضور یافتند و آیین ویژه پرچم 

گردانی و برنامه های فرهنگی مذهبی را در این مراکز برپا نمودند.

رئیس جمعیت هلال احمر 
گذشته  سال  گفت:  گیلان 
21 هزار نفر از مردم استان 
های  فوریت  خدمات  از 
دارویی جمعیت هلال احمر 
نهاد  این  و  شدند  بهره مند 
تلاش می کند زیرساختهای 
لازم را جهت ارائه خدمات 

بیشتر فراهم کند.
به گزارش ایرنا، هادی سلیمی در سخنانی پیش از خطبه های نماز جمعه 
رشت اظهار کرد: جمعیت هلال احمر گیلان سال گذشته جان 470 نفر را 
در سواحل گیلان نجات داد و در این زمینه رتبه برتر را در سطح کشور از 

آن خود کرد.
وی اضافه کرد: همچین 2 هزار و 47 حادثه در استان گیلان رخ داد که از 
این تعداد هزار و 157 مورد آن حادثه جاده ای بود که 80 درصد آن توسط 

پایگاههای امدادی و نیروهای آموزش دیده متخصص خدمات رسانی شد.
سلیمی افزود: در سال 1402 خیر بزرگ گیلانی 28 مغازه را در شهرستان 
رودسر برای سلامت انسانها در اختیار جمعیت هلال احمر گذاشت تا مرکز 
دیالیز و داروخانه هلال احمر برای رفع مشکلات دارویی مردم رودسر و شرق 
گیلان ایجاد شود که با مساعدت مسئولان استانی و دانشگاه علوم پزشکی 

گیلان این پروژه به فوریت انجام خواهد شد.
وی با بیان اینکه همچنین پارسال 170 جوان زائر اولی به مشهد مقدس 
اعزام شدند، افزود: جمعیت هلال احمر گیلان سال گذشته مقام برتر را 
در مسابقات قرآنی کشور، رتبه سوم خدمات داوطلبانه و رتبه سوم در ارائه 

خدمات را کسب کرد.
جمعیت هلال احمر 87 هزار عضو داوطلب دارد.

 

یک جوان 27 ساله ظهر روز جمعه بر اثر رعد و برق در آبشار زمرد حویق از 
توابع شهرستان تالش جان باخت.

سعید رستمی مدیر شبکه بهداشت شهرستان تالش  در گفت و گو با ایرنا 
اعلام کرد: این جوان متولد 1374 اهل اردبیل و ساکن تهران  به همراه 
دوستانش به تالش سفر کرده بود که ظهر امروز حین بارشهای شدید با 

برخورد صاعقه در دم جان باخت.
مدیرکل مدیریت بحران استان گیلان هم با بیان اینکه بارشها در سطح 
استان با شدت ادامه دارد، گفت : جز یک مورد فوتی بر اثر رعد و برق، حادثه 

جدی دیگری در استان نداشته ایم.
امروز از حوالی ظهر بارش های شدیدی در استان شروع شده است شدت این 

بارشها در تالش و آستارا بیشتر است.

رئیس کمیسیون توسعه پایدار شورای شهر رشت گفت: مهلت 
ارسال آثار به دبیرخانه همایش »رسانه ای رشت در مسیر توسعه، 
گاهی دور گاهی نزدیک« 25 خرداد ماه خواهد بود و علاقمندان 
می توانند آثار خود را در قالب یادداشت، مقاله و گزارش تحلیلی 
از سراسر کشور به دبیرخانه  همایش ارسال کنند.سید حسین 
پایدار  توسعه  کمیسیون  جلسه  ششمین  و  هفتاد  در  رضویان، 
شورای اسلامی شهر، با بیان اینکه هیچ چیز جز پرداخت واقعی به 
موضوعات برای خط مشی  و شکل گیری سیاستگذاری درست، 
ارزشمند نیست؛ اظهار کرد: مختصات فرهنگی اجتماعی شهر 

رشت برای قرارگیری در مسیر توسعه باید مدنظر قرار گیرد.
شهر  این  جزییات  در  امروز  آنچه  اساس  بر  اینکه  بیان  با  وی 
می بینیم نیاز است همه تلاش کنیم تا شهری بصیر با جامعه ای 
مسالمت آمیز بسازیم، افزود: این مسالمت آمیز بودن جامعه است 
که می تواند به همه اجزا کمک کند تا با ارجحیت کانسپت شهر 
نسبت به فیزیک شهر آن را در مسیر توسعه قرار دهد و در این باره 
مجدد تاکید می کنم دور بودن از این فرایند ما را ملزم می سازد که 

در آغاز از الگوی دولت های  نوساز بهره ببریم. 
رئیس کمیسیون توسعه پایدار شورای شهر رشت با بیان اینکه 
رسانه چشم بینا و صدای رسای جامعه است، گفت: به عنوان فردی 
رسانه ای متوجه جایگاه و ارزش رسانه و اصحاب رسانه هستم و 
معتقدم  رسانه چشم بینا و صدای رسای جامعه است، بنابراین 

سیاستگذاری همایش را بر این مهم استوار کردیم تا در حوزه های 
گوناگون از ظرفیت رسانه ها به منظور کسب شناخت هر چه بهتر از 

شرایط واقعی رشت و دریافت رهنمودها بهره مند شویم. 
رضویان با اشاره به اینکه مطالعات صورت گرفته و سنجش قرابت 
رشت با برخی شهرهای دنیا که آنها نیز جامعه ای با کنتراستی از 
سنت و مدرنیته دارند، تصریح کرد: رشت صاحب جامعه ای است 
که در آن کنتراستی بین سنت و مدرنیته وجود دارد و در قرابت 
آن با برخی شهرهای دنیا که دیگر پذیری در آن دنبال می شود 
پرداخت و پیگیری توسعه اجتماعی مهم و یکی از موضوعات این 
همایش است. وی »توسعه یک شهر برنامه ریزی شده، با کیفیت، 
مترقی و پایدار«، »توسعه و تقویت اقتصاد رقابتی شهر«، »ایجاد 
یک محیط مناسب به منظور تشویق توسعه اجتماعی«، »تلاش 

از بین بردن فقر شهری«، »تلاش برای تقویت سیستم  برای 
برنامه ریزی، اجرا و نظارت«، »تقویت مدیریت شهری و نهادهای 
در  رسانه  گرا«،»جایگاه  توسعه  شهروند  آوردن  »پدید  اداری«، 
توسعه شهر«، »گردشگری و شهر خلاق، سرآغاز توسعه«، را از 

جمله عناوین همایش رسانه ای رشت بیان کرد.
رئیس کمیسیون توسعه پایدار شورای شهر رشت با اشاره به تاثیر 
متقابل انسان و جامعه در رشد یکدیگر، تاکید کرد: انسان جامعه 
را می سازد و جامعه انسان را، نمی شود شهر توسعه یافته ساخت 
اما بدنبال ساخت شهروند توسعه گرا نبود. وی مهلت ارسال آثار 
به این همایش را 25 خرداد ماه اعلام کرد و افزود: علاقه مندان 
می توانند آثار خود را در قالب یادداشت، مقاله و گزارش تحلیلی از 
سراسر ایران به دبیرخانه  همایش در دفتر روابط عمومی و امور 

بین الملل شورای اسلامی شهر رشت ارسال کنند.
نشانی  رشت،  شهر  شورای  پایدار  توسعه  کمیسیون  رئیس 
toseerasht@mail. را  همایش  الکترونیک  پست 

ir و شماره تماس های دبیر خانه همایش را  01333222182 
و 09116208826 بیان کرد.رضویان با بیان اینکه پایان مهلت 
ارسال آثار در قالب یادداشت، مقاله و گزارش تحلیلی 25 خرداد 
از  و  بود  خواهد  همایش  اختتامیه  ماه  خرداد   31 گفت:  است، 
برگزیدگان که توسط هیئت داوران انتخاب می شوند تقدیر به عمل 

خواهد آمد.

سرپرست دانشگاه آزاد اسلامی گیلان ، توجه به کانون خانواده ها 
را یکی از ماموریت های مهم دانشگاه آزاد اسلامی عنوان کرد.

به گزارش معین به نقل از روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
رشت، مراسم گرامیداشت هفته کرامت با حضور رییس دانشگاه 
آزاد اسلامی استان گیلان، مسئول دفتر نهاد نمایندگی مقام معطم 
رهبری در دانشگاههای آزاد اسلامی گیلان و جمعی از معاونین ، 
مدیران ، کارکنان و اعضای هیات علمی و خانواده آنان به همت 

دفتر نهاد در سالن اجتماعات این واحد دانشگاهی برگزار شد .
دکتر مجتبی ملکی چوبری سرپرست دانشگاه آزاد اسلامی استان 
گیلان در این مراسم با گرامیداشت هفته کرامت ،میلاد حضرت 
معصومه و روز دختر ، همچنین میلاد آقا امام رضا) ع( را تبریک 
گفت و افزود: امروز در جمع خانواده بزرگ دانشگاه آزاد اسلامی 
با چند هزار  استان گیلان هستم دانشگاهی که در کل کشور 
کارمند و عضو هیات علمی و همین تعداد دستیار آموزشی و استاد 
حق التدریس دانشگاهی که 20 میلیون متر مربع فضای آموزشی 

دارد.
وی ادامه داد: دانشگاهی که 11 هزار آزمایشگاه و کارگاه آموزشی 
دارد و همچنین در این دانشگاه مدارس سما با داشتن 156 هزار 
دانش آموز دانشگاهی، هشت مجتمع بیمارستانی و بیش از 1300 
هزار تخت بیمارستانی دارد و دانشگاهی که به تنهایی بار چهل 
درصد از آموزش عالی کشور را به دوش می کشد دانشگاهی است 
که در سال 1361 ، با کمک یک میلیون تومانی حضرت امام ) ره( 
ایجاد شد و در حال حاضر با گذشت چهار دهه به عنوان شجره 
طیبه ای در نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران مطرح است و 
اگر این دانشگاه در کشور ما و در نظام جمهوری اسلامی نبود 
شاهد یک چالش برای ورود به دانشگاه و مراکز آموزش عالی 
بودیم و با توجه به استقبال برای ورود ورود به دانشگاه در یک دهه 
گذشته و محدودیت در ظرفیت پذیرش دانشگاهها و مراکز آموزش 
عالی ، شاهد موجی از مهاجرت به کشورهای آسیای میانه، هند 
و مالزی در کنار فرار مغزها و در کنار مسائل امنیتی بدون در نظر 

گرفتن کیفیت دانشگاهها بودیم .
و  اسلامی  آزاد  دانشگاه  وجود  کرد:  خاطرنشان  چوبری  ملکی 
خانواده بزرگ آن در کشور یک نعمت است و در کنار رسالت 
فرهنگی، آموزشی و پژوهشی که این دانشگاه دارد، توجه به مقوله 
های اجتماعی و توجه به کانون خانواده ها در دانشگاه آزاد اسلامی، 
یکی از ماموریت های مهم این دانشگاه است و در ادامه ماموریت 
این نهاد اجتماعی، رشدو شکوفایی و پرورش جوانان این مرزوبوم 

بسیار قابل توجه است.
این مقام مسئول تاکید کرد: ما به ایفای نقش مسئولیت اجتماعی 
خود به عنوان یک نهاد اجتماعی اعتقاد و باور داریم و این مسئولیت 
اجتماعی زمانی موثر است که در کنار نهاد خانواده قرار گیریم و جدا 
از نهاد خانواده دانشگاه آزاد اسلامی به عنوان یک جزیره مستقل، 
عمل کنیم بنابراین هر چقدر نهاد خانواده را در دانشگاه تقویت 
کنیم، ایمان خواهیم داشت که در کنار داشتن نقش مسئولیت 

اجتماعی خود، وظیفه مان را به درستی در جامعه ایفا کرده ایم.
سرپرست دانشگاه آزاد اسلامی گیلان ، تعامل دانشگاه را در کنار 
خانواده ، مهم دانست و بیان داشت: تعامل دانشگاه آزاد اسلامی در 
کنار نهاد خانواده، در سه حوزه دانشجویی ، کارمندی و استادی در 
حال شکل گیری و پویایی است و ما باید به نهاد خانواده اهمیت 
بدهیم چرا که این نهاد در خانواده ها رو به تقویت است وطبیعتتا با 

این کار می توانیم دانشجویان عالمی رو در دانشگاه آزاد اسلامی، 
پرورش دهیم ، کارمندی با کارایی و اثر بخشی داشته باشیم و 

استاد با نشاطی در دانشگاه اسلامی داشته باشیم.
وی همچنین ادامه داد: در ماموریت دانشگاه و در تاکیدات ریاست 
عالی دانشگاه اسلامی، توجه به مقوله تعلیم و تربیت اجتماعی 
یکی از موضوعاتی است که بسیار تاثیر گذار است و یکی از مولفه 
های تعلیم و تربیت اجتماعی، توجه به مقوله خانواده است بنابراین 
ما در بیان تعلیم و تربیت اجتماعی و در کنار سایر اهداف اثرگذار 
مانند سلوک مدیران ، استاد و دانشجو، فضای مجازی هست که 
یکی از اقطاب اثر گذار در مقوله خانواده است. در سال گذشته 
شاهد اتفاقات بسیار مهمی در مجموعه دانشگاه آزاد اسلامی، در 
توجه به مقوله خانواده داشتیم که شاید در طی چند سال گذشته 
در مجموعه دانشگاه آزاد اسلامی بی سابقه بود و آن توجه به 
ساختاری به عنوان امور زنان و خانواده بود و این یکی ساختن، در 

دانشگاه آزاد اسلامی پایه گذاری شد.
ملکی چوبری تصریح کرد: یکی دیگر از اقدامات دانشگاه طی 
از  سالیان گذشته، توجه به مقوله جمعیت و جوانی است یکی 
اقداماتی که اخیرا ابلاغ شده نگاه ویژه دانشگاه آزاد اسلامی به 
بحث رفاه و معیشت خانواده ها است که اعطای وامهای دانشجویی 
تا سقف 50 درصد به فرزندان تا نو ه های آنان اعطا می شود که 
قبلا طی بخشنامه های دیگری، خود اقوام درجه یک کارکنان و 

اعضای هیات علمی ، از این تخفیفات استفاده می کردند.
وی با برشمردن دیگر مشوق های این بخشنامه ها، از جمله طرح 
مادر مهربان و شورای راهبردی مهد کودک، اذعان داشت: یکی 
از مصوبات دیگر توجه دانشگاه به مقوله خانواده، ایجاد 250 مرکز 
مشاوره که با 1500 مشاور، به خانواده های که در دانشگاه آزاد 
اسلامی دانشجو دارند مشاوره می داد که مرکز مشاوره امین یکی 
از آن مراکز است که دانشگاه آزاد اسلامی در راستای حمایت از 

خانواده مصوب کرده است .

رشت-معین:در اجرای طرح رایگان پوشش همگانی بیمه سلامت 
برای اقشار کم درآمد، تمامی فاقدین پوشش بیمه درمانی به ویژه 
در  ساکنین  وهمه  پایین  درآمدی  دهک  پنج  درآمد،  کم  اقشار 
روستاها وشهرهای زیر 20هزار نفر به صورت رایگان تحت پوشش 

بیمه سلامت قرار گرفتند.
به گزارش معین؛ دکتر محمود عاطف راد مدیرکل بیمه سلامت 
گیلان در تشریح طرح رایگان پوشش همگانی بیمه سلامت گفت: 
در اجرای این طرح بیش از یک میلیون و یکصد هزار نفر در این 

استان تحت پوشش قرار گرفتند.
عاطف راد افزود: پنج دهک درآمدی پایین جامعه به صورت رایگان 

تحت پوشش بیمه سلامت قرار گرفتند. همچنین تخفیف های ویژه 
برای سایر دهک ها در نظر گرفته شد؛ به طوری که دهک ششم 

20 درصد، دهک هفتم 30 درصد، دهک هشتم 40 درصد و دهک 
نهم 50 درصد حق بیمه خود را پرداخت می کنند و مابقی توسط 
دولت پرداخت می شود. این موضوع گام مهمی در جهت افزایش 
دسترسی مردم به خدمات بهداشتی درمانی است. توجیه ما نیز در 

این زمینه خدمت رسانی بیشتر و آسیب کمتر به مردم است
وی در پایان یادآور شد: هم استانی های عزیز برای اطمینان از 
دستوری  کد  توانند  می  خود  درمانی  خدمات  پایه  بیمه  داشتن 
#1666* را شماره گیری کنند و یا می توانند برای اطلاع از پوشش 
بیمه ای و یا برای پاسخگویی به سوالات خود با تلفن گویای 1666 

تماس بگیرند.

با بیان اینکه تا کنون  معاون خدمات بیمه ای بانک کشاورزی گیلان 
35 هزار کشاورز محصولاتشان را بیمه کردند، گفت: هم اکنون امکان 
پرداخت قسطی خرید بیمه نامه محصولات کشاورزی بدون دریافت چک 

و سفته فراهم است و کشاورزان می توانند از این فرصت استفاه کنند.
پیمان عبداللهی فر  در گفت و گو با خبرنگار ایرنا با اشاره به تعیین تخفیف 
و تمهیدات ویژه  برای خرید بیمه نامه محصولات کشاورزی اظهار کرد: 
برای هر یک از موضوعات اعم از اجرای طرح تجهیز و یکپارچه سازی 
اراضی زراعی، کشت ارقام معرفی شده از سوی موسسه تحقیقات برنج، 
تولید محصول برنج سالم با روش مدیریت تلفیقی ICM ، پرداخت 
کنندگان زکات، بسیجیان فعال، ایثارگران، کشاورزان نمونه و آزمون خاک 

تخفیف در نظر گرفته شده است.
وی با بیان اینکه با توجه به اجرای قانون حمایت از خانواده و جوانی 
جمعیت نیز برای خرید بیمه نامه کشاورزان دارای 3 فرزند و بالاتر )فرزند 
سوم متولد 1400 و به بعد( تخفیف تعیین شده  است، افزود: برای بیمه 

گروهی با حداقل 300 کشاورز نیز تخفیف تعلق می گیرد.
معاون خدمات بیمه ای بانک کشاورزی گیلان اظهار کرد: خرید بیمه نامه 

محصولات برنج و چای تا پایان ماه جاری تعیین شده  و در سایر بخش ها 
اعم دامی و شیلاتی بدون توقف ادامه دارد.

وی بیان کرد: کشاورزان برای خرید بیمه نامه می توانند به شعب بانک 
کشاورزی، نمایندگی های بیمه کشاورزی و مراکز منتخب جهاد کشاورزی 
در شهرستان های گیلان مراجعه کنند ضمن اینکه امکان خرید بیمه نامه 

برای محصولات زراعی و باغی حتی به صورت غیرحضوری فراهم است.
عبداللهی فر افزود: تاکنون افزون بر 35 هزار کشاورز در گیلان محصولات 
خود را بیمه کردند که از این تعداد 19 هزار نفر شالیکار هستند که 16 هزار 

هکتار از زمین های شالیزاری خود را بیمه کردند.
35 هزار کشاورز گیلانی تاکنون محصولات خود را بیمه کردند

بر اساس آخرین آمارها، گیلان دارای 314 هزار هکتار اراضی زراعی و 
باغی است و 317 هزار نفر از مردم استان در بخش کشاورزی مشغول 
به فعالیتند، برنج، چای، زیتون، پیله ابریشم، بادام زمینی، زیتون، فندق و 

مرکبات عمده ترین محصولات کشاورزی استان به شمار می رود.
گیلان بزرگترین تولیدکننده ارقام بومی و با کیفیت برنج در کشور به شمار 
می آید که با 238 هزار هکتار اراضی شالیزاری، رتبه نخست کشور را از 
لحاظ سطح زیرکشت و رتبه دوم تولید برنج را به خود اختصاص داده است، 
شهرستان های رشت و صومعه سرا بیشترین سهم را از مساحت اراضی 

شالیکاری گیلان در اختیار دارند.
سال گذشته؛ 54 هزار نفر محصولات خود را بیمه کرده بودند.

رئیس کمیسیون توسعه پایدار شورای شهر رشت خبر داد
برگزاری همایش رسانه ای »گاهی دور، گاهی نزدیک« در رشت

سرپرست دانشگاه آزاد اسلامی گیلان:
توجه به کانون خانواده ها ، یکی از ماموریت های مهم دانشگاه آزاد اسلامی است

بیش از84 درصد از افراد تحت پوشش بیمه سلامت گیلان رایگان بیمه هستند

35 هزار کشاورز گیلانی تاکنون محصولات خود را بیمه کردند

برگ سبز خودرو سواری پراید مدل 1387به شماره پلاک 
۵8--۵24 ق13به به شماره موتور 2700298به شما ره 
شا سی S1412287۵72۵67بنام محمد علی شوشتری 

مفقود واز درجه اعتبار ساقط است
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مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان اردبیل اعلام کرد: ساخت واحدهای مسکونی شهرهای کوچک این استان در قالب طرح مسکن ملی با سرعت مطلوب جریان دارد و بر این اساس پنج هزار و 800 واحد مسکونی در دست ساخت است.
حامد کیخسروی  در گفت و گو با خبرنگار ایرنا با بیان این که بنیاد مسکن انقلاب اسلامی متولی ساخت مسکن ملی در شهرهای زیر 100 هزار نفر جمعیت انتخاب شده است، گفت: میانگین پیشرفت فیزیکی پنج هزار و 800 واحد مسکونی در دست ساخت در شهرهای استان 

اردبیل حدود 32 درصد است.
وی بیان کرد: برخی از واحدهای مسکونی در حال ساخت نهضت ملی مسکن توسط بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان اردبیل در شهرهای اردبیل، خلخال، پارس آباد و نیر تکمیل شده و در آستانه واگذاری به متقاضیان است.

یکشنبه  30 اردیبهشت  1403مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان اردبیل افزود: در طرح ملی مسکن روستاها نیز فراموش نشده و در قالب این طرح، واگذاری اراضی ملی موجود در حوالی روستاها به خانه اولی های روستانشین نیز پیش بینی شده است.
 شماره 6764                             

مدیرکل بنیاد مسکن استان اردبیل:پنج هزار و 800 واحد طرح ملی مسکن در استان اردبیل در دست ساخت است

استاندار خراسان شمالی:
روابط عمومي ها در راستای جهاد تبیین 

حرکت کنند 
بیان خدمات دولت سیزدهم اولویت 

نخست کار روابط عمومي ها باشد 

شروع اولین حمل محموله کود 
شیمیایی اوره از طریق خطوط 

ریلی به استان گلستان

خراسان شمالی - استاندار خراسان شمالی  در جمع روابط 
عمومي دستگاه های اجرایی استان به مناسبت 27 اردیبهشت 
ماه روز ارتباطات گفت:روابط عمومي ها در راستای جهاد 
تبیین حرکت کنند و بیان خدمات دولت سیزدهم را در اولویت 

نخست خود قرار دهند.
 محمدرضا حسین نژاد افزود: توسعه جایگاه روابط عمومي ها 
حائز اهمیت است به طوری که مقام معظم رهبری نیز این 

جایگاه را ارزشمند عنوان کردند .
وی ، روابط عمومي ها  را از جایگاه های مهم تلقی کرد و 
گفت : روابط عمومی ها زبان مشترک با مردم برای بیان 

دستاوردها و اقدامات هستند.
حسین نژاد با بیان اینکه قدرت رسانه و ارتباطات بر کسی 
پوشیده نیست، اظهار داشت؛  اطلاع رسانی از خدمات استان 
با  و نشر آن در سطح کشور هنر خاصی را می طلبد که 

برگزاری دوره های آموزشی محقق خواهد شد .
وی خاطرنشان کرد: در هدف گذاری ها،  مدیران وظایف 
ذاتی خود را انجام می دهند اما ایده ها و خلاقیت ها نباید 

مورد غفلت قرار گیرد.
استاندار خراسان شمالی،  روابط عمومی ها را زبان گویای 
نظام عنوان کرد و گفت: بیان و نشر اقدامات شاخص استان 

باید از سوی روابط عمومي ها با جدیت انجام شود .
حسین نژاد، تامین آب را از هدف گذاری های مهم این استان 
دانست و افزود:  بهره برداری از سد بیدواز در دولت سیزدهم 
با وجود 20 درصد پیشرفت  یافت و  سد گلمندره  تحقق 

فیزیکی ، در این دولت به مرحله آبگیری رسید .
وی در ادامه گفت: چاه های پلنگ دره بجنورد به زودی به 
بهره برداری خواهد رسید که بخش عمده ای از آب شرب 
بجنورد را تامین می کند و در کنار آن انتقال پساب بجنورد 
به پتروشیمی ،  اتمام تصفیه خانه شیروان ، احیای قنوات و 

آبیاری نوین کشاورزی از دیگر اقدامات این شاخص است .
وی افزود: اتمام پروژه های سفر رهبری مورد تاکید ماست 
به طوری که پروژه های آموزشی باقی مانده از سفر پیگیری 

شد.
استاندار به تکمیل انتقال فیبر نوری تا یک ماه آینده در استان، 
جذب 190 میلیارد تومان اعتبار مدارس، ارتقای زیر ساخت 
در  مهم  ایجاد صنایع  برق صنایع،  تامین  برای  برق  های 
شهرک های صنعتی از جمله شهرک صنعتی گرمه، ساخت 
حوزه های علمیه ی حضرت امام)ره( و حوزه علمیه خواهران، 
احیا و راه اندازی 65 واحد تولیدی راکد، افزایش شاخص رشد 
جمعیتی به 5/3 درصد ، اجرای ساخت 24 هزار واحد مسکن، 
افزایش ضریب نفوذ گاز از 4/96 درصد به 100 درصد و ...  نیز 
اشاره کرد و گفت : شاید اصلاحات اقتصادی دولت مشکلات 
معیشتی و گرانی قیمت ها را در پی داشته اما به فضل الهی 
از این مرحله عبور خواهیم کرد و کشور با داشتن رهبری آگاه 
، مردمی ولایتمدار، و رئیس جمهوری که پیگیر امور است، 

روند پیشرفت خود را طی خواهد کرد .

سید صمد ضیائی مدیر شرکت خدمات حمایتی کشاورزی 
استان گلستان گفت : با  پی گیری صورت گرفته توسط 
رییس سازمان جهاد کشاورزی گلستان وتوافق های انجام 
با راه آهن  شده شرکت خدمات حمایتی کشاورزی کشور 
جمهوری اسلامی ایران، مقرر شد تا در فاز اول حدود 1000 
تن به صورت ریلی به این استان حمل شود. که تاکنون 
انبار  وارد  تن  از277  بیش  به حجم  مسقف  واگن  پنج  در 
سازمانی این شرکت شد.ضیائی هم چنین تاکید کرد: حمل 
این محموله ریلی در واگن های مسقف مربوط به پتروشیمی 
شیراز بوده که از بندر امام خمینی ، توسط شرکت بهتاش 
سپاهان صورت گرفته است.وی خاطر نشان کرد: با توجه 
به مقطع حساس مصرف کود اوره برای کشت محصولات 
بهاره ولزوم حمل هرچه سریع ترکود تدارک شده به مراکز 
مصرف استان،تدابیر لازم اندیشیده شد تا از ظرفیت ناوگان 
ریلی کشور برای حمل و توزیع نهاده های کشاورزی به ویژه 

کود استفاده شود.

استان  جوانان  و  ورزش  کل  اداره  جوانان  معاون 
قزوین گفت: برنامه های اوقات فراغت باید متناسب 

با ذائقه نسل جوان برنامه ریزی شود.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین  از قزوین،حجت 
هماهنگی  ستاد  مدیر  تقوی  رئوف  سید  الاسلام 
کانون های فرهنگی هنری مساجد استان قزوین 

به منظور اجرای طرح »مسجد، کانون نشاط« و غنی سازی اوقات فراغت با امیر اسلامی 
صدر معاون جوانان اداره کل ورزش و جوانان استان دیدار و گفتگو کرد.

 اسلامی صدر در این دیدار اظهار کرد: این آمادگی وجود دارد تا در در حوزه طرح پیشنهادی 
ستاد کانون های مساجد استان به منظور غنی سازی اوقات فراغت، همکاری لازم را 

داشته باشیم.
معاون جوانان اداره کل ورزش و جوانان استان قزوین افزود: برگزاری دوره تخصصی توسط 
هر یک از دستگاه های دخیل در برنامه های اوقات فراغت برای کل کادر فرهنگی و 

فعالان فرهنگی استان سبب می شود تا ارتباط بین این مجموعه ها صورت گیرد.
وی خاطر نشان کرد: لازم است در بحث اوقات فراغت پژوهشی هم صورت گیرد و ذائقه 
جوانان شناسایی شود،البته این ذائقه سنجی باید به صورت دائم انجام شود تا بتوان بر این 
اساس برای اوقات فراغت برنامه ریزی کرد و ما در حوزه اوقات فراغت دغدغه داریم و 

آمادگی داریم که همکاری داشته باشیم.

گزارش  به  معین  روزنامه  البرز-خبرنگار    
مدیریت   - معین  روزنامه  خبرنگار  ارسالی 
حراست این اداره کل موفق به کسب رتبه 
برتر در بین حراست های دستگاه های اجرایی 
استان البرز در سال 1402 شد.مرتضی عمادی 
مدیر حراست اداره کل راه و شهرسازی استان 

البرز ضمن بیان این خبر گفت: پس از ابلاغ شاخص های اختصاصی و عمومی 
و بررسی عملکردهای مدیریت های حراست دستگاه های اجرایی توسط حراست 
کل استان البرز مدیریت حراست اداره کل حائز کسب رتبه برتر گردید.عمادی 
افزود: کسب این موفقیت حاصل تلاش تمام مدیران و کارکنان اداره کل به 
ویژه همکاران پر تلاش مجموعه حراست می باشد که با عملکرد مناسب و ارائه 
دقیق شاخص های عمومی و اختصاصی به مراجع ذی صلاح موفق به کسب 
این موفقیت شدند.وی اظهار کرد: هدف اصلی مجموعه حراست اداره کل راه و 
شهرسازی استان البرز خدمت به همشهریان عزیز و صیانت از حقوق عامه مردم 
و همچنین پیشبرد اهداف وزارت راه و شهرسازی می باشد و امیدواریم در آینده نیز 

با تلاش جهادی همکارانم شاهد موفقیت های بیشتر باشیم.

البرز- خبرنگار روزنامه معین
حمیدرضا نامداری مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان البرز از برپایی 
البرز خبر  امام رضائی های استان  غرفه فرهنگی در حاشیه جشن بزرگ 
داد.مدیرعامل آبفا البرز در ادامه افزود: هدف از حضور مجموعه آبفا البرز در 
این مراسم، علاوه بر افتخار سقائی شرکت کنندگان ، اجرای جهاد تبیین 
،مردمی سازی، امید آفرینی و ایجاد فضای مثبت برای مدیریت مصرف و 
استفاده  با  البرز  آبفا  باشد.وی تصریح کرد: شرکت  بهینه آب می  مصرف 
از فصل  گذر  منظور  به  اقدامات لازم  فنی،  و ظرفیت های  توان  تمام  از 
تابستان پیش رو را عملیاتی نموده ، لذا همیاری و مشارکت مردم در این 
نمود.شایان ذکر است  این مهم خواهد  به تحقق  خصوص کمک شایانی 
البرز،  های  رضائی  امام  اجتماع  حاشیه  در  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت 
و  نقاشی  کارگاه  جمله  از  فرهنگی  متنوع  های  برنامه  برگزاری  به  اقدام 
گریم کودکان، توزیع بیش از 5 هزار بادکنک و پرچم منقش به شعارهای 

مدیریت مصرف آب نمود.

معاون جوانان اداره کل ورزش و جوانان استان قزوین :
ذائقه نسل جوان در برنامه های اوقات فراغت 

شناسایی شود

حراست اداره کل راه و شهرسازی موفق به کسب 
رتبه برتر در استان البرز شد 

باهدف ترویج فرهنگ مدیریت مصرف آب
غرفه شرکت آب و فاضلاب استان البرز میزبان 

جشن بزرگ امام رضائی ها

مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان قزوین ضمن با بیان این مطلب که طی 
بهره مند می  بایستی  از عینیت و ملکیت  نیز  سال های گذشته موقوفات 
شدند، گفت: مردم طی چند سال گذشته از آنجایی که پول هم قابلیت وقف 

پیدا کرده، آن را هم وقف می کنند.
قزوین،حجت الاسلام  از  -پورکاظم  معین  خبرنگار  ارسالی  گزارش  به 
سیدمصطفی مجیدی دراین باره اظهار کرد: وقف عبارت است از حبس عین 
مال و تسبیل منافع آن که درواقع اصل مال ثابت نگاه داشته می شود، در 

حالی که استفاده از منافع آن ادامه دارد.
وی ادامه داد: واقف کسی است که مالش را وقف می کند و باید عاقل و 

ممنوعیتی در تصرف اموال نداشته باشد.
ادامه داد: نزدیک به هفتاد نوع نیت وقف در سطح  حجت الاسلام مجیدی 
استان قزوین وجود دارد که از حوزه درمانی، خانه سازی، تحصیل، کمک به 

درمانده و فقیر تا آزادی زندانیان را در بر می گیرد.
کردن  )تقسیم  اوقاف  افراز حق  و  قانونی  تنظیم سند  این مسوول،  گفته  به 
مال مشاعی بین 2 یا چند شریک( با حق مردم و تبدیل به احسن یک جا 
با رعایت حقوق مردم از جمله اقداماتی است که توسط اوقاف استان قزوین 

انجام شده است.
وی افزود: سال گذشته با سازمان بازآفرینی کشور به توافق رسیدیم که این 
سازمان و شهرداری قزوین آورده هایی را برای باقیمانده خانه های اطراف 
آستان متبرک امامزاده حسین )ع( اختصاص دهند تا تملک این خانه ها آغاز 
شود و بعد ساخت و ساز و احیا، بافت امامزاده صورت بگیرد.این مسوول ادامه 
داد: قدیمی ترین وقف نامه ایران مربوط به یک هزار سال پیش در این استان 
و مربوط به موقوفه قناتی است که توسط مرحوم خدیجه بیگم بنت بدیها وقف 

شده و سند آن نیز در اداره کل اوقاف قزوین وجود دارد.

مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان قزوین با اشاره به مشکلات موجود در 
اوقاف استان، خاطرنشان کرد: عدم احترام به حقوق وقف، چه از سوی نهادها 
و چه از سمت مردم مشکل اصلی امروز اوقاف استان است و همانطور که 
وقف هم  بگذارد،  احترام  آنها  به حقوق  وقف  دارند  انتظار  مردم  و  ها  نهاد 

همین انتظار را از آنها دارد که احترام حقوق موقوفه نیز رعایت شود.

ارسالی  گزارش   معین-به  روزنامه  -خبرنگار  البرز 
سیما،  سازمان  رئیس   - معین  روزنامه  خبرنگار 
آیین  در  کرج  شهرداری  شهری  سبز  فضای  و  منظر 
گفت:  پناهی  رضا  شهید  نوجوان  تندیس  از  رونمایی 
نصب تندیس، سردیس و الِمان مرتبط بـا چهره های 
ملی، مذهبی در فضای شهری تأثیر بسزایی در انتقال 
همچنین  و  شهروندان  بـه  جامعه  ارزشی  مفاهیم 
خواهد  شهری  فضاهای  بـه  بخشـیدن  هویت  باعث 
تندیس  از  رونمایی  آیین  در  عاقلی  شد.علیرضا 
نوجوان شهید رضا پناهی که با حضور مادر این شهید 
اصحاب  کرج،  اسلامی شهر  شورای  اعضای  گرانقدر، 
کرد:  اظهار  برگزار شد  محله  اهالی  از  و جمعی  رسانه 
شهری  سیمای  به  بخشیدن  زینت  هدف  با  اقدام  این 
راه مصباح  با تصاویر و عطر حضور شهیدان در چهار 
سردیس  تندیس،  نصب  افزود:  است.وی  شده  اجرایی 
فضای  در  مذهبی  ملی،  چهره های  بـا  مرتبط  الِمان  و 

جامعه  ارزشی  مفاهیم  انتقال  در  بسزایی  تأثیر  شهری 
بـه شهروندان و همچنین باعث هویت بخشـیدن بـه 
فضاهای شهری خواهد شد.رئیس سازمان سیما، منظر و 
فضای سبز شهری شهرداری کرج بیان داشت: تندیس 
با متریال فایبر گلاس و در  نوجوان شهید رضا پناهی 
است.وی،  و ساخته شده  متر طراحی  ارتفاع حدود سه 
استان  شهید  جوانترین  عنوان  به  را  پناهی  رضا  شهید 
البرز معرفی کرد و افزود: تاریخ انقلاب اسلامی و دفاع 
مقدس سرشار از رشادت ها و حماسه های به یادماندنی 
سرنوشت ساز  و  حساس  مقاطع  در  که  است  نوجوانانی 

یاری دین و میهن خود شتافته و  به  تاریخ کشورمان 
بسیاری از آن ها جان شیرین خود را فدای آرمان های 
انقلابی و اسلامی کرده و برای همیشه در یاد و خاطره 
ملت ایران ماندگار شده اند.عاقلی با بیان اینکه زمستان 
1402 از بزرگترین دیوارنگاری حاج قاسم سلیمانی در 
این شهید  سالگرد شهادت  چهارمین  با  همزمان  کرج 
اسوه ایثار و مقاومت رونمایی شده است، گفت: در سال 
1403 ساخت و نصب یادبود شهدا ازجمله مادر شهید 
اسلام  موشکی  تپه  الِمان شهدای  و  بدرقه  موضوع  با 
سال  در  را  آن ها  رونمایی  و  دارد  کار  دستور  در  آباد 
مراسم  در  است  ذکر  بود.شایان  خواهیم  شاهد  جاری 
مادر  البرز،  استان  شهید  جوانترین  تندیس  از  رونمایی 
کمیسیون  رئیس  سعیدی  علیرضا  گرانقدر،  شهید  این 
شهر  اسلامی  شورای  ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی، 
کرج و عمار ایزدیار سخنگو و رئیس کمیسیون برنامه 
و بودجه شورای اسلامی شهر کرج نیز حضور داشتند.

،به  لرستان  شعبه  شناسی  ایران  بنیاد  مدیره  هیئت  اعضای 
بازنشسته  از فرهنگی  مناسبت سالروز بزرگداشت مقام معلم 

آموزش و پرورش تجلیل کردند 
از روابط  به نقل  پایگاه خبری تحلیلی کلدر خبر  به گزارش 
عمومی بنیاد ایران شناسی شعبه لرستان همزمان با فرارسیدن 
آباد  خرم  بزرگداشت  هفته  و  معلم  مقام  گرامیداشت  هفته 
، مجتبی رومانی رئیس ، سید محمد سیف زاده عضو هیئت 
امناء ، حمیدرضا رسولی کارشناس و مراد چگنی رئیس کارگروه 
ادبیات و فرهنگی بومی بنیاد ایران شناسی شعبه استان لرستان 
و ایرج طولابی نویسنده و مدیر مسئول انتشارات کلدر با استاد 
پیشکسوت پرویز جایدری اولین دبیر ورزش و رضا جایدری از 

دبیران دبیرستانهای شهر خرم آباد دیدار کردند.
در این دیدار مجتبی رومانی رئیس بنیاد ایران شناسی شعبه 
استان لرستان ضمن گرامیداشت هفته معلم و هفته خرم آباد 
اظهار داشت معلم رسالت تعلیم و تربیت را جامعه انسانی بر 
دوش می کشد و معلمین کوش و توان خود را برای هدایت, 
تکامل و تعلیم و آموزش انسان بکار می ببرند و پرویز جایدری 
نیز یکی از اساتیدی است که خدمات آموزش و ورزشی شایانی را 
به جامعه فرهنگی لرستان ارائه نموده و امروز فرصتی دست داد 

با تنی چند از فرهیختگان شهر خرم آباد خدمت این استاد عزیز 
و فرزند برومندش استاد رضا جایدری یکی از روزنامه نگاران و 
خرم آباد پژوهان برسیم .در ادامه این دیدار سید محمد سیف 
زاده عضو هئیت امناء بنیاد ایران شناسی شعبه لرستان ، نویسنده 
و مولف، مدیر پایگاه فرهنگی تاریخی دانشنامه لرستان و ایرج 
طولابی نویسنده و مدیر مسئول انتشارات کلدر و مراد چگنی 
استاد دانشگاه و رئیس کارگروه ادبیات و فرهنگی بومی بنیاد ایران 
شناسی شعبه استان لرستان ضمن تبریک هفته معلم و هفته 
خرم آبا مطالبی را در خصوص خدمات و سجایای شخصیتی و 
توامندیهای استاد پرویز جایدری ایراد نمودند.در ادامه استاد پرویز 
جایدری ضمن اظهارخرسندی مظالبی را درخصوص فعالیتهای 

خود در حوزه آموزش و ورزش عنوان نمودند و در پایان به رسم 
یابود و قدردانی از خدمات ارزنده استاد پرویز جایدری تجلیل به 
عمل آمدگفتی است پرویز جایدری در سال 1315 در خانواده ای 
مذهبی و با اصالت در کهن دیارخرم آباد دیده به جهان گشود. 
وی عضو تیم منتخب در آموزشگاههای فوتبال بروجرد در دهه 
اواخر دهه ی  باشگاه شاهین دورود در  تیم  – عضو  ی سی 
سی – مربی فوتبال تیم های آموزشگاهی و جوانان لرستان 
در دهه های چهل و پنجاه – مربی تیم پاس خرم آباد در زیر 
گروه جام تخت جمشید دهه ی پنجاه ،اولین داور لرستانی که 
مسابقات جوانان و باشگاه های کشور را در دهه ی پنجاه قضاوت 
کرد، اولین مربی و داور رسمی فوتبال خرم آباد در سالهای 43 تا 
47 که دوره های تخصصی خود را زیر نظر اساتید: زنده یادان، 
حسین فکری) مربی تیم ملی فوتبال کشور( ، داوود نصیری 
بین  داور  اولین  تهرانی)  اصغر  و  ایران(  فوتبال  داوری  پدر   (
المللی ایران( با موفقیت گذرانده است.استاد جایدری مدتی هم 
مسئول تربیت بدنی آموزش و پرورش لرستان بوده است و در 
سال 1373 با 35 سال خدمت درخشان و صادقانه به درجه 
ی بازنشستگی نائل گردید و تاکنون به انتقال تجربیات ارزنده 

خویش به نسل جدید ورزش مشغول است.

 رییس اتاق بازرگانی قزوین گفت:بیش از 80 درصد مشکلات قضایی برای 
واحدهای تولیدی به دلیل مسایل اقتصادی و شرایط تحریمی ایجاد شده و 

هرگز این طور نبوده که یک فعال اقتصادی بخواهد مشکلی ایجاد کند.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین از قزوین، مهدی عبدیان  در نشست کارگاه 
آموزشی رفع تهدات ارزی که با حضور مدیران کل سازمان تعزیرات حکومتی 
کشور همراه بود،  اظهار کرد: تحقق شعار سال نیازمند آن است که بخشی نگر 
نباشیم و فلان دستگاه دولتی و خصوصی را از یکدیگر جدا نبینیم تا همه در 

کنار یکدیگر کشتی اقتصاد را با سرعت به جلو ببریم.
وی اضافه کرد: اگر سرمایه یک کارخانه قفل شود، سرمایه کشور قفل شده و 
این سرمایه باید هرچه سریع تر به چرخه تولید و رونق بازگردد، بنابراین تسهیل 
گری در فضای اقتصاد امری ضروری است و می تواند شعار سال را به بهترین 

شکل ممکن عملیاتی و اجرایی سازد.
عبدیان تصریح کرد: یکی از حوزه هایی که امروز به تعامل و همکاری نیاز دارد، 
ایجاد کمک های ویژه  در راستای تسهیل قوانین و مقررات است، چراکه بیش 
و شرایط تحریمی ایجاد شده و هرگز این طور نبوده که یک فعال اقتصادی از 80 درصد مشکلات قضایی برای واحدهای تولیدی به دلیل مسایل اقتصادی 

بخواهد مشکلی ایجاد کند.
این مسوول با بیان اینکه شنیدن دغدغه ها بسیار مهم است و همه باید در رفع 
آن به هم کمک کنیم،  ادامه داد: قزوین یکی از استان های پر ظرفیت کشور 
در حوزه تولیدات صنعتی و کشاورزی به حساب می آید و اگر نگاهمان تعاملی 

باشد،  اتفاقات بسیار خوبی در آن رقم می خورد.
رییس اتاق بازرگانی استان قزوین بیان کرد: ما استان زرخیزی هستیم و به 
لحاظ درآمدی اگر صنایع ملی و پتروشیمی کشور را کنار بگذاریم، جزو سه 

استان برتر کشور خواهیم بود.
از گمرک  میلیون دلار صادرات  عبدیان خاطرنشان کرد: سال گذشته 800 
استان قزوین صورت گرفت و اگر بخواهیم آمار صادرات از مرزها را نیز به آن 

اضافه کنیم، این رقم به مراتب افزایش خواهد یافت.
مثل  کشور  کالاهای  درصد   50 کرد:  تصریح  قزوین  بازرگانی  اتاق  رییس 
شوینده ها، کاشی و سرامیک،  محصولات هیدروکربنی و روغن و در حوزه 
کشاورزی مثل کشمش و زیتون در استان قزوین تولید می شود که نشان از 

ظرفیت عظیم این استان زرخیز است.

جانشین رئیس سازمان بسیج مستضعفین رسالت رسانه را افزایش انگیزه در 
جامعه، ترویج امید و نشاط و حمایت از دانشمندان جوان عنوان کرد. 

استان قزوین-به گزارش بسیج، دکتر مرتضی کارآموزیان مسوول سازمان 
تیم  با حضور  که  امید  رسانه  جام  اختتامیه جشنواره  در  رسانه کشور  بسیج 
های برتر رسانه استان ها صبح امروز در سالن مرکز همایش های بین المللی 
دانشگاه جامع انقلاب اسلامی سازمان بسیج مستضعفین برگزار شد بیان کرد: 
روایت مربوط به این جام سال گذشته شروع شد و برابر دستور مقام معظم 
رهبری مبنی بر جهاد تبیین و اخبار امید آفرین تصمیم بر یک رویداد رسانه 

ای پایه گذاری شد.
رسانه، ستون فقرات جهاد تبیین و محور امید آفرینی است

سردار سید قاسم قریشی جانشین رئیس سازمان بسیج مستضعفین در این 
امید  تبیین و محور  نکته که رسانه ستون فقرات جهاد  این  بیان  با  مراسم 
دشمنان  با  تقابل  در  نرم  جنگ  افسران  خبرنگاران  کرد:  بیان  است  آفرینی 
هستند. دشمنانی که با همه ابزارهای مدرن به دنبال ناامیدی جوانان و مردم 

کشور هستند.
انقلاب اسلامی دو گفتمان لیبرال دمکراسی و مارکسیستی را به چالش کشید

وی گفت: پیروزی انقلاب اسلامی در سال 57 دو گفتمان لیبرال دمکراسی 
و مارکسیستی را به چالش کشید که نویدی بر آزادگان جهان برای رهایی از 
دست مستکبران بود . شرق و غرب به قراردادهای نظامی اکتفا نمی کردند و با 
ایجاد پادگان شهری بنام رژیم صهیونیستی زخم عمیقی بر پیکر جهان اسلام 
ادامه ظلم و چپاول  با حمایت سران مرتجع منطقه،  و منطقه وارد کردند و 
را تضمین کردند.سردار قریشی عنوان کرد: در پنج قرن گذشته که فرانسه، 
انگلیس، اسپانیا و آمریکا به عنوان استعمار کهن که با حمله نظامی و گماشتن 
یک دست نشانده، تمام ثروت ملت ها را به تاراج می بردند همچنان که در 
هند با ایجاد کمپانی هند شرقی چپاول کشورهای آسیا و غرب آسیا را سالها 
میسر ساختند.وی افزود: شاه می گفت من حکومتم را مدیون خدا، ملت، ارتش 
و شما) انگلیس و آمریکا( هستم. شاه آن قدر به ایالات متحده نزدیک بود که 
بیشتر برای آمریکا تلاش می کرد که نشان دهنده تسلط سیاسی و فرهنگی و 
اقتصادی، نظامی آمریکا بر ایران بود. دولت محمدرضا پهلوی با استدلال ملی 
شدن صنعت نفت می گفت ما ایرانیان لول هنگ هم نمی توانیم بسازیم. غرب 
و آمریکا از مردم ایران حق توحش می گرفتند تا اینکه امام خمینی)ره( به مردم 

فهماند که باید استقلال سیاسی و ملی خویش را بازیابیم.
سردار قریشی در ادامه اظهار کرد: اگر حکومتی روی کار می آمد باید به قدرت 
شرق یا غرب متکی می بود و برخی از روشنفکران و مذهبیون استقلال بدون 
وابستگی را به دو بلوک قدرت محال می دانستند. روز سوم خرداد ملت ایران 
با رهبری امام خمینی)ره(، در مقابل هجوم همه کشورهای دنیا و تحریم ها، با 

فتح خرمشهر اراده خود را بر مستکبرین دنیا تحمیل کرد.

وی اضافه کرد: در دوران قاجار معاهده ننگین ترکمانچای و گلستان به ایران 
تحمیل شد و بخش های بزرگی از کشور تجزیه شد. رژیم پهلوی همان خط 
و سیر را ادامه داد که واگذاری مناطق بزرگی از کشور به افغانستان، واگذاری 
آرارات و قره سو به ترکیه به سفارش انگلیس، واگذاری حق کشتیرانی در اروند 

به عراق از جمله اقدامات ذلیلانه رژیم پهلوی بود.
اراده پولادین ملت در جنگ تحمیلی عامل مهم در پاسداری از خاک میهن 

اسلامی بود
سردار قریشی اراده پولادین ملت در جنگ تحمیلی را عامل مهم در پاسداری 
از خاک میهن اسلامی نامید و گفت: صدام در پایان دفاع مقدس گفت؛ شما به 
آن چه که می خواستید دست یافتید. کشوری که بی اراده و ضعیف بود و قابلیت 
ساخت سلاح انفرادی را نداشت امروز سیلی به صورت آمریکا و انگلیس می زند.

از  حمایت  و  نشاط  و  امید  ترویج  جامعه،  در  انگیزه  افزایش  رسانه  رسالت 
دانشمندان جوان باشد

وی رسالت رسانه را افزایش انگیزه در جامعه، ترویج امید و نشاط و حمایت از 
دانشمندان جوان باشد. جورج فریدمن معروف به باشگاه کهنه کاران سیا می 
گوید؛ مشکل ما با ایران بر سر مسایل هسته ای نیست بلکه بدون حمایت غرب 
در حال نبرد با آمریکاست و توانسته ضربات خودش را وارد کند و به یک الگو 
مناسب تبدیل شده است. پیش از انقلاب 24 هزار پزشک در کشور فعال بودند 
که 50 درصد پاکستانی بنگلادشی و هندی بودند که اغلب دانشجویان پرستاری 
بودند و قواعد اولیه پزشکی را نمی دانستند در حالیکه امروز جزو برترین های 

علم پزشکی در دنیا هستیم.
سردار قریشی در ادامه با مقایسه دوران پیش و پس از انقلاب در عرصه های 
مختلف بیان کرد: قبل از انقلاب، درصد بانوان فارغ التحصیل دانشگاه ها 6 
درصد و امروز 46 درصد است. تعداد بانوان پزشکان 597 نفر و امروز 60 هزار 

نفر پزشک زن مشغول طبابت هستند.

مدال آوران زن در رژیم گذشته 5 نفر و امروز این تعداد به 200 بانوی مدال 
آور ارتقا یافته است.

این مسوول اضافه کرد: قبل از انقلاب تعدادی از افسران نیروی هوایی متوجه 
شدند موشک های ارسالی از آمریکا دارای عیب اساسی است و این موشک 
ها توسط تعدادی از افسران ایرانی تعمیر می شوند. وقتی آمریکایی ها متوجه 
می شوند موشک ها دیگر ایراد ندارند ساواک را مامور برخورد با این افسران 
می کند. امروز ناو جنگی، اژدر و انواع تجهیزات مانند توپ و پهپاد و موشک را 

خودمان می سازیم و از شرق و غرب بی نیازیم.
عملیات وعده صادق اولین حمله کشور خارجی پس از 70 سال به اسراییل بود

سردار قریشی با اشاره به اینکه عملیات وعده صادق دارای دو بعد مهم بود 
تصریح کرد: ابتدا فرماندهی رهبر انقلاب و دوم توان و علم فناوری ایران در 
با اسراییل بود.  حوزه نظامی، سیستم های هدایت و ماهواره ای در برخورد 
عملیات وعده صادق از چند منظر دارای اهمیت بود. ابتدا حمله ایران از داخل 
خاک خود به رژیم صهیونیستی بود. هرچند درگذشته هر حمله ای علیه جبهه 
مقاومت را پاسخ می دادند، تجهیزات صد درصد ساخت ایران و اولین حمله 
کشور خارجی پس از 70 سال به اسراییل بود و مهمترین و حفاظت شده ترین 

پایگاه های رژیم هدف حمله نظامی ایران قرار گرفت.
کسب رتبه های برتر بانوان در عرصه های مختلف ملی و بین المللی پس از 

انقلاب اسلامی 
و  کروز  و موشک های  پهپاد  تجهیزات  کارگیری ساخت  به  و  اهمیت  وی 
بالستیک را از دیگر شاهکارهای وعده صادق عنوان کرد که توانست از دوازده 
حلقه حفاظت شده در منطقه با حمایت ناتو، اروپا و آمریکا عبور کند. با پیروزی 
انقلاب در بسیاری از حوزه ها جزو برترین ها هستیم. از جمله رتبه دوم بنیادی، 
سوم سدسازی، ششم در علم نانو، هفتم در رشد امید به زندگی سیزدهم در 
داشتن سوخت هسته ای. همچنین در توانایی پرتاب ماهواره جزو پنج کشور 
برتر دنیا و در علم ژنتیک جزو ده کشور برتر و چهارمین کشور برتر پیوند اعضا 
هستیم که به برکت شعار »ما می توانیم و خودباوری« انقلاب مردم ایران بود.

جمهوری اسلامی توانست تکنولوژی و توان فرماندهی را ایجاد کند
جانشین رئیس سازمان بسیج مستضعفین در ادامه بیان کرد: جمهوری اسلامی 
توانست تکنولوژی و توان فرماندهی را ایجاد کند طوری که کلماتی که بزرگان 
نظامی دشمن درباره عملیات وعده صادق بیان کردند کلماتی نظیر »عملیات 
بزرگ، گسترده و بازدارنده« بود. در خصوص بازدارندگی دو نوع نگاه وجود دارد 
که عملیات وسیع با کشتار بالا باشد اما نگاه دیگر انهدام بازدارندگی و توان 
نظامی و تهاجمی دشمن است. روزگاری کشور، فشنگ و سلاح های اولیه را 
نمی توانست بسازد و امروز به برکت انقلاب، سازنده و صادر کننده سلاح های 
راهبردی هستیم. در دوران پهلوی ما در صنعت نفت صددرصد وابسته بودیم و 

امروز ایران سازنده و صادرکننده فناوری نفت است.

رییس اتاق بازرگانی استان قزوین:  
80 درصد مشکلات قضایی برای واحدهای تولیدی به دلیل مسایل اقتصادی است

تحلیلی بر دستاوردهای بزرگ انقلاب اسلامی از خودکفایی در ساخت دارو تا عملیات بزرگ وعده صادق؛

رسالت رسانه افزایش انگیزه، ترویج امید و حمایت از دانشمندان جوان باشد

مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان قزوین:
پول هم علاوه بر ملک و زمین قابلیت وقف دارد

دیدار رئیس بنیاد ایران شناسی شعبه استان لرستان با معلم پیشکسوت لرستانیتندیس جوانترین شهید استان البرز زینت بخش محله مصباح کرج شد
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معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان تهران از برخورد با »افرادی که با طرح مسائلی در خصوص لو رفتن 
سوالات امتحانات نهایی، فروش سوال و پاسخ سوالات یا تقلب در امتحانات و یا فروش تجهیزات تقلب که موجب تشویش 

اذهان دانش آموزان و اولیاء آنها می شوند« خبر داد.
به گزارش ایسنا، ابوالفضل  نیکوکار در این باره اظهار کرد: با پیش رو بودن امتحانات نهایی سال دوازدهم دبیرستان ها و اولین 
سال که آزمون های پایه دهم و یازدهم دوره دوم متوسطه به صورت کشوری برگزار می شود و این امر موجب سه برابر شدن 
تعداد دانش آموزان شرکت کننده شده است، در شعب ویژه در دادسرای فرهنگ و رسانه و مجتمع قضایی حضرت ولی عصر)عج( 

به جرائم افرادی که با طرح مسائلی در خصوص لو رفتن سوالات امتحانات نهایی، فروش سوال و پاسخ 
سوالات یا تقلب در امتحانات و یا فروش تجهیزات تقلب که موجب تشویش اذهان دانش آموزان و 

اولیاء آنها می گردد برخورد قانونی می شود.
این مقام قضایی گفت: به دلیل حساسیت انتخابات نهایی و تاثیر آن بر کنکور سراسری ورودی به 
دانشگاه ها، دادگستری استان تهران ضمن رصد رفتار افراد در فضای مجازی و شبکه های اجتماعی 

آمادگی برخورد قضایی با آنان را دارد.

اختصاص شعب ویژه رسیدگی به جرائم حوزه فروش سوالات امتحانات نهایی

 یکشنبه  30 اردیبهشت  1403
 شماره 6764

جامعه

حجاج  به  هشدار  فراجا ضمن  مخدر  مواد  با  مبارزه  پلیس  رئیس 
در پذیرفتن امانتی در این سفر معنوی گفت: پلیس برابر قانون از 
ادامه سفر زائران حج که حتی به مقادیر بسیار اندک مواد مخدر، 
می کنند،  ممنوعه حمل  و  غیرمجاز  قرص های  و  دارو  روانگردان، 
ممانعت بعمل آورده و برابر قانون با تشکیل پرونده، مجرمان را به 
دستگاه قضایی معرفی می کند.به گزارش ایرنا از پلیس، سردار ایرج 
کاکاوند همزمان با نزدیک شدن به موسم حج و سفر هموطنان به 
از وقوع هر گونه  کشور عربستان، به منظور صیانت و پیشگیری 
رویداد ناخوشایند برای زوار محترم کشورمان، اظهار داشت: پلیس از 
یک سو با هدف صیانت از عزت و اعتبار هموطنان و از سوی دیگر 
با هدف پیشگیری از عواقب بسیار شدید برای حاملان مواد مخدر به 
کشورهای دیگر به ویژه عربستان، نسبت به حمل مواد مخدر توسط 
افراد حتی به مقدار کمتر از یک گرم حساسیت بالایی داشته و در 
صورت مشاهده با چنین مواردی برابر قانون و با قاطعیت با مجرمان، 
برخورد می کند.وی در ادامه با اشاره به توانمندی های عملیاتی، 
اطلاعاتی و فنی پلیس در کشف هر گونه مواد مخدر جاساز شده 
توسط مجرمان تاکید کرد: کارکنان مجرب پلیس با استقرار فرودگاه 
های محل عزیمت مسافران به کشور عربستان، با بهره گیری از 
تجهیزات فنی پیشرفته و دستگاه های مواد یاب و نیز چهره زنی 
از قابلیت بسیار بالایی در  و رصد و بازرسی وسایل همراه زائران 

شناسایی متهمان و کشف جاسازهای مواد مخدر برخوردار هستند.
قوانین سختگیرانه ایران و عربستان نسبت به حاملان 

مواد مخدر
جمهوری  بازدارنده  قوانین  به  ادامه  در  انتظامی  ارشد  مقام  این 
اسلامی ایران در حمل و نگهداری مواد مخدر توسط زائران اشاره 
و خاطر نشان ساخت: به استناد ماده 17 قانون مبارزه با مواد مخدر، 
اگر از زائری انواع مواد مخدر یا روانگردان به هر میزان کشف شود 
ضمن جلوگیری از ادامه سفر و توقیف گذرنامه فرد خاطی، در مرحله 
اول به مدت 1 تا 5 سال و در مرحله دوم 5 تا 15 سال گذرنامه آنان 

باطل و ممنوع الخروج خواهند شد.
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر فراجا همچنین بر وجود قوانین 
به حمل کنندگان مواد  سختگیرانه توسط کشور عربستان نسبت 
گل،  هروئین،  شیشه،  تریاک،  جمله  از  روانگردان  و  سنتی  مخدر 
گراس، ماری جوانا و... اشاره کرد و افزود: بر اساس قوانین مبارزه با 
مواد مخدر کشور عربستان، هرفردی نسبت به خرید، فروش، حمل 
و یا نگهداری مواد مخدر و روانگردان ها حتی به مقدار کمتر از یک 
گرم اقدام کند، پس از دستگیری و تشکیل پرونده قضائی از سوی 
پلیس میزبان، تحت پیگرد قانونی قرار گرفته وعلاوه بر جریمه های 
نقدی سنگین، به شش ماه تا یک سال حبس، محکوم خواهد شد.

و  نقدی  جریمه  عربستان  در  ممنوعه  داروهای  حمل 
حبس دارد

وی در بخش دیگری از سخنان خود به حبس های طولانی مدت 
و جریمه های سنگین نقدی حمل کنندگان داروهای ممنوعه و غیر 
مجاز توسط زائران به مقصد کشور عربستان اشاره و اضافه کرد: 
حمل دارو در اشکالی نظیر قرص، شربت و آمپول که حاوی کدئین 
و یا مواد مخدر از جمله دیازپام، فلورازپام، کلونازپام اگزازپام، لورازپام، 
شربت تریاک، دیفن اکسیلا، استامینوفن کدئین ، متادون، ترامادول، 
ریتالین، بوپونورفین)b2(، داروهای بیماری صرع و سرطان و ... که 
به نوعی حاوی مقادیری مواد مخدر بوده، بر اساس قوانین کشور 
عراق جرم محسوب شده و در صورت کشف، ضمن ممانعت از ادامه 
سفر زائر، برای وی پرونده قضایی تشکیل و جهت تحمل حبس و 

جزای نقدی به مراجع قضائی معرفی می شود.
سردار کاکاوند تاکید کرد: چنانچه ضرورت دارد فرد بیمار به دلیل 
عربستان  به  سفر  در طول  را  داروی خاصی  بیماری  سابقه  وجود 
مصرف کند، می تواند با مشاوره با پزشک معالج خود از او بخواهد 
داروهای جایگزین را که در کشور میزبان داروهای ممنوعه نبوده 
تجویز  با  مرز  سوی  آن  های  درمانگاه  تا  کند  تجویز  وی  برای 
بنابراین همراه  کنند؛  را حل  افراد  این  داروهای جایگزین مشکل 
داشتن نسخه و پرونده درمانی می تواند برای پیگیری بیماری در 

عربستان موثر باشد.
نگهداری  از حمل و  زوار توصیه می شود  به  افزود:  وی همچین 
داروهای گیاهی مانند شیرین بیان، قره قروت و مواردی از این دست 
که از لحاظ ساختاری شباهت زیادی به مواد مخدر دارد و به دلیل 
عدم مصرف ممکن است برای مامورین کشور عربستان ناشناخته 

باشد، خودداری کنند.
توصیه های پلیس مبارزه با مواد مخدر به حجّاج

بهره  آرزوی  با  فراجا در خاتمه  با مواد مخدر  مبارزه  پلیس  رئیس 

مندی زوار محترم از فیوضات این سفر معنوی به زائرین حج توصیه 
کرد که در زیر به اختصار آورده شد:

1- از آنجایی که یکی از شگردهای قاچاقچیان انتقال مواد مخدر 
یا  بار  عنوان  هیچ  به  بنابراین هموطنان  است،  ناآگاه  افراد  توسط 
وسیله ای را به صورت امانت برای انتقال و تحویل به افراد ثالث در 

خارج از مرز ایران از کسی قبول نکنند.
2- زائران دقت کنند که قبل و بعد از گیت بازرسی پلیس، وسایل و 
یا کیف دیگران را به دلیل شباهت با وسایل خود به اشتباه بر ندارند.

3- زائرانی که احتیاج به مصرف داروهای خاصی را دارند، ضمن 
همراه داشتن نسخه و پرونده درمانی ،مراتب را قبل از حضور در 
مرزها با پزشک هماهنگ کنند و تاییدیه مربوطه را به همراه داشته 

باشند.
4- با توجه به استقرار دستگاه های بسیار پیشرفته کشف مواد مخدر 
و داروهای غیر مجاز در فرودگاه کشورهای میزبان، به زائرین گرامی 
توصیه می شود حتی به مقادیر بسیار اندک هم مواد مخدر یا اقلام 

دارویی ممنوعه و غیر مجاز با خود حمل نکند.
5- مدیران و و عوامل اجرایی کاروان ها به گونه ای برنامه ریزی 
نمایند تا زائران قبل از رسیدن به کشور عربستان نسبت به شناخت 
کشور  در  ها  روانگردان  و  مخدر  مواد  با  مرتبط  تبعات  و  جرائم 
عربستان و مرزهای خروجی توجیه شوند تا از انتقال احتمالی این 

گونه مواد ممانعت بعمل آید.
با مواد مخدر در  از مرتکبین جرایم مرتبط  بازداشت هر یک   -6

کشور عربستان تابع کهولت سن و بیماری نیست.
7- مسافران در صورت مواجهه با موارد مشکوک می توانند مراتب 
را به مامورین پلیس مستقر در مبادی و گیت های خروجی فرودگاه 

ها اطلاع دهند.

تحلیل روز هشدار پلیس مبارزه با مواد مخدر به حجّاج؛ امانتی قبول نکنید

اتباع  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزارت  سخنگوی 
کشورمان  مدارس  در  معلم  عنوان  به  افغانستانی 

جذب نشده اند و نخواهند شد.
به گزارش تسنیم؛ علی فرهادی؛ سخنگوی وزارت 
آموزش و پرورش درباره حواشی ایجاد شده نسبت 
به صحبت های او درباره جذب اتباع افغانستانی به 
ایران  اسلامی  جمهوری  نظام  گفت:  معلم  عنوان 
از  بازماندگی  از  جلوگیری  برای  است  سال هاست 
برای  را  تجهیزات  و  فضا  نظام،  مهاجران  تحصیل 
است  کرده  فراهم  افغانستانی  دانش آموزان  آموزش 
کنار  درس  کلاس های  در  افغانستانی  اتباع  و 

دانش آموزان ایرانی نشسته و تحصیل می کنند.
کردم  اعلام  خبری  نشست  در  بنده  افزود:  وی 
وجود  افغانستانی  اتباع  بین  در  بی سوادی  چنانچه 
به  می توانند  افغانستانی  باسوادان  باشد،  داشته 
صورت جهادی به آن ها آموزش دهند. این کار برای 
باسواد شدن دانش آموزان اتباع است و به هیچ وجه 
اتباع افغانستانی به عنوان معلم در مدارس کشورمان 

جذب نشده اند و نخواهند شد.
کرد:  تاکید  پرورش  و  آموزش  وزارت  سخنگوی 
آزمون  طریق  از  صرفاً  معلمان  استخدام  و  جذب 
استخدامی و دانشگاه فرهنگیان و از بین اتباع ایرانی 
هم اکنون  نداریم.  افغانستانی  معلم  اصلًا  و  است 
دانش آموزان  از  زیادی  بسیار  تعداد  ایرانی،  معلمان 
ایران  اسلامی  جمهوری  مدارس  در  را  افغانستانی 

تحت پوشش دارند. 
فرهادی گفت: بنده توصیه کردم اتباع افغانستانی که 
توانایی لازم را دارند می توانند به صورت جهادی به 
دانش آموزان افغانستانی در خارج از مدرسه تدریس 
خود  هموطنان  بی سوادی  با  مبارزه  برای  و  کنند 

تلاش کنند.

هیچ تبعه افغانستانی به عنوان 
معلم استخدام نشده است

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي حوزه ثبتي 

شهرستان لاهیجان
  1403/2/21 مورخه   140360318005001870 شماره   راي    برابر 
هیات  موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  لاهیجان ،  تصرفات   مالکانه   
وبلامعارض متقاض  مهدی  تهمتن  آستانه فرزند   رحیم  به ش ش   
7752   کد ملی 27238369601          صادره از   لاهیجان   - نسبت 
به ششدانگ  یک قطعه  زمین   با بنای  احداثی  به مساحت  215/62  
مترمربع  به شماره  پلاک  فرعی  4830  مفروزي  و مجزي  شده  از 
پلاک  یک باقیمانده فرعی از  اصلي 19     واقع در  قریه    نمکائیه 
لاهیجان   بخش  14 گیلان   به نشانی :  لاهیجان -   بلوار دانشگاه  
آزاد  بر خیابان  اصلی  - از  مورد  مالکیت  حسن  جعفری  دوست   
گابیه محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاصي نسبت 
به صدور سند مالکیت  متقاضیان  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند از 
تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  
تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  
دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  در 
صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول گواهي  اقامه  دعوي طبق   
مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد . صدورسند مالکیت  نیز  مانع 

مراجعه  متضرر  به مراجع  ذیصلاح نخواهد بود.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/30
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/3/13

املاک  شهرستان  و  اسناد  ثبت  رییس   بازنشین-  سلیمی   شهریار 
لاهیجان

م- الف:454/1
***

اراضی    و   ثبتی   وضعیت   تکلیف   و  نعیین  قانون  موضوع  هیات 
ساختمانهای  فاقد سند رسمی***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

   1403/1/15 مورخه    140360318004000212 شماره  راي    برابر 
موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  
سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ، آقای  تقی  رحیمی  لیاولی  

فرزند  سلمان    مورد تایید قرار گرفت .
1-ششدانگ   یک باب خانه و محوطه بمساحت  416/03  که  مقدار 
84/51      مترمربع در حریم  راه  قراردارد  به  شماره   پلاک  فرعي 
136     مجزی  از پلاک 56   فرعی    از اصلي  52    واقع  در  
برارود       بخش  17 گیلان   از مالکیت  بلال رحیمی  لیاولی به  آدرس  

شهرستان رودبار -    برارود    محرز گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در 
صورتیکه  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  
داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  
اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  
یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  
تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم 

وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/30
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/3/13

رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري م- الف : 325
***

اراضی    و   ثبتی   وضعیت   تکلیف   و  نعیین  قانون  موضوع  هیات 
ساختمانهای  فاقد سند رسمی***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

برابر راي   شماره 140260318004011493   مورخه  1402/12/16    
موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  فاقد  
سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ، تصرفات گلبانو  شفاعی  فرزند  

بالا    مورد تایید قرار گرفت .
1-ششدانگ   یک قطعه زمین  مشجر بمساحت  266/28  مترمربع به  
شماره   پلاک  فرعي 1284     مجزی  از پلاک 12   فرعی    از اصلي  

21    واقع  در  پشته       بخش  20 گیلان   از مالکیت   حجت شمامی   
غیرو  به  آدرس  شهرستان رودبار -    پشته     محرز گردیده است .

لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در 
صورتیکه  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  
داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  
اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  
یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  
تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم 

وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/30
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/3/13

رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري م- الف : 322
***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي حوزه ثبتي 

شهرستان لاهیجان
  1403/2/16 مورخه   140360318005001595 شماره   راي    برابر 
هیات  موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  لاهیجان ،  تصرفات   مالکانه   
وبلامعارض متقاضیه  مینا خسروی  لاشیدانی   فرزند   مصطفی   به 
ش ش   792   کد ملی 2720734306   صادره  از لاهیجان   نسبت 
به ششدانگ  یک قطعه  زمین    مشتمل بر ساختمان   به مساحت  
171/65  مترمربع  به شماره  پلاک  فرعی  845  مفروزي  و مجزي  
شده  از پلاک  376 و 435  فرعی از  اصلي 165     واقع در  قریه    
حاج  سلیم  محله  لاهیجان   بخش  14 گیلان   به نشانی :  لاهیجان 
-    روستای حاج  سلیم محله از  مورد  مالکیت  محمد  علی  نژاد  
باقری  محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاصي نسبت 
به صدور سند مالکیت  متقاضیان  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند از 
تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  
تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  
دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  در 
صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول گواهي  اقامه  دعوي طبق   
مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد . صدورسند مالکیت  نیز  مانع 

مراجعه  متضرر  به مراجع  ذیصلاح نخواهد بود.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/30
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/3/13

املاک  شهرستان  و  اسناد  ثبت  رییس   بازنشین-  سلیمی   شهریار 
لاهیجان

م- الف:447/1
***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي حوزه ثبتي 

شهرستان لاهیجان
برابر راي   شماره  140260318005009055  مورخه 1402/12/19  
هیات  موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي اراضي  و ساختمانهاي  
فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  لاهیجان ،  تصرفات   مالکانه   
وبلامعارض متقاضیه  سیده صغری پور اسمعیل نیاکی  فرزند   سید 
جلیل    به ش ش   17   کد ملی 2739486510   صادره  از آستانه  
اشرفیه    نسبت به ششدانگ  یک قطعه  زمین     جهت الحاق  پلاک 
1628   فرعی  از اصلی  یک به  مساحت  47/43  مترمربع  به شماره  
پلاک  فرعی  12082   مفروزي  و مجزي  شده  از پلاک  167  فرعی 
از  اصلي  یک واقع  در قریه  بیجاربنه  لاهیجان  بخش  14 گیلان   
به نشانی :  لاهیجان -    کمربندی   از  مورد  مالکیت  وراث   خباز  
اسدی   محرز گردیده است .  لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله15  روز  آگهي مي شود  در صورتیکه  اشخاصي نسبت 
به صدور سند مالکیت  متقاضیان  اعتراضي  داشته باشند  میتوانند از 
تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  اعتراض  خود را  به این اداره  
تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  
دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  تقدیم  نمایند  بدیهي است  در 
صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم وصول گواهي  اقامه  دعوي طبق   
مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد . صدورسند مالکیت  نیز  مانع 

مراجعه  متضرر  به مراجع  ذیصلاح نخواهد بود.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/30
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/3/13

املاک  شهرستان  و  اسناد  ثبت  رییس   بازنشین-  سلیمی   شهریار 
لاهیجان

م- الف:446/1
***

اراضی    و   ثبتی   وضعیت   تکلیف   و  نعیین  قانون  موضوع  هیات 
ساختمانهای  فاقد سند رسمی***

آگهي  موضوع  ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه  قانون  تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي و اراضي  و ساختمانهاي  فاقد سند رسمي

     1403/2/6 مورخه     140360318004001423 شماره  راي    برابر 
اراضي  و ساختمانهاي   موضوع قانون  تعیین تکلیف وضعیت  ثبتي 
فاقد  سند رسمي  مستقر در واحد ثبتي  رودبار ، تصرفات  عباس فیضی 

کلورزی  فرزند  محمد علی    مورد تایید قرار گرفت .
احداثی   اعیان   بر  1-ششدانگ   یک قطعه زمین  مشجر مشتمل  
بمساحت  925/35  مترمربع به  شماره   پلاک  فرعي 2489     مجزی  
از پلاک 166و165  متصل بهم   فرعی    از اصلي  19    واقع  در  
کلورز    بخش  20 گیلان   از مالکیت   حسین مجتهد زاده و   غیرو  به  

آدرس  شهرستان رودبار - کلورز     محرز گردیده است .
لذا  به منظور  اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت  آگهي مي شود  در 
صورتیکه  اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت  متقاضي  اعتراضي  
داشته باشند  میتوانند از تاریخ  انتشار  اولین آگهي  به مدت  دو ماه  
اعتراض  خود را  به این اداره  تسلیم و پس از اخذ رسید ، ظرف  مدت  
یکماه  از تاریخ تسلیم  اعتراض  دادخواست  خود را به  مراجع  قضایي  
تقدیم  نمایند  بدیهي است  در صورت انقضاي  مدت مذکور  و عدم 

وصول  اعتراض  طبق مقررات  سند مالکیت   صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/30
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/3/13

رئیس  ثبت اسناد و املاک  رودبار-  انوش اکبري م- الف : 331
***

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف 
ثبتي  حوزه  رسمي  سند  فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعیت 

شهرستان فومن
برابر راي شماره 140360318003001066   - 1403/2/3   هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   
در  زکریا   فرزند   جهودبجاری   مهدی  صفری   آقای   متقاضي   
ششدانگ یک  باب خانه  و محوطه   به مساحت 300/5      مترمربع      
به شماره پلاک 2139      فرعي مفروز و مجزي شده  از پلاک شماره  
6      فرعي  از  سنگ  اصلي 71   واقع در    قریه شپول کنار بخش  

24 گیلان محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در 
صورتي که اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه 
از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  
بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي اقامه  

دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/30
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/3/13

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده
م- الف :359

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف 
ثبتي  حوزه  رسمي  سند  فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعیت 

شهرستان فومن
برابر راي شماره 140360318003000928    - 1403/1/30   هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   
متقاضي   آقای   فریدون پرکان  گشتی    فرزند   چراغعلی   در 
ششدانگ یک  باب خانه  و محوطه   به مساحت 308   مترمربع      به 

شماره پلاک 2601      فرعي مفروز و مجزي شده  از پلاک شماره  
38      فرعي  از  سنگ  اصلي 6   واقع در     گشت بخش  24 گیلان 

محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در 
صورتي که اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه 
از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  
بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي اقامه  

دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/30
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/3/13

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده
م- الف :352

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف 
ثبتي  حوزه  رسمي  سند  فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعیت 

شهرستان فومن
هیات  راي شماره 140360318003001543 - 1403/2/11    برابر 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   
متقاضي   آقای  سید عبداله خلخالی چیرانی  فرزند  سید عباس  به 
اتاق  باب  یک   به  ششدانگ  نسبت  ملی 2668022487    شماره  
ومحوطه   به مساحت 291/20      مترمربع      به شماره پلاک 624      
فرعي مفروز و مجزي شده  از پلاک شماره  3      فرعي  از  70   
اصلي واقع در    گران  بخش  24 گیلان از مالکیت رسمی  سید عباس  

خلخالی  چیرانی  محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در 
صورتي که اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه 
از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  
بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي اقامه  

دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/30
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/3/13

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده
م- الف :375

***
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف 
ثبتي  حوزه  رسمي  سند  فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعیت 

شهرستان فومن
برابر راي شماره 140360318003001544  - 1403/2/11   هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   
اله   به شماره ملی  متقاضي   آقای  آرش آذرکشب  فرزند  هیبت 
2595780948  نسبت به ششدانگ یک  باب خانه  و محوطه   به 
مساحت 177/10      مترمربع      به شماره پلاک 4285      فرعي 
مفروز و مجزي شده  از پلاک شماره  48      فرعي  از  69   اصلي 
واقع در    نقاره چیان  بخش  24 گیلان  از مالکیت  رسمی نقی آقاجانی 

محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در 
صورتي که اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه 
از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  
بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي اقامه  

دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1403/2/30تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/3/13

رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده 
م- الف :373

***

اقتصادنیوز: به ادعای گروهی از ناظران ایالات متحده در صدد است تا با کمک 
بازیگرانی چون ترکیه نفوذ، ایران در منطقه بالاخص در عراق را کاهش دهد. این 
گروه مدعی اند که واشنگتن با توسل به اهرم های مختلف تلاش دارد تا نوعی هم 
صدایی میان بغداد و آنکارا تعریف کرده و بدین طریق این دو کشور را از ایران دور 

کند؛ گزاره ای که به واسطه دلایل مختلف فعلا ممکن نیست.
کوک همسایگان علیه تهران؛ نقشه بایدن برای رویارویی ایران و ترکیه در بغداد/ 

پشت پرده بسته معافیت تحریمی عراق چیست؟
به گزارش اقتصادنیوز، ایالات متحده برای خروج از خاورمیانه تحت فشار قرار دارد. 
با افزایش انتقادات ضد آمریکایی، نیروهای این کشور در عراق و سوریه به شکلی 
جدی هدف حمله قرار می گیرند. با این حال، نیروهای آمریکایی تا بازگشت به کشور 
فاصله زیادی دارند، به ویژه در میانه کشمکش بین ایران و اسرائیل، فقدان آتش 
بس در جنگ غزه، و تهدید مستمر گروه تروریستی داعش. با این وجود، جو بایدن، 
رئیس جمهور ایالات متحده، فرصتی دیپلماتیک برای تقویت شراکت قدیمی دارد و 
به ادعای ناظران می تواند ترکیه را به عنوان سنگر منطقه ای در برابر قدرت و نفوذ 
ایران تعریف کند - مسئولیتی که ترکیه قبلًا با میانجیگری بین ایران و ایالات متحده 

عهده دارش شده است.
رجب طیب اردوغان، رئیس جمهور ترکیه قرار بود ماه می به کاخ سفید سفر کند، 
اما این سفر به تعویق افتاد و یکی از مقام های ترکیه در این باره گفت که به زودی 
تاریخ جدیدی برای این رخداد تعیین خواهد شد. این دیدار، در صورت نهایی شدن 
زمانش، اولین دیدار دو رهبر از زمان ورود بایدن به کاخ سفید در سال 2021 خواهد 
بو؛ رخدادی که نشانه بهبود روابط بین کشورهای ناتو است.به ادعای شورای آتلانتیک 
ایالات متحده نباید فرصت حمایت از ترکیه را به عنوان بازیگر متعادل کننده بازی 
در منطقه از دست بدهد. آنکارا توانایی خود در حفظ روابط دیپلماتیک خوب با »رقبا« 
- به ویژه تهران -را ثابت کرده است. در حالی که ترکیه و ایران در عراق و سوریه 
اختلافات قابل توجهی دارند، فرصت هایی برای همکاری میان دو بازیگر وجود دارد.

این نشریه در ادامه ادعایش آورد، راه دستیابی به چنین ثباتی از سوریه می گذرد، اما 
بحث از عراق شروع می شود. ترکیه، ایران و ایالات متحده همگی در عراق قدرت 
دارند. مناطق کوهستانی عراق محل استقرار چندین گروه نظامی از جمله کتائب حزب 
الله و عصائب اهل الحق از متحدان ایران است که مستقیما در سوریه نیز نفوذ دارند. 
همزمان حزب کارگران کردستان )PKK( – سازمانی که توسط ایالات متحده و 
ترکیه تروریستی شناخته می شود، در سوریه فعال هستند.هرچند یگان های مدافع 
خلق )YPG(، شاخه سوری پ ک ک از حمایت آمریکا در مبارزه با داعش برخوردار 

می شوند.
در ماه های اخیر مبارزه طولانی مدت ترکیه علیه پ ک ک  هزینه های بالایی را به 
نیروهای ترکیه در عراق تحمیل کرده است. در پاسخ، ترکیه در حال افزایش فعالیت 
در شمال عراق برای بازه زمانی تابستان است؛ متغیری که به ادعای ناظران زنگ خطر 
را برای ایران به صدا در می آورد. ماه مارس، دولت عراق در بغداد پس از گفتگوهای 
سطح بالا با آنکارا رسماً فعالیت پ ک ک را ممنوع کرد؛ گزاره ای که  نشان دهنده 
پیروزی بزرگ برای ترکیه بود که ممکن است اتحادیه میهنی کردستان را مجبور به 
پیروی از آن کند.در این میان و آنگونه که گروهی از تحلیلگران مدعی اند، در حالی 
که برخی از اعضای محور مقاومت نیروهای کرد مورد حمایت آمریکا را هدف قرار 
می دهند تا بر نیروهای آمریکایی جهت خروج از سوریه فشار بیاورند، برخی دیگر در 
کنار گروه های مرتبط با پ ک ک با ارتش ترکیه می جنگند. از همین رو به ادعای 
این گروه، حضور ترکیه در شمال عراق، ترکیه را در مقابل ایران قرار می دهد، اما به 
کاهش نگرانی واشنگتن در مورد نفوذ )ادعایی( تهران بر نیروهای امنیتی عراق کمک 
می کند. در چنین شرایطی دشوارترین مقوله، تشویق ترکیه برای شراکت با ایالات 

متحده است، آن هم در شرایطی که آنکارا رابطه ای باثبات با تهران دارد.
پشت پرده معافیت تحریمی عراق

دولت عراق قصد دارد بخشی از خط لوله کرکوک-جیهان را که از شمال عراق می 
گذرد و می تواند منابع انرژی قابل توجهی را در اختیار ترکیه قرار دهد، بازگشایی کند. 
به گفته مقام های آنکارا، کشف نفت خام با عیار بالا توسط شرکت نفت ترکیه در 
منطقه کوه گبار در جنوب شرقی این کشور )واقع در یک سیستم نفتی که از عراق 
منتهی می شود( می تواند به کاهش 10 درصدی واردات نفت ترکیه کمک کند. 
ترکیه و عراق همچنین توافق کرده اند در پروژه جاده توسعه برای اتصال استان بصره 
عراق به اروپا از طریق آنکارا همکاری کنند. به ادعای ناظران اینها فرصت های بزرگی 
هستند که ایالات متحده می تواند از آنها برای قطع )ادعایی(وابستگی انرژی عراق به 
ایران حمایت کند. این گروه مدعی اند، انجام این کار نه تنها به عراق کمک می کند 
تا به متحد منطقه ای قابل اعتمادتری تبدیل شود. ماه مارس، ایالات متحده برای 
اینکه عراق زمان بیشتری برای توسعه منابع انرژی اش داشته باشد، معافیت تحریمی 
را برای خرید برق عراق از ایران تمدید کرد. حال ناظران مدعی اند، واشنگتن تصمیم 

دارد تا ترکیه با پیروی از الگوی مشابه عراق را از مدار ایران دور کند.
با  آنکارا  اما  است،  عراق  از  پس  ایران  طبیعی  گاز  بزرگ  مشتری  دومین  ترکیه 
سرمایه گذاری در اکتشاف نفت و گاز در اطراف ساحل خود و ایجاد زیرساخت هایی 
که دسترسی آسان تر به منابع کشورهای همسایه چون عراق و آذربایجان را فراهم 
می کند، تلاش کرده تا این وابستگی را از بین ببرد. به ادعای ناظران، آنکارا تمایلی 
به مذاکره با تهران درباره تمدید قرارداد خط لوله که قرار است سال 2026 منقضی 
شود، نداشته است. فهرست خریداران جایگزین نفت ایران به دلیل تحریم های آمریکا 
محدود است و براساس تحلیل ادعایی گروهی، پروژه های ترکیه در عراق برای کنار 
زدن ایران طراحی شده است.این در حالی است که آنکارا و تهران به افزایش همکاری 
ها در حوزه انرژی علاقه نشان داده اند. ماه آوریل، آلپارسلان بایراکتار، وزیر انرژی و 
منابع طبیعی ترکیه، تنها چند ماه پس از سفر ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور ایران به 
آنکارا، به تهران سفر کرد، سفری که در جریانش معاملات اقتصادی مرتبط با انرژی 
امضا شد و دو طرف برای افزایش حجم تجارت سالانه به 30 میلیارد دلار متعهد 
شدند. وضعیت وخیم اقتصادی ترکیه مطمئناً هر گونه روابط تجاری را قابل توجه می 

کند، اما حداقل در مورد انرژی، آنکارا جایگزین هایی دارد.
ایالات متحده است.  و  ایران  ترکیه،  بین  سوریه ستون فقرات دیپلماسی متعادل 
ایجاد یک منطقه امن به طول 900 کیلومتر در امتداد مرز ترکیه و سوریه برای 
هدایت نیروهای کرد به سمت جنوب و بازگرداندن میلیون ها پناهجو همچنان یکی 
از اولویت های اصلی آنکارا است. این امر مستلزم رضایت بشار اسد، رئیس جمهوری 
سوریه است؛ همانی که سال گذشته گفت که پیش شرطش برای گفت و گو با آنکارا 
خروج نیروهای ترکیه از شمال سوریه است؛ گزاره ای که اردوغان بدان تن نمی دهد. 

بنابراین، ارسال پیام ترکیه مستلزم مشارکت ایران و روسیه است. 
در گذشته، تهران سعی کرد میان دمشق و آنکارا میانجیگری کند، اگرچه این کار 
نتیجه ای نداشت. رهبری ترکیه به بررسی گزینه هایی برای دریافت حمایت از تهران 
و مسکو ادامه می دهد. سفر هاکان فیدان، وزیر امور خارجه به تهران در سپتامبر 2023 
برای گفتگو در مورد سوریه، شاهدی برای اثبات این ادعا است.از همین رو می توان 
گفت، سوریه نیروی محرکه حیاتی روابط ترکیه و ایران است. اگرچه آنکارا و تهران از 
نیروهای مخالف در سوریه حمایت می کنند، اما آنکارا برای دستیابی به یکی از اهداف 
اصلی سیاست خارجی خود به حمایت تهران نیاز دارد. از این رو، ترکیه انگیزه دارد تا 
از راه های دیگری مانند همکاری در انرژی، ایران را راضی کند. حفظ روابط دوستانه 
با ایران همچنین به ترکیه کمک می کند از پویایی امنیتی در عراق محافظت کند. 
ترکیه و ایالات متحده همچنان در مورد سیاست های مختلف در خاورمیانه، مانند 
حمایت ایالات متحده از اسرائیل و نیروهای کرد در سوریه، اختلاف نظر دارند. با این 
حال، روابط بین آنکارا و واشنگتن در حال گرم شدن است. عضویت ترکیه در معماری 
امنیتی غربی به انعطاف پذیری و فضای مانور بیشتر آنکارا کمک می کند و به ادعای 
ناظران زمینه را برای ایفای نقش متعادل کننده ترکیه هموار می سازد. با این همه 
نمی توان انکار کرد که اهداف پیرامون سوریه، آنکارا را به دنبال روابط پایدار با تهران 

در بحبوحه رقابت ژئوپلیتیکی سوق می دهد.

آمریکا و کوک همسایگان ایران
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رئیس فیفا از یک تغییر بزرگ  
خبر داد: مربیان هم می توانند 

درخواست VAR بدهند!

سایر اخبار

7

جیانی اینفانتینو، رئیس فیفا از تغییر مهم در سیستم 
کمک داور ویدیویی )VAR( در فوتبال مشابه ورزش 

تنیس خبر داده است.
یه گزارش خبرآنلاین؛ جیانی اینفانتینو در کنگره فیفا 
اعلام کرد که پس از اتفاقات اخیر در لیگ برتر انگلیس، 
 VAR این سازمان قصد دارد تغییراتی را در سیستم
اعمال کند. با توجه به اخبار اخیر مبنی بر احتمال عدم 
استفاده از VAR در لیگ برتر انگلیس در فصل آینده، 
رئیس فیفا، در مورد این سیستم صحبت کرد و اعلام 
کرد که برای بهبود عملکرد آن تغییراتی اعمال خواهد 
شد. این موضوع به دلیل اتخاذ برخی اقدامات مشابه با 
سایر ورزش هایی مانند تنیس بحث هایی را برانگیخته 

است.
مربیان هم می توانند درخواست VAR بدهند

در تاریخ 6 ژوئن، باشگاه های لیگ برتر انگلیس در 
مجمع عمومی سالانه خود رای خواهند داد تا در مورد 
آینده VAR در فوتبال انگلستان تصمیم گیری کنند. 
تیم های لیگ برتر حق پیشنهاد تغییراتی در قوانین 
این رقابت را دارند، اما هر پیشنهادی برای تصویب به 
اکثریت دو سوم )14 از 20 عضو( نیاز دارد. با توجه به 
این موضوع، اینفانتینو در کنگره فیفا که روز جمعه در 
بانکوک برگزار شد، اعلام کرد که قصد دارد سیستم 
VAR را که از حامیان سرسخت آن بوده، بیشتر توسعه 

دهد و ارتقا بخشد. وی دراین باره گفت:
ما یک فناوری پایه تر با دوربین های کمتر و در نتیجه 
مقرون به صرفه تر برای همه توسعه داده ایم. این سیستم 
در حال حاضر در حال آزمایش است. این سیستم شبیه 
به سیستمی است که در تنیس استفاده می شود. مربیان 
 VAR هر تیم می توانند در دو نوبت درخواست کمک از

را داشته باشند.
البته رئیس فیفا دقیقا مشخص نکرد که آیا این درخواست 

مربیان به ازای هر بازی است یا هر 45 دقیقه؟
چشم شاهین؛ مشابه ورزش تنیس

این پیشرفت شباهت زیادی به »چشم شاهین« دارد 
که در تنیس استفاده می شود، جایی که بازیکنان در 
صورت وجود تردید در مورد اینکه آیا توپ داخل زمین 
بوده یا نه، می توانند درخواست استفاده از این فناوری را 
داشته باشند. در واقع بازیکنان می توانند از مربی خود 
بخواهند که بازبینی را درخواست کند. در صورتی که در 
نتیجه بازبینی درخواستی، تصمیمی که در ابتدا توسط 
داور گرفته شده تغییر کند، تیمی که درخواست بازبینی 
را مطرح کرده است، دو فرصت خود را برای درخواست 

بازبینی بازی حفظ خواهد کرد.

سلطان نژاد: هر بدنسازی ادعای نچرالی کند، دروغ می گوید
سرپرست تیم های ملی پرورش اندام درباره میزان بالای دوپینگ در بدنسازی گفت: صد در صد همه ورزشکاران 

مصرف دارو دارند و هر کسی اعلام می کند نچرال است هم دروغ می گوید.
رضا سلطان نژاد مدیر تیم های ملی پرورش اندام روز شنبه در گفت وگو با ایرنا، در خصوص تعداد زیاد مسابقات و 
اعزام های بدنسازی اظهار داشت: از یک نظر خوب است زیرا بعضی ها که نمی توانند در مسابقات قهرمانی آسیا و 
جهان حاضر شوند، به رقابت های آزاد می رسند و در سطح بالایی به رقابت می پردازند. از طرفی هم بد است زیرا 
متاسفانه بیشتر اوقات می بینیم که یک ورزشکار در چندین تورنمنت پشت سر هم شرکت می کند که ضرر زیادی 

برای او دارد. از نظر من صلاح نیست که یک ورزشکار در بیشتر از یک یا 2 مسابقه در سال شرکت کند.
وی با اشاره به برگزاری مسابقات نچرال عنوان کرد: اولین مسابقات نچرال را در ایران ما برگزار کردیم که قرار بود پرونده 
دارویی هر ورزشکار را بر مبنای آزمایش خون های مدام مشخص کنیم و به سمت پاک سازی این ورزش برویم ولی برخی 
بی مهری ها باعث شد که دل سرد بشویم و از این موضوع صرف نظر کنیم. صد در صد همه ورزشکاران مصرف دارو دارند 
و هر کسی اعلام می کند نچرال است هم دروغ می گوید. هر کسی مقداری دارو استفاده کرده که به جایی رسیده است ولی 

شاید در حال حاضر مصرف ندارد.

رکوردشکنی تاریخی رونالدو 
در شب ناکامی

 PSG رئال در انتظار چراغ سبز
برای معارفه تاریخی

ستاره پرتغالی النصر به رکورد عبدالرزاق 
حمدالله رسید.

کریستیانو  سه«،  »ورزش  گزارش  به 
کاپیتان  پرتغالی،  اسطوره  رونالدو، 
برابر  گل  پاس  ارسال  از  پس  النصر، 

الهلال به تاریخ نویسی در لیگ حرفه ای عربستان ادامه داد.
دروازه  بازی   23 ثانیه  در  رونالدو  از  گل  پاس  دریافت  از  پس  اوتاویو 
الهلال را باز کرد و از این تیم پیش افتاد اما در نهایت پس از فرصت 
بازی  دقیقه  آخرین  در  را  تساوی  گل  پرتغالی  ستاره  فوق  سوزی های 

دریافت کرد و به تساوی رضایت داد.
بازیکنی  به  گل،  روی  تاثیرگذاری   44 با  رونالدو  اما  گل  پاس  این  با 
از  فصل  یک  در  را  گل  روی  تاثیرگذاری  بیشترین  که  شد  تبدیل 

رقابت های لیگ حرفه ای برای تیمش به ثبت رسانده است.
از  و  داد  گل  پاس   11 و  رساند  ثمر  به  گل   33 فصل  این  در  رونالدو 
که  النصر  سابق  و  الاتحاد  فعلی  مهاجم  مراکشی،  حمدالله  عبدالرزاق 
 2019-2018 فصل  در  را  مستقیم  تاثیرگذاری   )43( تاریخی  رکورد 

دارد، پیشی گرفت.
گلزن کهنه کار مراکشی در آن زمان موفق شد 34 گل به ثمر برساند 
در یک فصل  تاثیرگذاری مستقیم  بیشترین  به  و  بدهد  پاس گل   9 و 

برسد.
بازیکنی شود که  تا تبدیل به  رونالدو اکنون تنها یک گل فاصله دارد 
در یک فصل در این رقابت ها بیشترین گل را به ثمر رسانده است و با 

حمدالله برابری کند. )34 گل(.
در  روشن  لیگ  گلزن  بهترین  گل   33 با  رونالدو  که  است  ذکر  قابل 

دوره کنونی است.

امباپه  کیلیان  معارفه  مراسم  برگزاری 
قبل از یورو 2024 منوط به کسب اجازه 
نیست  از پی اس جی است و مشخص 

چراغ سبز دریافت کند.
رئال  توافق  سه«،  »ورزش  گزارش  به 

مادرید و امباپه نهایی شده و تنها چیزی که مانده، اعلام رسمی امضای 
قرارداد او است و اینجاست که یک آشفتگی بزرگ به وجود می آید. رئال 
مادرید می خواهد این انتقال را اعلام کند و بازیکن را در هفته اول ژوئن 
معرفی کند. معارفه ای بعد از فینال لیگ قهرمانان و قبل از برگزاری جام 

ملت های اروپا ولی این کار آسانی نیست.
امباپه تا 30 ژوئن بازیکن پاری سن ژرمن است و رئال مادرید باید برای 
معارفه این مهاجم از باشگاه فرانسوی اجازه بگیرد اما با در نظر گرفتن 
راحتی  کار  اصلا  ژرمن،  سن  پاری  و  مادرید  رئال  بین  بد  بسیار  روابط 

نیست.
اگر پاری سن ژرمن تایید نکند، معارفه امباپه بعد از یورو 2024 خواهد 
بود، چیزی که رئال مادرید می خواهد از آن اجتناب کند، زیرا تمایل آنها 
این است که او به عنوان بازیکن رئال مادرید در رویداد اروپایی شرکت 
کند. باشگاه اعتماد دارد که همه اینها حل می شود، اما اگر مجبور شود 

امباپه را در ماه جولای معرفی کند، تا آن زمان صبر می کند.
برسد  توافق  به  فرانسه  فوتبال  فدراسیون  با  باید  مادرید همچنین  رئال 
زیرا امباپه در هفته اول ژوئن باید به اردوی تیم ملی فرانسه اضافه شود. 
فرانسه در 5 ژوئن در متز مقابل لوکزامبورگ و نهم همان ماه در بوردو 
مقابل کانادا بازی دارد. با این حال، رئال مادرید معتقد است که امباپه 
برای ترک اردوی تمرینی در یکی از روزهای استراحت و سفر به مادرید 

به مشکلی برخورد نخواهد کرد.
در هر صورت رئال مادرید منتظر تصمیم پاری سن ژرمن برای معرفی 
در  همچنان  نیز  معارفه  تاریخ  است.  باشکوه  و  ویژه  سبکی  به  امباپه 

هاله ای از ابهام است.

جستجوی آخرین روزنه های صعود؛
تیم ملی والیبال ایران رویای رسیدن به المپیک را محقق می کند؟

ایران  ملی پوشان  برای  فرصت  تنها  ایران  والیبال  ملت های  لیگ 
است تا بتواند سومین حضور در المپیک را تجربه کنند.

میزبانی  به  المپیک در سال 2024  بازی های  سی و سومین دوره 
تنها   2024 والیبال  ملت های  لیگ  و  شد  خواهد  برگزار  پاریس 
فرصت بلندقامتان ایران برای کسب سهمیه المپیک است. در حال 
حاضر تیم های فرانسه به عنوان میزبان المپیک، لهستان، آمریکا، 
ژاپن، برزیل، آلمان و کانادا سهمیه مستقیم بازی های پاریس را به 

دست آورده اند و تنها پنج سهمیه باقی مانده است.
تیم ملی والیبال ایران در مسابقات انتخابی المپیک با هدایت بهروز 
عطایی حرفی برای گفتن نداشت و ضعیف ترین نتایج والیبال ایران 
در  والیبال  ملی پوشان  خورد.  رقم  ملی  تیم  برای  سرمربی  این  با 
در  هم  پله  چند  بلکه  نکردند  تنها سهمیه کسب  نه  مسابقات  این 
دست  المپیک  به  رسیدن  رؤیای  تا  کردند  سقوط  جهانی  رنکینگ 
والیبال  ملت های  لیگ  آشفته  وضعیت  این  در  شود.  تر  نیافتنی 
در  حضور  سومین  بتوانند  تا  است  شاگردانش  و  پائز  فرصت  تنها 
المپیک را تجربه کنند.تیم ملی والیبال ایران در لیگ ملت ها باید 
ژاپن،  کوبا،  آرژانتین،  ایران،  ایتالیا،  صربستان،  برزیل،  تیم های  با 
 ،2024 ملت های  لیگ  مقدماتی  دور  پایان  در  کند.  بازی  آلمان 
رنکینگ تیم ها مشخص می شود و 6 تیمی که از طریق مسابقات 
انتخابی المپیک سهمیه را کسب کرده اند، کنار می روند و وضعیت 

سایر تیم ها مشخص خواهد شد.
مرحله مقدماتی لیگ ملت های سال 2024 در گروه مردان از 16 
خرداد تا 3 تیرماه سال جاری پیگیری می شود و با معرفی تیم های 

صعود کننده به مرحله نهایی به پایان خواهد رسید.
 در پایان مرحله نهایی رنکینگ تیم های از سوی فدراسیون جهانی 

در  این مسابقات جواز حضور  در  برتر  تیم  و چهار  روز می شود  به 
المپیک پاریس را به دست خواهند آورد.

پاریس  المپیک  باید در  قاره ها یک سهمیه  اینکه همه  به  با توجه 
داشته باشند، در حال حاضر مصر به دلیل امتیاز بالاتر در رنکینگ 
این  به  دارد.  را  سهمیه  این  آفریقایی  تیم های  سایر  بین  جهانی 
مثل  تیم های  میان  این  در  که  می ماند  باقی  سهمیه  چهار  ترتیب 
مطمئنی  امتیازی  فاصله  خود  رقبای  با  آرژانتین  اسلوونی،  استالیا، 
دارند. صربستان هم با توجه به رنکینگ اش شانس بالاتری برای 
المپیکی شدن دارد. البته هنوز هیچ چیز قطعی نیست چرا که برخی 
کور  شدن  المپیکی  برای  ترکیه  و  هلند  و  کوبا  ایران،  مثل  تیم ها 

سوی امید دارند.
بندی فدراسیون جهانی هشت تیم هنوز موفق  در رده 
آن ها در  و جایگاه  المپیک نشدند که  به کسب سهمیه 

رنکینگ جهانی به شرح زیر است:

ایتالیا، رتبه سوم
آرژانتین، رتبه ششم
اسلوونی، رتبه هفتم
صربستان، رتبه نهم

کوبا، رتبه یازدهم
هلند، رتبه سیزدهم

ترکیه، رتبه چهاردهم
ایران، رتبه پانزدهم

می کنند  المپیک تلاش  به سهمیه  رسیدن  برای  تیم ها  همه  قطعاً 
و تنها چهار تیم جواز حضور در المپیک را به دست خواهند آورد. 
ایتالیا  تیم های  با  زیادی  فاصله  جهانی  رنکینگ  در  پائز  شاگردان 
این  در  باید  ایران  والیبال  ملی  تیم  دارد.  اسلوونی  و  آرژانتین  و 
مسابقات 9 پیروزی به دست بیاورد و نتایج سایر تیم ها هم باید به 

گونه ای رقم بخورد که به نفع تیم ملی کشورمان باشد.
لیگ  رقابت های  نخست  هفته  همان  در  ایران  والیبال  ملی  تیم 
ملت ها کار سختی پیش رو دارد و طبیعتاً پیروزی برابر تیم هایی که 
به لحاظ جایگاه از ایران بالاتر هستند، امتیاز بیشتری در برخواهد 
تیم  با  رقابت ها  نخست  هفته  در  ایران  والیبال  ملی  تیم  داشت. 
در  ایتالیا که  تیم  نهم جدول و همچنین  در جایگاه  صربستان که 
جایگاه سوم جهان، کوبا تیم یازدهمی جهان و آرژانتین تیم ششمی 
برای  ایران  به نوعی حریف مستقیم  این تیم ها  دنیا رقابت دارد و 
شاگردان  که  در صورتی  و  بود  خواهند  المپیک  میدان  به  رسیدن 
المپیکی  برای  پیروزی عبور کنند شرایط  با  تیم ها  این  از سد  پائز 
والیبال  اهالی  اعتقاد  به  تیم هموارتر خواهد شد. هرچند که  شدن 

کاری سختی خواهد بود.

AFC نگاه عادلانه به فوتسال نداشت
 خط خورده ها در راه تیم ملی!

که  است  باور  این  بر  بانوان  فوتسال  ملی  تیم  سابق  سرمربی 
بانوان و مردان  کنفدراسیون فوتبال آسیا نگاه عادلانه ای به بخش 

نداشت که رقابت های جام ملت ها در این حوزه برگزار نشد.
شهناز یاری، سرمربی سابق تیم ملی فوتسال بانوان در گفت وگو با 
خبرنگار مهر درخصوص وضعیت این تیم برای حضور در مسابقات 
از 7 سال  بعد  پیش رو اظهار داشت: خبر خوبی بود که قرار است 
مسابقات جام ملتهای آسیا برگزار شود. قطعا برگزاری این رقابتها و 

حضور تیم ملی ایران در این رویداد را به فال نیک می گیریم. 
که  می دادیم  انجام  زیادی  کارهای  ملی  تیم  برای  باید  ما  البته 

متاسفانه ندادیم. 
در  باید  مانده  باقی  اندک  فرصت  همین  در  که  اصلی  مهمترین 
ابتدای راه در نظر بگیریم؛ مشخص کردن هدفمان از شرکت در این 
مسابقات است. در واقع ما هنوز نمی دانیم تیم ملی ایران باید برای 
تکرار قهرمانی هایش با رقبا بجنگد یا به دنبال این است که یک تیم 

جدید را بسازد و ثمره آن را در آینده ببیند.
خط خورده ها به اردوی تیم ملی بر می گردند؟

وی افزود: فدراسیون فوتبال باید مشخص کند در این مسابقات به 
دنبال چه چیزی است. اگر به دنبال قهرمانی هستیم باید رجوع کنیم 
به بازیکن های قدیمی و با تجربه؛ همان هایی که از تیم ملی در این 
چند سال خط خوردند چرا که موفق نشدیم در این سالها جایگزینی 

برای آنها داشته باشیم.
 ولی اگر چشم اندازی دورتری برای تیم ملی داریم باید فرصت را 
در اختیار جوانترها بگذاریم و تیم ایران متشکل باشد از بازیکنان با 
تجربه و جوان کم سابقه، در این صورت باید این ریسک را به جان 

بخریم تا نسل جدیدی را به فوتسال بانوان تحویل دهیم.
تغییر نسل مدیریت قوی لازم دارد

تیم  در  جوانگرایی  کردن  اجرایی  اینکه  بیان  با  فوتسال  مربی  این 
تغییر نسل  نیازمند یک مدیریت قوی است؛ گفت:  تنهایی  به  ملی 
کار آسانی نیست. در این سالها ما کاری برای فوتسال بانوان انجام 

ندادیم. 
هیچ کاری برای پرورش بازیکن نداشتیم و به جرات می توان گفت 
تعداد بازیکن های جوانی که در لیگ برتر و سوپر لیگ فعالیت دارند 
به تعداد انگشت های یک دست هم نمی رسد. در این مدت ما موفق 
نشدیم بازیکن تاپ بسازیم و متاسفانه اردوهای تیم ملی جوانان را 

هم به کل قیچی کردیم.
رقیب ها را خودمان پرورش دادیم

کرد:  عنوان  کافا  جام  در  ملی  تیم  هدف  بی  به حضور  اشاره  با  او 
متاسفانه هیچ کار مثبتی در بازیکن سازی انجام ندادیم. درست است 
که ما در رقابتهای اخیر کافا موفق به کسب عنوان قهرمانی شدیم 
ولی باید دید این جام ها مقابل چه تیم هایی به دست آمده است. 
واقعا جای سوال است تیم ملی ایران چه سودی از انجام این بازیها 
برده است. جام کافا از نظر فنی هیچ آورده ای برای تیم ایران نداشته 

و اتفاقا برای رقبای ما خوب بوده است. 
چون آنها از ما ضعیف تر هستند و با انجام بازی با ایران خودشان را 
روز به روز قوی تر می کنند. شک نکنید در همین آینده نزدیک در 
بخش فوتسال زنان شرق آسیا و آسیای مرکزی رقبای جدی برای 

ما خواهند بود آنهم با بهره بردن از تیم خودمان.
انتظاری که از تیم ملی داریم

کافا  جام  همان  سالها  این  در  ما  دوستانه  بازیهای  تنها  افزود:  وی 
بوده که اتفاقا هیچ سودی برای ما نداشته است. بخاطر دارم در سال 
حداقل دو بازی دوستانه با تیم ملی روسیه داشتیم که جزو مسابقات 
ارزشمند و با کیفیت برای ما به شمار می رفت که نمی دانم به چه 

دلیل دیگر این بازیها هم در این مدت انجام نشد.
تیم ملی فوتسال بانوان ایران به پوست اندازی احتیاج دارد ولی هیچ 
برنامه ای برای آن نداشتیم و الان نمی دانیم دقیقا انتظار و توقع ما 

از این تیم چه باید باشد.
شانس صعود به جام جهانی کم شد؟

سرمربی سابق تیم ملی فوتسال ادامه داد: تیم ملی برای موفقیت باید 

تکلیف خودش را روشن و شفاف اعلام کند. کادر فنی باید خودش 
را در قالب یکی از این دو برنامه ای که گفتم ببیند و بر اساس آن 
پیش برود. اردوهای ما و بازیهای دوستانه ما باید بر مبنای این هدف 
مشخص شده باشد. فرصت ما خیلی اندک است و حدود 5 ماه دیگر 
باید ابتدا در مسابقات داخل سالن بازی کنیم که زمان کوتاهی است. 
باید نگاه واقع بینانه به تیم ملی داشت. انجام بازیهای دوستانه در 
این مدت مهم است چون باید بدانیم چه کاره هستیم چون در هر 
صورت در پایان این رویدادها سه تیم از آسیا مجوز شرکت در جام 

جهانی را به دست خواهند آورد.
توقف جام ملت ها اتفاق بدی بود

جهانی  جام  مسابقات  دوره  نخستین  برگزاری  به  واکنش  در  یاری 
فوتسال بانوان گفت: برگزاری جام جهانی یک خبر خوشحال کننده 
برای بانوان فوتسالیست بود. همانطور که در جریان هستید مسابقات 
جام ملت های آسیا با شروع کرونا کاملا متوقف شد که اتفاق خیلی 
بدی بود. متاسفانه کنفدراسیون آسیا نشان داد که دیدگاه عادلانه ای 
نسبت به فوتسال بانوان و مردان ندارد؛ این درحالی است که همه 

انتظار داریم این توجه عادلانه باشد.
لغزش ازبک ها نبود فینال را به چشم نمی دیدیم

فکر  داشت.  خواهد  متفاوتی  شرایط  جهانی  جام  کرد:  اضافه  وی 
میکنم خیلی از تیمها از همین حالا در تکاپو هستند تا تیم آماده ای 
در این رقابتها داشته باشند. فوتسال آسیا تغییرات زیادی در این مدت 
داشته شما اگر همین مسابقات اخیر تیم ملی مردان را هم مورد توجه 
قرار بدهید متوجه خواهید شد که رقبا چه پیشرفت هایی کرده بودند. 
چالش  به  را  ما  و  شدند  ظاهر  ما  شناخت  از  فرارتر  آنها  از  برخی 
کشیدند. در بازی با ازبکستان اگر لغزشی نبود ما شاید فینال را هم 
به چشم نمی دیدیم. ممکن است با ادامه این روند در بخش بانوان 

هم سورپرایز بدی در جام ملتها برای ما رخ بدهد.
وظیفه کادرفنی سنگین است

یاری در پایان در پاسخ به این پرسش که شما توانایی کادر فنی فعلی 
ارزیابی می کنید؟ گفت:  را برای تکرار قهرمانی در آسیا را چگونه 
هرکسی که سکان دار تیم ملی است بهتر از همه می داند که چه 
وظیفه سنگینی را به عهده دارد. کادر فنی تیم ملی باید شبانه روز 
تلاش کند؛ زحمت بکشد؛ تمرینات بی وقفه داشته باشد و اگر نیاز 

بود همه جوره بازیکن و تیم را رصد کند.

شمارش معکوس برای روز سرنوشت ساز
دوومیدانی به آرامش می رسد؟

مجمع انتخاباتی فدراسیون دوومیدانی در شرایطی 21 خرداد برگزار 
و  ناآرام  روزهای  گذشته  سال  یک  در  فدراسیون  این  شد  خواهد 
جدید  رییس  انتخاب  با  است  امیدوار  و  کرده  سپری  را  پرحاشیه ای 

به آرامش برسد.
به گزارش مهر، با استعفای هاشم صیامی رییس فدراسیون دوومیدانی 
اردیبهشت 1402 روزهای بلاتکلیفی و پرحاشیه این رشته آغاز  در 

شد. 
این اتفاقات و حواشی  نیز در شرایطی خودنمایی می کنند که دوومیدانی 
ایران روزهای حساسی را در پیش رو دارد. ملی پوشان این رشته در 
جمع  با  مانده  باقی  اندک  فرصت  در  بتوانند  تا  هستند  تلاش  حال 
آوری امتیازهای لازم خود را به المپیک پاریس برسانند؛ اما آنچه که 
این روزها در این رشته المپیکی بیشتر به چشم می خورد حاشیه های 
خود خواسته ای است که مسوولان فدراسیون هرازچندگاهی برای آن 

دست و پا می کنند.
چرا هیچکس پاسخگو نیست؟

شرایط یک سال گذشته در دوومیدانی به شکلی جلو رفته که گویا 
خود مسوولان هم به دنبال ضربه زدن به این رشته هستند. یک روز 
رییس فدراسیون از سمت خود استعفا می دهد و روز دیگر ورزشکاران 
از اعزام به مسابقات مهم به دلیل سهل انگاری فدراسیون نشین ها از 
مسابقات مهم جا می ماندند؛ اما در این میان آنچه که جای سوال دارد 
این است که آیا مسوولی در این ورزش نیست که بخواهد تکلیف این 
فدراسیون المپیکی را هر چه سریعتر روشن کند و یا برای اتفاق های 

رخ داده دلیل روشنی داشته باشد.
التهاب های جدید و انتصاب های پرتعداد

اگر با نگاهی کارشناسی به عملکرد دوومیدانی در سال گذشته بنگریم 
سال 1402 یکی از سالهای پر تنش برای این رشته بوده و با نتایجی 
المپیک در رویدادهای  از  این رشته در سال قبل  هم که قهرمانان 
رسمی و مهم از جمله بازیهای آسیایی هانگژو رقم زدند نشان داد که 
عزم مسوولان فدراسیون در این مدت بیشتر روی حاشیه سازی بوده 

تا برنامه ریزی مناسب برای مدال آوری. 
با 2 مدال طلا و  بازیهای آسیایی هانگژو تنها  ایران در  دوومیدانی 
احسان  و  رسولی  توسط حسین  دیسک  پرتاب  در  شده  نقره کسب 
پاریس  المپیک  برای  نگرانی ها  تا  داد  پایان  خود  کار  به  حدادی 
به جای  المپیک هستیم  آستانه شروع  در  آغاز شود و حالا هم که 
کسب  جهت  ورزشکاران  سازی  آماده  برای  امن  فضای  یک  ایجاد 
سهمیه رفته رفته شاهد التهاب های جدیدی در این رشته هستیم که 
جدیدترین آن انتصاب های بی شمار و بدون کارشناسی شده در این 

فدراسیون است.
نقش وزارت ورزش در آشفته بازار رشته مادر

نرم  پنچه  و  دست  زیاد  حواشی  با  همیشه  هرچند  ایران  دوومیدانی 
کرده اما وزارت ورزش هم در مدت اخیر با بی توجهی و عدم برگزاری 
که  آورد  وجود  به  را  بازاری  آشفته  فدراسیون  این  انتخاباتی  مجمع 

باعث شد این رشته مهم و المپیکی از مسیر اصلی خود خارج شود.
وجود  با  دوومیدانی  فدراسیون؛  رییس  استعفای  از  بعد  چه  اگر 
سرپرست های مختلف روزهای خوبی را هم به خود دیده اما بدون 
شک برخی بی نظمی ها، رفتارها و انتصاب های سلیقه ای نیز از سوی 
همین سرپرست ها آنهم در مدت زمان کوتاهی که در این پست ها 

حضور داشتند باعث شده تا اوضاع این روزش حسابی به هم بریزد.
تاریخ 21  اعلام کرده در  وزارت ورزش در جدیدترین تصمیم خود 
خرداد بالاخره مجمع انتخاباتی این فدراسیون را برگزار خواهد کرد. 
فدراسیون دوومیدانی بی شک یکی از مهمترین فدراسیون هایی است 
که برگزاری هر چه سریع تر مجمع انتخاباتی اش می تواند بسیاری از 

مشکلات فعلی این رشته و ورزشکاران را حل کند.
ایرج  آبادی،  لطف  داوری،  افشین  مبینی،  مهدی  حدادی،  احسان 
هاشم  پور،  حسن  عنایت  خزایی،  هاشم  گران،  تیشه  مهران  عرب، 
صیامی، سید علی کریمی، روح الله عسگری، مصطفی زرین افضل، 
عباسعلی مدیح و مهدی شریعتی فیض آبادی از جمله نفراتی هستند 
که به منظور تصدی پست ریاست فدراسیون دوومیدانی در انتخابات 
نام نویسی کردند. با این اوصاف باید منتظر ماند و دید آیا با انتخاب 
رییس جدید این فدراسیون و رهایی از چنگ بلاتکلیفی یک ساله 

دوومیدانی ایران به آرامش خواهد رسید؟

حلالی: نظم تیمی پرسپولیس 
مانند زمان گل محمدی نیست

پیشکسوت باشگاه پرسپولیس اعتقاد دارد، نظم تیمی 
سرخپوشان به مانند زمان یحیی گل محمدی نیست و 

باید کادر فنی تغییراتی در این زمینه اعمال کند.
رقابت  و  پرسپولیس  درباره شرایط  اسماعیل حلالی، 
عنوان  کسب  برای  استقلال  با  تیم  این  میلیمتری 
قهرمانی لیگ برتر گفت: شرایط به جایی رسیده است 
که دو تیم رقابتی نزدیک با یکدیگر دارند و هر تیمی 
تمرکز لازم را داشته باشد و کمتر اشتباه کند، قهرمان 
خواهد شد. در حال حاضر استقلال یک قدم به قهرمانی 
نزدیک تر است چون یک امتیاز بیشتر دارد و سرنوشت 
قهرمانی دست خودش است. از آنجایی که در فوتبال 
نیز  پرسپولیس  کرد،  پیش بینی  را  چیزی  نمی توان 

همچنان شانس دارد.
وی در ادامه افزود: پرسپولیس جدا از اینکه در هر سه 
مسابقه باید نتایج خوبی بگیرد، از طرفی باید منتظر 
لغزش استقلال هم باشد و طبیعتاً کار این تیم نسبت به 
استقلال برای قهرمان شدن سخت تر است. با این حال 
در فوتبال هیچ چیز مشخص نیست و نباید فراموش 

کنیم که سال گذشته پرسپولیس چگونه قهرمان شد.
هافبک پیشین تیم فوتبال پرسپولیس همچنین تصریح 
کرد: پرسپولیس از تساوی استقلال برابر تراکتور استفاده 
استقلال،  توقف  روز  در  می توانست  تیم  این  نکرد. 
به  و  بدهد  شکست  آزادی  ورزشگاه  در  را  سپاهان 
صدر جدول برود، آنهم در شرایطی که سپاهان در 10 
بازی گذشته اش یک یا دو برد به دست آورده بود و 
شرایط خوبی نداشت.حلالی در پایان خاطر نشان کرد: 
پرسپولیس شرایط خوبی دارد و تنوع تاکتیکی در این 
تیم دیده می شود، ولی نظم تیمی پرسپولیس مثل زمان 
یحیی گل محمدی نیست. من فکر می کنم اخطار گرفتن 
بازیکنان باید مدیریت شود، در ضمن باید در بحث از 
دست دادن موقعیت های گلزنی، کادر فنی تمریناتی در 
نظر بگیرد، چون اگر پرسپولیس راحت فرصت ها را از 

دست بدهد، ممکن است با مشکل مواجه شود.

مودریچ می ماند حتی اگر نصف 
دستمزدش را بگیرد! 

تمدید  برای  مذاکرات  در  مودریچ  لوکا 
با  کاهش  مادرید  رئال  با  ساله  یک 

دستمزدش موافقت کرد. 
به گزارش »ورزش سه«، لوکا مودریچ، 
با این  باشگاه برای  ستاره رئال مادرید، 

تمدید قراردادش به مدت یک فصل به توافق اولیه دست  پیدا کرد. 
طول  والده بباس  به  در  ساعت  سه  حدود  که  جلسه ای  در  طرف  دو 
انجامید، با یکدیگر دیدار و گفتگو کردند. طبق گفته  رسانه های محلی، 
باشگاه پیشنهادی به مودریچ ارائه کرده است که  شامل تمدید قرارداد 
 50 حدود  در  توجه  دستمزد،  قابل  کاهش  با  دیگر  فصل  یک  برای 

درصد است. 
بر اساس گزارش ها باشگاه به مودریچ پیشنهاد تمدید قرارداد  برای یک 
فصل دیگر با کاهش قابل توجه دستمزد حدود 50 درصد را  ارائه داده 
10  میلیون  حدود  سالانه  کروات  ملی پوش  این  حاضر  حال  در  است. 
رسمی  تأیید  صورت  به  خبر  این  هنوز  می کند.  دریافت  خالص  یورو 
به  مثبتی  نسبت  دیدگاه  مودریچ  لوکا  می رسد  نظر  به  اما  است،  نشده 

این پیشنهاد دارد. 
و  احساسی  مسائل  به  بیشتر  پذیرفته  را  درخواستی  چنین  لوکیتا  اینکه 
با این ترتیب، این بازیکن می تواند   عاطفی برمی گردد تا مسائل مالی. 

 در پایان فصل 2024-2025 به دوران حرفه ای خود پایان دهد. 
در آن زمان، لوکا مودریچ 39 ساله خواهد بود. او به مسن ترین  بازیکنی 

تبدیل می شود که از رئال مادرید خداحافظی می کند. 
سال  در  که  است  افسانه ای  خنتو  پاکو  به  متعلق  افتخار  تاکنون  این 
مادرید  رئال  در  حضور  سال   18 از  پس  و  سالگی   38 در  سن   1971
بازنشسته  شد. لوکا مودریچ امسال تابستان دوازدهمین فصل خود را در 

این  باشگاه سپری خواهد کرد. 
علاوه بر این، مودریچ کروات می تواند تا آن زمان به عنوان بازیکنی با 

 بیشترین قهرمانی در چمپیونزلیگ تبدیل شود. 
او در حال حاضر پنج  قهرمانی چمپیونزلیگ در کارنامه خود دارد و در 
صورت کسب عنوان  قهرمانی پانزدهم در تاریخ 1 ژوئن مقابل بورسیا 
خواهد  خنتو  فرانسیسکو  رکورد  به  اروپا  جام  با  شش  دقیقاً  دورتموند، 

رسید. 
به  ببرد،  سر  بالای  را  اروپا  قهرمانان  جام  دوباره  سال  آینده  او  اگر 
پرافتخارترین  بازیکن تاریخ رئال مادرید در چمپیونزلیگ تبدیل خواهد 

شد.  
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محکومیت ادعای سران اتحادیه عرب درباره 
جزایر سه گانه

باهنر منع کرد!

اسرائیلی ها برای مصر و تشکیلات 
خود گردان خط و نشان کشیدند

امنیت منطقه کانون مذاکره محرمانه 
امریکا و ایران

سخنگوی جبهه اصلاحات: اگر 
سخنان سلیمی نمین درست باشد 

باید وزیر کشور برکنار شود!

سردار قاآنی : حســاب این سه کشور سر جای خودش هست

از دادگاه لاهه چه می خواهد اویو  تل 

پشــت پرده کرسی اول مجلس چه می گذرد

سخنگوی جبهه اصلاحات به اظهارات اخیر سلیمی نمین در خصوص 
حذف اصلاح طلبان توسط اصولگرایان واکنش نشان داد.

به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، عباس سلیمی نمین اخیرا در مصاحبه 
ای گفته بود برخی جریانات اصولگرا در انتخابات گذشته این گونه بیان 
می کردند که اصلاح طلبان را به خاطر خطاهای فاحش سیاسی شان کنار 
بگذاریم. همه یک طیف را کنار بگذاریم و رقابت را تنها در طیف اصولگرا 
تعریف کنیم. برخی برخلاف مخالفت رهبری دنبال حذف اصلاح طلبان از 

انتخابات بودند که موفق به انجام آن شدند.
این اظهارات سلیمی نمین با واکنش جواد امام، سخنگوی جبهه اصلاحات، 

روبرو شد که در یادداشتی در شبکه اجتماعی ایکس نوشت:
اگر آقای  سلیمی  نمین روایت سازی کرده  باشند، کار ایشان در طول پروژه 

تاریخ نویسی شان است و بحثی نمی ماند.
اما اگر واقعیت را گفته باشند، لازم است بانیان حذف یک جریان سیاسی و 
همین طور عاملان مشارکت مشعشع در  انتخابات اخیر اعم از وزیر کشور، 
شورای نگهبان و… برکنار شوند تا انتخابات مجدداً برای  مردم موضوعیت 

پیدا کند.

به  گفت:  دیپلماسی  دستگاه  سخنگوی 
سه گانه  جزایر  است  شده  تأکید  دفعات 
سرزمین  ابدی  و  لاینفک  جزء  ایرانی 
طرح  و  بوده  ایران  اسلامی  جمهوری 
بیانیه مردود  این  ادعا های بی اساس در 

است.
وزارت  از  نقل  به  »تابناک«  گزارش  به 

امور خارجه، سخنگوی وزارت امور خارجه بند مربوط به جزایر سه گانه ایرانی واقع در 
خلیج فارس مندرج در بیانیه سی و سومین نشست سران اتحادیه عرب در بحرین را 

قابل قبول ندانست و آن را محکوم کرد.
سخنگوی دستگاه دیپلماسی گفت: به دفعات تصریح و تأکید شده است که جزایر 
سه گانه ایرانی ابوموسی، تنب بزرگ و تنب کوچک جزء لاینفک و ابدی سرزمین 
جمهوری اسلامی ایران بوده و طرح اینگونه ادعا های بی اساس در این بیانیه مردود 

است.
سخنگوی وزارت امور خارجه در عین حال از بند های بیانیه پایانی در دفاع از مردم 
مظلوم فلسطین و محکومیت جنایات جنگی رژیم صهیونیستی در نوار غزه استقبال 
کرد و بر لزوم انسجام و اتحاد بیشتر کشور های اسلامی برای متوقف کردن جنایات 

جنگی رژیم صهیونیستی تاکید نمود.

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: فعالان سیاسی گاهی 
اقدامات  نتیجه  و  آغاز  را  حاصلی  بی  و  ارزش  بی  های  رقابت 
را خنثی می کنند و از آنان خواهشمندیم این دعواها را به پهنه 

اقتصاد نکشانید.
به گزارش ایرنا، محمدرضا باهنر  در آیین اختتامیه همایش کرمان 
آیدکس 2024 در ماهان کرمان افزود: 20 سال پیش با سران 
جناح های سیاسی در کرمان قرار گذاشتیم که باوجود اختلافات، 
همگرا، هم افزا، همراه و همدل، کرمان را در راستای منافع کشور 
جلو ببریم و امروز نیز کرمان هرچه دارد از همدلی و همراهی دارد.

وی با بیان اینکه در مجمع تشخیص مصلحت نظام اعلام کردیم 
که دوران نفت فروشی دولت ها برای توسعه تمام شده است اظهار 
کرد: ما چند ناترازی مهم از جمله در انرژی، بودجه عمومی دولت 

و بانک ها داریم.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: باید متوجه شویم که 
دولت دیگر پولی برای سرمایه گذاری ندارد و نفت فروشی کفاف 
بیش از زندگی روزمره ما را نمی دهد و استفاده از ظرفیت های 

خاص اقتصادی کشور در برخی جاها بی نظیر است.
استان  این  نیز همانطور است زیرا  استان کرمان  ادامه داد:  وی 
معادن، هوای چهارفصل و از همه مهمتر منابع انسانی قدرتمند، 
باهوش و خلاق دارد، بیایید از این منافع به نحو احسن استفاده 
کنیم و یکدیگر را تکذیب نکنیم بلکه در خیرات با یکدیگر رقابت 

کنیم.
باهنر افزود: اتاق بازرگانی در همایش کرمان آیدکس با همراهی 
همدل،  مجلس  و  بخش خصوصی  پارلمان  حاکمیتی  نیروهای 
همراه و همصدا کار را در این حوزه آغاز کرده و در این زمینه 

برگزاری همایش کرمان آیدکس یک الگو است.
وی تصریح کرد: ما در همین راستا انجمن توسعه کرمان را از 20 
سال گذشته راه اندازی کردیم و حتی دیگر استان ها از ما الگو 
گرفتند و بر این اساس می توان رقابت سیاسی کرد اما در اقتصاد 

هم دل و هم افزا بود.
آرش علوی عضو هیات رییسه اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و 
کشاورزی استان کرمان نیز در این آیین گفت: 600 بسته سرمایه 
این  تا  شد  معرفی   2024 آیدکس  کرمان  همایش  در  گذاری 

همایش در ادامه فرایند توسعه را در کرمان سرعت بخشد.
همچنین رییس مرکز پژوهش های اتاق بازرگانی ایران در این 
این  نامه  میثاق  و  قرائت  را   2024 آیدکس  کرمان  بیانیه  آیین 

همایش را امضا شد.

بنیامین نتانیاهو نخست وزیر رژیم صهیونیستی به تصمیم مصر برای 
پیوستن به درخواست آفریقای جنوبی در دیوان بین المللی دادگستری 
برای صدور حکم علیه »اسرائیل« حمله کرد و گفت: اگر مصر در این 

موضوع دخالت کند، موضوع بسیار خطرناکی خواهد بود.
به  این کشور  پیوستن  بود که  اعلام کرده  امور خارجه مصر  وزارت 
شکایت آفریقای جنوبی علیه »اسرائیل« »به دلیل تشدید و گسترش 

حملات اسرائیل علیه غیرنظامیان فلسطینی در نوار غزه است«.
نتانیاهو در همین حال در مخالفت آشکار با موضع یوآو گالانت وزیر 
جنگ رژیم صهیونیستی که درمورد حکومت نظامی اسرائیل در غزه 
هشدار داده بود و نیز در پاسخ به برخی وزرای ارشد کابینه جنگ که 
خواستار تحویل باریکه غزه به تشکیلات خودگردان فلسطین شده اند، 
گفت: برخی از کسانی که در کابینه جنگ هستند، می گویند تشکیلات 
خودگردان فلسطین وارد غزه شود اما من مانع این موضوع می شوم، 
آنها حق دارند آنچه را می خواهند بگویند، اما من حاضر نیستم این 

موضوع را بپذیرم.

پایگاه خبری آکسیوس به نقل از دو منابع آگاه گزارش داد که آمریکا و ایران برای 
جلوگیری از تشدید تنش ها در خاورمیانه در هفته گذشته در عمان »مذاکرات 

غیرمستقیم« انجام دادند.
بر اساس این گزارش، برت مک گورک، هماهنگ کننده شورای امنیت ملی آمریکا 
نماینده ویژه  پیلی، سرپرست  آبرام  به همراه  آفریقا  امور خاورمیانه و شمال  در 

آمریکا در امور ایران، در این رایزنی از طرف آمریکایی شرکت کردند.
مشخص نیست چه کسی از طرف ایرانی در این مذاکرات شرکت کرده است.

بر اساس این گزارش، این گفتگوها به بحث درباره »پیامدهای اقدامات ایران و 
نیروهای نیابتی آن در منطقه« و همچنین »نگرانی های آمریکا در مورد برنامه 

هسته ای تهران« اختصاص داشت.
این گفته این منابع، مک گورک و پیلی روز سه شنبه وارد عمان شدند و با میانجی 

های عمانی دیدار کردند.
این وب سایت خبری اشاره کرد که آخرین باری که دو کشور به طور غیرمستقیم 

در عمان گفتگوهای مشابهی برگزار کردند به ماه ژانویه 2024 باز می گردد. 
دور تازه این گفتگوهای غیرمستقیم در حالی در عمان صورت می گیرد که »بیش 
از یک ماه« از حمله تلافی جویانه موشکی و پهپادی گسترده تهران به اسرائیل در 

13 آوریل )25 فروردین( می گذرد.
پیش تر، روزنامه فایننشال تایمز نوشته بود که ایالات متحده آمریکا در ماه ژانویه 
مذاکرات محرمانه ای را با میانجیگری عمان با ایران انجام داده تا تهران را متقاعد 
کند که حوثی های یمن را از حمله به کشتی های تجاری در دریای سرخ باز دارد.

در آن زمان،  مقامات ایرانی و آمریکایی که نامشان فاش نشده به فایننشال تایمز 
گفته بودند که هیات های مذاکره کننده را از یک سو برت مک گورک، مشاور کاخ 
سفید در امور خاورمیانه و آبرام پیلی فرستاده ویژه آمریکا در امور ایران، و از سوی 

دیگر علی باقری کنی، معاون وزیر امور خارجه ایران هدایت می کردند.
در گزارش فایننشال تایمز که در روز چهارشنبه 13 مارس )23 اسفند( منتشر شد، 
آمده بود که دو طرف مستقیماً با هم ملاقات نکرده اند و مذاکرات با میانجیگری 

مقامات عمانی انجام شده که بین دو هیات در رفت و آمد بودند.
از  را  نگرانی های خود  در عمان  ژانویه  مذاکرات  در جریان  واشنگتن همچنین 

فعایت های هسته ای ایران مطرح کرده اما درباره جزئیات صحبتی نکرده است.
ابتدا قرار بود دور دوم این گفتگوها برای ماه فوریه  به گزارش فایننشال تایمز، 
گذشته برنامه ریزی شود ولی به خاطر اینکه آقای مک گورک درگیر تلاش ها 
برای رسیدن به آتش بس و آزادی گروگان ها بین اسرائیل و حماس بود، این 

مذاکرات نیز تا ماه مه به تعویق افتاد.
رهبر جمهوری  مشاور  و  روابط خارجی  راهبردی  رئیس شورای  کمال خرازی، 
اسلامی، در اوایل ماه مه در مصاحبه با شبکه الجزیره گفته بود که ایران ظرفیت 
تولید بمب هسته ای را دارد و در صورت تهدید موجودیتش به سمت آن خواهد 

رفت. 
ایران  بود  اظهارات مشابهی گفته  نیز طی  تیر 1401  کمال خرازی پیش تر در 
»توانایی های فنی لازم برای ساخت بمب هسته ای« را دارد اما »فعلًا« تصمیمی 

در این خصوص نگرفته است.
رافائل گروسی، مدیر کل آژانس بین المللی انرژی اتمی که چندی پیش به ایران 
سفر کرده بود، تنها سه هفته مانده به جلسه شورای حکام در گفتگو با فایننشال 
تایمز گفت که تهران برای نخستین بار طی بیش از یک سال گذشته عزم خود را 

برای »گفتگوی جدی« با این آژانس نشان داده است.
ودانت پاتل، معاون سخنگوی وزارت خارجه روز دوشنبه 13 مه )24 اردیبهشت( 
اعلام کرد که دولت بایدن در صورت لزوم راه هایی برای برقراری ارتباط با ایران 
دارد. وی گفت: »دولت بایدن به ارزیابی های خود در مورد اینکه آیا ایران در حال 
حاضر فعالیت های کلیدی لازم برای تولید یک دستگاه هسته ای قابل آزمایش 

است یا نه، ادامه می دهد.«
آقای پاتل افزود که ایالات متحده آمریکا معتقد نیست که رهبر ایران تصمیمی 
برای »از سرگیری برنامه تسلیحاتی که بر اساس برداشت ما، ایران آن فعالیت ها 

را در پایان سال 2003 تعلیق یا متوقف کرده است« گرفته باشد.
ایالات متحده آمریکا معتقد است که ایران نفوذ زیادی بر نیروهای همسو با خود 

در منطقه دارد.
این گروه ها عبارتند از حزب الله لبنان، شبه نظامیان طرفدار ایران در سوریه و 
عراق که حملاتی را علیه نیروهای آمریکایی انجام دادند و همچنین حوثی ها در 

یمن که هنوز به حملات خود علیه کشتی ها در دریای سرخ ادامه می دهند.

اقدامات و  بدانند که  نیروی قدس سپاه گفت: همه جنایتکاران  فرمانده 
جنایاتشان به حسابشان نوشته شده است. فرانسه، آلمان و انگلیس فکر 
نکنند آن شب آمدند و هواپیماها را آوردند و قضیه تمام شد و رفت. بله آن 

شب تمام شد اما حساب آنها سرجای خودش است.
قاآنی  اسماعیل  سردار  تسنیم،  از  نقل  به  آنلاین  همشهری  گزارش  به 
فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران در آیین بزرگداشت شهید محمدهادی 
حاج رحیمی فرمانده مستشاران ایران در سوریه که 13 فروردین ماه بر اثر 
حمله رژیم صهیونیستی در دمشق به همراه جمعی دیگر از نیروهای ایرانی 
به شهادت رسیدند، بیان کرد: ملت غزه فرزندان مقاومت اند و در مکتب 

مقاومت به این جایگاه رسیده اند.
وی افزود: زمانی که طوفان الاقصی شروع شد، همه ی تحلیلگران مسلط 
نظامی در دنیا حداکثر زمانی که برای ایستادگی فلسطینیان تحلیل می کردند 
از  امروز هفت ماه را گذرانده اند و وقتی  ایستادگی بود ولی  حدود دو ماه 
برادران فلسطینی که روزهای اخیر این جا بودند درباره ی وضعیت شان سوال 
شد، گفتند وضع ما امروز با یک تغییر محدود، مانند شروع طوفان الاقصی 
است؛ بعد از هفت ماه جنگی که یک طرفِ آن همه ی قدرت نظامی دنیا 

بوده است.
رژیم  شما  کرد:  تصریح  حضّار  به  خطاب  سپاه  قدس  نیروی  فرمانده 
تمام  کودکش،  خونخوار  جنایتکاران  این  می شناسید،  را  صهیونیستی 
عصاره ی نظامی دنیا را از سال های متمادی در اختیار دارند. در این نبرد، 
نه تنها رژیم خونخوار صهیونیستی بلکه از همان روزهای اول، آمریکا و کل 

ناتو به میدان حمایت از این رژیم آمدند.
محاصره  در  است  سال  فلسطینی 14  بچه های  کرد:  بیان  قاآنی  سردار 
هستند؛ غزه 14 سال در محاصره است. صهیونیست ها یک روز شنیده بودند 
فلسطینی ها از شِکَر یک چیزی درست می کنند که برای میدان نبرد به درد 
می خورد و مدت ها نمی گذاشتند شکر به غزه وارد شود اما این بچه ها با 
همین امکانات محدود عمده ابزار جنگی که در این هشت ماه این جور رژیم 
صهیونیستی و آمریکا را به ذلت کشیدند، تولید خودشان در این سرزمین 

چه؟  یعنی  مقاومت  بفهمد  می خواهد  هرکس  حالا  شده است.  محاصره 
بنشیند و محاسبه کند.

وی با اشاره به عملیات وعده صادق گفت: این عملیات ویژگی های خاص 
بود که در عدم مخفی کاری و علنی  این  را داشت. عصاره ش  خودش 
بودن، رژیم صهیونیستی و آمریکا تمام توانشان را به صحنه آوردند. ناتو 
همه امکاناتش را آورد و فقط در دریای سیاه 7-8 ناوگروه مستقر شدند که 

جلوی حملات را بگیرند.
فرمانده نیروی قدس ادامه داد: بیش از 200 هواپیما از سر شب عملیات 
تا پایان آن در آسمان منطقه بودند. متراکم ترین نقطه دنیا به لحاظ پدافند 

هوایی این منطقه ای بود که برادران شما عملیات کردند.
سردار قاآنی تاکید کرد: رژیم صهیونیستی و آمریکا و همه غرب کوچکتر از 
آن هستند که بخواهند در مقابل جبهه مقاومت بایستند. این شعار نیست و 

در عمل اثبات شد و خودشان هم به آن اذعان دارند.
وی ادامه داد: در همین عملیات وعده صادق که یک عملیات مقاومتی 
بود، جمهوری اسلامی تشخیص داد وقت وارد شدنش است و با اقتدار و با 
صلابت وارد شد و هنوز زمان می خواهد تا عمق عملیات طوفان الاقصی و 
وعده صادق مشخص شود اما دشمنان ما خیلی بهتر از دوستان ما فهمیدند 

که چه ضربه ای خوردند و چه اوضاعی دارند.
اینکه مخفی کاری و عدم اطلاع دشمن  بیان  با  نیروی قدس  فرمانده 
جزو ویژگی های اساسی هر عملیات است، گفت: در عملیات وعده صادق 
برخلاف همه معادلات موجود، مثل روز برای رژیم صهیونیستی و آمریکا 
روشن بود که عملیات چه زمانی صورت می گیرد و جمهوری اسلامی هم 
قدرت و صلابت و اقتدار 45 ساله خود را در زمانی که لازم بود، بدون مخفی 

کاری و جلوی همه دوربین ها به دنیا نشان داد.
سردار آقانی خاطرنشان کرد: پیروزیِ وعده صادق به موشک ها و پهپادهایی 
که به سرزمین اشغالی رسیدند نیست؛ به قدری اسرار در درون این عملیات 
نهفته است که زمان زیادی طول می کشد تا کسی بتواند آن را تحلیل کند.

وی با اشاره به نقش رهبر معظم کل قوا در انجام عملیات وعده صادق گفت: 
چه کسی در دنیا جرات دارد همچین تصمیمی بگیرد؟ این رئیس جمهور 
آمریکا که اینطور خودش را برای دفاع از رژیم صهیونیستی تکه پاره کرده 

است، رسما به اسرائیلی ها اعلام کرد من وارد درگیری نخواهم شد.
قاآنی ادامه داد: لذا پیام وعده صادق و جمهوری اسلامی به همه کسانی که 
در منطقه و ماورای منطقه دل خوش کردند که به آمریکا اتکا کنند این است 
که خوب است مقداری عقلشان را به کار بیاندازند. آمریکا از هرکس روی 
این کره خاکی بخواهد دفاع کند بیشتر از رژیم صهیونیستی دفاع نخواهد 
کرد و بالاترین قدرت دفاعی آمریکا از یک نقطه و مکان و سرزمین، هنری 

بود که آنها در دفاع از رژیم صهیونیستی به خرج دادند.
که  منطقه  رهبران  از  برخی  داشت:  اظهار  سپاه  قدس  نیروی  فرمانده 
به آمریکا اتکا می کنند کمی فکر کنند آیا آمریکا از آنها بیشتر از رژیم 

صهیونیستی دفاع می کند؟
سردار قاآنی تاکید کرد: همه جنایتکاران بدانند که اقدامات و جنایاتشان به 
حسابشان نوشته شده است. فرانسه، آلمان و انگلیس فکر نکنند آن شب 
آمدند و هواپیماها را آوردند و قضیه تمام شد و رفت. بله آن شب تمام شد 

اما حساب آنها سرجای خودش است.

ایسنا : وزارت خارجه رژیم صهیونیستی از دیوان بین المللی دادگستری 
خواست تا با درخواست آفریقای جنوبی درباره موضوع جنایت های این 

رژیم و نسل کشی مردم غزه مخالفت کند.
 در حالی که در حملات رژیم صهیونیستی به غزه تاکنون دست کم 
35 هزار تن از اهالی این منطقه که عموما زن و بچه بودند، به شهادت 
رسیده اند، وزارت خارجه رژیم صهیونیستی در واکنش به اظهارات هیات 
آفریقای جنوبی در جلسه دیوان بین المللی دادگستری در لاهه درباره 
آفریقای جنوبی  این رژیم مدعی شد:  نسل کشی مردم غزه توسط 
همچنان به فعالیت خود به عنوان شاخه حقوقی حماس و برای از بین 
بردن حق اسرائیل برای حمایت از شهروندانش ادامه می دهد! اظهارات 
آفریقای جنوبی نقض توافق کشتار جمعی و منشور دیوان بین المللی 
دادگستری است. ما از این دیوان می خواهیم درخواست آفریقای جنوبی 

را رد کند!
طبق گزارش سما، نماینده آفریقای جنوبی پنجشنبه در جلسه دیوان 
بین المللی دادگستری گفت: ما بار دیگر مجبور شدیم برای ممانعت از 
ارتکاب نسل کشی در غزه توسط اسرائیل به این دادگاه بیاییم. اسناد و 
مدارک فراوان و واضحی درباره قصد اسرائیل برای ارتکاب نسل کشی 
در غزه وجود دارد. دستورات قبلی دادگاه مانع ارتکاب نسل کشی توسط 

اسرائیل در غزه نشد.
این هیات تاکید کرد: آنچه اکنون در رفح اتفاق می افتد آخرین گام 
اسرائیل برای نابودی نوار غزه است. اسناد و مدارکی درباره ادامه بمباران 
مناطق به اصطلاح امن توسط اسرائیل وجود دارد. غیرنظامیان غزه از 

یک مکان به مکان دیگری رانده می شوند و دادگاه باید اکنون برخورد 
کند. هیچ چیزی نسل کشی را توجیه نمی کند حتی حق دفاع از خود. 
ما خواهان ورود فوری کمک های بشردوستانه و نجات جان مردم غزه 

هستیم.
به  رسیدگی  پنجشنبه  روز  لاهه  در  دادگستری  بین المللی  دیوان 
درخواست آفریقای جنوبی برای صدور حکمی که رژیم صهیونیستی 

را ملزم به توقف حملات به شهر رفح واقع در غزه می کند، آغاز کرد.
طبق اطلاعیه دیوان بین المللی دادگستری، جلسه دو روزه با تکیه بر 
کنوانسیون پیشگیری و مجازات جنایت  نسل کشی در نوار غزه برگزار 
می شود و آفریقای جنوبی از این دیوان خواسته تا اقدامات موقت اضافی 
و اصلاح اقدامات موقت قبلی را در نظر داشته باشد تا رژیم صهیونیستی 
عملیات نظامی خود در رفح، واقع  در جنوبی ترین نقطه غزه را متوقف 

کند.
نماینده آفریقای جنوبی به دیوان بین المللی دادگستری گفت: »ما به 
دنبال تدابیر اضافی علیه اسرائیل به دلیل نابودی مداوم مردم فلسطین 

هستیم.«
این تازه ترین درخواست آفریقای جنوبی از عالی ترین دادگاه سازمان 
ملل متحد در پرونده حقوقی ای است که در آن رژیم صهیونیستی 
بین المللی  دیوان  است.  شده  متهم  غزه  در  نسل کشی  ارتکاب  به 
دادگستری روز پنجشنبه رسیدگی به چهارمین درخواست آفریقای 

جنوبی علیه رژیم صهیونیستی را آغاز کرد.
این اساس است که عملیات  بر  آفریقای جنوبی  تازه ترین شکایت 
کنونی صهیونیست ها، زندگی در غزه را با توجه به وضعیت انسانی 
وخیم کنونی در این منطقه و اهمیت گذرگاه رفح در تأمین کمک های 
غزه مختل می کند و به این معنی است که حمله تمام عیار اسرائیل به 
رفح، نقض ماده ای از کنوانسیون نسل کشی است که تصریح می کند 
»تحمیل عمدی شرایط زندگی بر گروهی از مردم، به طوری که موجب 

تخریب فیزیکی کلی یا جزئی شود، ممنوع است.«
در این شکواییه به بسته بودن گذرگاه کرم ابوسالم اشاره شده است. 
موافقت فوری دیوان بین المللی دادگستری با استماع درخواست آفریقای 
جنوبی نشان می دهد که این دیوان ممکن است براساس دستورات قبلی 
خود در قبال درخواست های آفریقای جنوبی، دستورات تندی علیه رژیم 

صهیونیستی صادر کند.

لابی ها با منتخبان مجلس دوازدهم بالا گرفته است، اینبار تنها هدف 
کرسی ریاست مجلس نیست و برخی نمایندگان مجلس آینده برای کرسی 

نایب رئیسی مجلس خیز برداشته اند.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، شمارش معکوس برای افتتاحیه مجلس 
دوازدهم و ورود ساکنان جدید آن به صحن علنی آغاز شده است و هر 
چه زمان به می گذرد، گمانه زنی های بر سر کرسی ریاست مجلس و نواب 
آن بیشتر می شود، خاصه آنکه اختلافات در میان اصواگرایان راه یافته به 
مجلس دوازدهم آنقدر زیاد شده است که باید دید غنائم را چگونه میان خود 

تقسیم خواهند کرد.
گرچه اصولگرایان در این مجلس نیز دست بالا را دارند اما اختلافات و 
چنددستگی بین آنها از یک سو تعداد کاندیداها برای هر یک از این کرسی 
ها را زیاد کرده است و از سوی دیگر شانس اصلاح طلبان و مستقلین که بنا 
به گفته نوری قزلجه سهم قابل توجهی در این مجلس دارند را نیز بالا برده 
است تا آنها نیز در بزنگاه تقسیم کرسی های هیات رئیسه بتوانند سهمی 
برای خود قائل شوند.در این میان گرچه دعوای اصلی اصولگرایان بر سر 
صندلی ریاست مجلس دوازدهم است، اما نمی توان از رقابت بر سر کرسی 
های نواب رئیسی اول و دوم نیز عبور کرد. برهمین اساس نیز این روزها نام 
های زیادی برای رقابت در این میدان مطرح می شود، هم محمود نبویان 

هم وزرای احمدی نژاد و شاید هم پزشکیان یا...
انصراف نبویان هدفمند بود؟

اگر چه بعد از انتخابات مجلس دوازدهم و کسب رتبه اول رأی در تهران، نام 
محمود نبویان، به عنوان یکی از گزینه های اصلی برای رقابت بر سر کرسی 
ریاست مجلس شنیده می شد اما او در روزهای اخیر، از رقابت با قالیباف 
انصراف داد و گفت: »به هیچ وجه قصد ریاست مجلس ندارم و اصلًا دنبال 
این موارد نیستم. به دوستانی هم که به دنبال ریاست مجلس هستند توصیه 

می کنم قرار است یک پست ابزار باشد هدف نیست.«
او بعد از گفتن این جملات خود را از لیست کاندیداهای ریاست حذف و 
وارد لیست کاندیداهای نایب رئیسی شد. برخی نیز مدعی شده اند که در 
توافقی پشت پرده بین پایداری ها و قالیبافی ها، نبویان هدفمند از انتخابات 
ریاست مجلس کنار رفته است تا به جای آنکه شانسش را در میدانی که 
احتمال موفقیتش پایین است بیازماید، در میدانی دیگر که شانس بیشتری 

دارد ورود کند.
عباس امیری فر، فعال سیاسی اصولگرا، در گفتگو با خبرگزاری خبرآنلاین 
گفته بود: » ممکن است که آقایان حاجی بابایی یا نبویان نائب رئیس شوند. 
ایشان  از  آقای رسایی موضع خوبی گرفت.  نبویان به نسبت  آقای  البته، 
پرسیده بودند که آقای قالیباف ایراد دارد و پاسخ داده بود که اگر آقای 
قالیباف یک اشکال دارد، بنده 10 ایراد دارم. این حرف بسیار حکیمانه بود و 

من فکر می کنم که ایشان به عنوان نائب رئیس در مجلس مطرح شود.«
ذوالنوری برای ریاست می آید یا نایب رئیسی؟

مجتبی ذوالنوری، که این روزها بر کرسی نائب رئیسی مجلس یازدهم 
نشسته است، یکی از چهره هایی است که نامش در کنار قالیباف، متکی و 
نیکزاد برای ریاست مجلس دوازدهم مطرح است. برخی خبرها حکایت از 
آن دارد که ذوالنوری و متکی یک توافقی حدود یک هفته پیش داشته اند 
که ظاهراً از 60 یا 70 نماینده استمزاج کنند که کدام یک شان درصحنه باقی 
بماند. برهمین اساس نیز نام ذالنوری این روزها علاوه بر ریاست مجلس 

در میان اسامی مطرح شده برای نایب رئیسی مجلس نیز دیده می شود.
اولین بار در مجلس دهم بود که ذوالنوری، ردای نمایندگی بر تن کرد اما 
از همان روزها به دلیل اظهارنظرهای جنجالی و اقداماتی چون آتش زدن 
برجام جنجال ساز شود. این نماینده در سال 99 به دلیل تهدید حسن 
روحانی، رئیس جمهور وقت از رهبر انقلاب تذکر گرفت. در آبان ماه سال 
99، رهبر انقلاب در جلسه ای که با اعضای ستاد ملی کرونا شکل گرفت، 
فرمودند: »هتک حرمت حرام است و انتقاد با هتک حرمت تفاوت دارد 
ضمن اینکه امروز کشور بیش از هر زمان دیگری به همکاری و اتحاد و 

انسجام نیاز دارد.«
پزشکیان به صندلی نائب رئیسی بازمی گردد؟

هر چند که تاکنون پزشکیان تمایلی برای حضور در انتخابات هیأت رئیسه 
مجلس از خودش نشان نداده است، اما از گوشه و کنار خبرهایی به گوش 
می رسد که شاید طیف اقلیت اصلاح طلب و مستقلین بخواهند با حمایت 
از ریاست محمد باقر قالیباف در صحن مجلس، یک سهمیه از او بگیرند. 
سهمیه ای که می تواند جایگاه نائب رئیسی باشد و بازگشت دوباره پزشکیان 

به جایگاه نائب رئیسی.
چنانچه، در چند روز گذشته، سلمان اسحاقی، عضو کمیسیون بهداشت 
و درمان در خصوص نایب رئیسی مسعود پزشکیان در مجلس دوازدهم، 
گفت: »با توجه به عملکرد دکتر پزشکیان و همچنین حضور مجدد ایشان 
در مجلس دوازدهم که مورد توجه مقام معظم رهبری قرار گرفتند، بعضی 
از نمایندگان مجلس شورای اسلامی در حال رایزنی با پزشکیان هستند تا 

به عنوان یکی از نواب رئیس در مجلس دوازدهم حضور داشته باشند.«
برخی رسانه ها چون ایسنا نیز نوری قزلجه،رئیس فراکسیون مستقلین 
مجلس را یکی از کاندیداهای احتمالی نایب رئیسی مجلس معرفی کرده 

است.
نبویان با قالیباف معامله کرد و کنار رفت؟ /ذوالنوری در دوراهی ریاست یا 

نایب رئیسی /وزرای احمدی نژاد به صف شدند
وزرای احمدی نژاد به صف شدند

وزرای احمدی نژاد همانطور که در مجلس یازدهم حضور دارند در مجلس 
دوازدهم نیز برخی اسامی دیده می شود. چهره هایی که روزی ردای وزارت 
در دولت بهار را به تن کرده بودند و حال با نشستن بر روی صندلی مجلس 

برای مردم می خواهند تصمیم بگیرند.
عبدالرضا مصری، علی نیکزاد، حمیدرضا حاجی بابایی، منوچهر متکی و 
شمس الدین حسینی همان چهره هایی هستند که نام شان برای حضور در 
انتخابات هیأت رئیسه مجلس شنیده می شود. هر چند که خودشان تا به 
الآن نسبت به این موضوع واکنشی نشان ندادند اما بعید هم نیست که 
یکی از چهره ها بعد از تشکیل مجلس دوازدهم در کرسی نائب رئیسی 

مشاهده کنیم.
علی نیکزاد، یکی از چهره هایی است که توانست 3 سال در کرسی نائب 
رئیسی تکیه بزند و در اجلاسیه چهارم مجلس، نتوانست نظر مثبت اعضای 
فراکسیون انقلاب را جلب کند و جای خود را به مجتبی ذوالنوری، نماینده 

قم داد.
عبدالرضا مصری نیز درحال حاضر یکی از نواب رئیس مجلس است و البته 

پیشتر نیز حضور در هیات رئیسه مجلس را تجربه کرده بود.
حاجی دلیگانی هم آمد

اما در میان همه این چهره های نام آشنا و حتی جنجالی که خود را آماده 
نبرد برای رسیدن به کرسی نائب رئیسی مجلس گرفتند، حسین علی حاجی 
دلیگانی نماینده مردم شاهین شهر در مجلس نیز خود را به عنوان گزینه 
نائب رئیسی مجلس معرفی کرده است. این نماینده مجلس که از سال 
90 و در مجلس نهم توانست وارد خانه ملت شود، یکی از اعضای هیأت 
رئیسه مجلس یازدهم به شمار می رفت در اجلاسیه چهارم نتوانست رأی 

نمایندگان را به دست بیاورد.
او درباره اعلام نامزدی خود گفت: »بله من بین خود و خدای خود این 
تشخیص را داشتم و اعلام نامزدی کردم. با توجه به شناختم از مجلس و 
همکاران و ظرفیت و تجربه ای که از نوع اداره و مدیریت مجلس و اشراف 
بر آیین نامه دارم، می خواهم این ظرفیت را عرضه کنم. بنده متعهد هستم 
یک تحول در نوع مدیریت مجلس، اثرگذاری و نوع اولویت ها و اثر گذاری 
در نظارت در قانون گذاری انجام خواهم داد. اگر همکاران نخواستند دیگر 
این تکلیف شرعی بر گردن من نیست و بازخواستی از نظر روز قیامت 

نخواهم داشت.«


